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°۱۸تهران

تغ�رقیمتعنوان

0 (%0)70,490درهم امارات

0 (%0)18,500لير ترکيه

0 (%0)41,400يوان چين

0 (%0)203,100دلار کانادا

0 (%0)280,000فرانک سوئيس

0 (%0)2,930افغاني

0 (%0)191,800دلار استراليا

0 (%0)258,980دلار

0 (%0)283,630يورو

0 (%0)339,560پوند انگليس

 
یکشنبه ۲۲ اسفند ۱۴۰۰

 
March 13, 2022
دهم شعبان ۱۴۴۳

مناسبت ها

۲۳ اسفند ولادت علی اکبر علیه السلام و روز جوان [ ١١ شعبان ]
[ π [ 14 March ۲۳ اسفند روز جهانی عدد پی

۲۵ اسفند پایان سرایش شاهنامه
۲۷ اسفند ولادت حضرت قائم عجل االله تعالی فرجه و جشن نیمه شعبان [

١٥ شعبان ]

اوقات شرعی به افق تهران

طلوع خورشید: ۰۶:۱۸ اذان صبح: ۰۴:۵۴

غروب خورشید: ۱۸:۱۰ اذان ظهر: ۱۲:۱۴

اذان مغرب: ۱۸:۲۶
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تغ�رقیمتعنوان

0 (%0)123,360,000سکه امامي

0 (%0)120,010,000سکه بهار آزادي

0 (%0)70,800,000نيم سکه

0 (%0)40,900,000ربع سکه

0 (%0)24,350,000سکه گرمي
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1- برگزاري افتتاح همزمان 100 واحد غیر فعال و نیمه فعال درصندوق کار آفرینی امید توسط معاون اول رئیس جمهور / صندوق
کارآفرینی امید

2- وضعیت اشتغال در سال 1401 / پانا

3- احیاي صد واحد راکد و نیمه راکد / رادیو اقتصاد

4- پیگیري جهت تسریع در پرداخت تسهیلات به متقاضیان سفر ریاست محترم جمهور / صندوق کارآفرینی امید

5- حضور مدیر صندوق مازندران در ستاد 111 / صندوق کارآفرینی امید

6- جلسه هم اندیشی در خصوص قرارداد تبصره 18 همکاري صندوق با جهادکشاورزي و بنیاد برکت / صندوق کارآفرینی امید

7- رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي نیمه فعال و غیرفعال براي احیاء، نوسازي و فعال سازي واحدهاي اقتصادي شتاب

می گیرد / صندوق کارآفرینی امید

8- معاون اول محترم رئیس جمهور 100 واحد اقتصادي احیاشده مورد حمایت صندوق کارآفرینی امید را به طور همزمان

افتتاح کرد / صندوق کارآفرینی امید

9- مقررات زدایی و تسهیل در تفاهم نامه نوسازي تاکسی درون شهري / صندوق کارآفرینی امید

10- رکوردشکنی بودجه اي دولت در طرح هاي عمرانی/ فیسبوك و اینستاگرام ترویج خشونت علیه سربازان روسی را مجاز

دانستند/ کارخانه ارج به مدار تولید بازگشت/ قفس آمریکایی براي حفاظت از قاتلان سردار سلیمانی!/ ... / شما حزب موتلفه

11- 14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود / پایگاه دولت

12- برگزاري دومین جلسه شوراي اداري صندوق کارآفرینی امید استان سمنان / صندوق کارآفرینی امید

13- از توسعه کسب و کار ها در زَرآباد حمایت می شود / صندوق کارآفرینی امید

14- پاسخگویی میز ارتباطات مردمی صندوق مازندران در سفر رئیس جمهور / صندوق کارآفرینی امید

15- آغاز ساخت درمانگاه شهرستان زرآباد با حمایت صندوق کارآفرینی امید / صندوق کارآفرینی امید

16- قزوین بایستی از قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت مستثنی شود / برنا نیوز

17- ثبات نسبی در بازار مواد اولیه ایجاد شده است / روزنامه آفتاب یزد

18- عدد خبر/90 میلیارد / همشهري

19- ایران با 7 کشور مذاکره تجاري کرد / روزنامه کائنات

20- اخبار 18:30 شبکه پنج سیما، 19 اسفند 1400 / خبرگزاري صدا و سیما

21- گزیده ها / روزنامه حمایت

22- رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد / روزنامه اقتصاد ملی

23- افتتاح همزمان 100 واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال احیا شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید / صندوق کارآفرینی
امید

24- مذاکره تجاري با 7 کشور در 7 ماه / اقتصاد نامه

25- 14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود / راه ترقی

26- مذاکره تجاري با 7 کشور در 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار / فصل اقتصاد

27- اقدامات مهم گل گهر در سال 1400 / تیتر 20
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28- رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد / اکونا پرس

29- رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد / همت خبر

30- تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / بولتن نیوز

31- 14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود / صندوق کارآفرینی امید

32- مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار / تهران نیوز

33- تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / آرمان اقتصادي

34- عبور صادرات کشور از مرز 45 میلیارد دلار / تابناك

35- تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / فصل سیاست

36- مذاکره براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر / ایران اکونومیست

37- تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / فصل تجارت

38- تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور / بهار نیوز

39- خبر وزیر صنعت از مذاکره تجاري با 7 کشور / فردا نیوز

40- عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار / خبر فوري

41- مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار / فصل اقتصاد

42- 14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود / فصل سیاست

43- 14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود / ایرنا

44- رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد / دانا خبر

45- ایجاد ثبات نسبی در بازار مواد اولیه / ریال نیوز

46- مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار / تسنیم

47- تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور/ تسهیلات راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / تسنیم

48- تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور/ تسهیلات راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست / فصل اقتصاد

49- قانون ''شعاع 120 کیلومتري'' طرح هاي توسعه صنعتی استان قزوین را متوقف کرد / تسنیم

50- ثبات نسبی در بازار مواد اولیه ایجاد شده است / بولتن نیوز

51- برنامه ایجاد یک میلیون شغل در سال با جدیت پیگیري می شود / بازار کار

52- مخبر: دولت برنامه ایجاد یک میلیون شغل در سال را با جدیت پیگیري می کند / شعار سال

- عناوین صفحه نخست مطبوعات 1400/12/22
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/12/22

  برگزاري افتتاح همزمان 100 واحد غیر فعال و نیمه فعال درصندوق کار آفرینی امید توسط معاون

اول رئیس جمهور

 
 

برگزاري افتتاح همزمان 100 واحد غیر فعال و نیمه فعال
درصندوق کار آفرینی امید توسط معاون اول رئیس جمهور

روابط عمومی استان / مراسم افتتاح همزمان 100 واحد غیر فعال و نیمه فعال اقتصادي احیاء شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید
با حضور معاون اول محترم رئیس جمهور ، معاون محترم اجرایی رئیس جمهور و سرپرست نهاد ریاست جمهوري ، معاون محترم
توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوري ، وزیر محترم صنعت معدن و تجارت ، مدیر عامل محترم صندوق کارآفرینی امید
،محمدي منش معاونت توسعه مدیریت و منابع انسانی ، معاونت هماهنگی امور اقتصادي استانداري استان ، مدیر صندوق کار آفرینی
امید استان ومدیران دستگاه هاي اجرایی استان بصورت ویدئوکنفرانس در قطب صنعتی بهرام آباد از توابع شهرستان شهرکرد برگزار
شد . کارگاه تولید صنایع دستی شرکت آسام متحد رنگین با سرمایه گذاري بالغ بر بیست و دو میلیارد ریال به بهره برداري رسید و

 
زمینه اشتغال 150 نفر بصورت مستقیم و غیر مستقیم را فراهم نموده است. 

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21111
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: پاناشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/12/22

  وضعیت اشتغال در سال 1401

تهران (پانا) - بررسی آمارهاي رسمی نشان می دهد بازار کار ایران با 5 عدم تعادل در ابعاد مختلف منطقه اي، استانی،
جنسیتی، سنی و تحصیلی روبه رو است. این موارد سبب شده است تا بخشی از دغدغه دولت صیانت از اشتغال موجود و حل

مشکلات حوزه بازار کار باشد. در لایحه بودجه سال آتی، دستیابی به رشد 8درصدي هدف ...

صندوق کارآفرینی امید در تلاش است تا فضایی هرچه

 
بهتر براي درآمد زایی تولید کنندگان و بانوان سرپرست خانوار ایجاد کند." /> 

تهران (پانا) - بررسی آمارهاي رسمی نشان می دهد بازار کار ایران با 5 عدم تعادل در ابعاد مختلف منطقه اي، استانی، جنسیتی،
سنی و تحصیلی روبه رو است. این موارد سبب شده است تا بخشی از دغدغه دولت صیانت از اشتغال موجود و حل مشکلات حوزه
بازار کار باشد. در لایحه بودجه سال آتی، دستیابی به رشد 8درصدي هدف گذاري شده که تحقق این هدف مستلزم رشد 5/

 
4درصدي اشتغال کشور است. 

به گزارش دنیاي اقتصاد، بررسی گزارش هاي رسمی نشان می دهد در کنار عدم تعادل هاي بازار کار در ابعاد مختلف جنسیتی، سنی،
تحصیلی و منطقه اي، با شروع بیماري کرونا از اواخر سال1398 شرایط خاصی بر فعالیت هاي اقتصادي و اشتغال بر کشور حاکم
شد.کارشناسان این گزارش بر این باورند که در این مدت بخشی از دغدغه دولت صیانت از اشتغال موجود و حل مسائل و مشکلات
حوزه بازار کار در شرایط کرونایی بود که ازجمله آن می توان به پرداخت بیمه بیکاري و تسهیلات کرونایی به واحدهاي تولیدي و
خدماتی آسیب دیده از کرونا اشاره کرد. هرچند که به واسطه اقدام هاي مختلف آثار منفی کرونا از تابستان سال 1399 به مرور
تعدیل شد؛ اما جمعیت زیادي که به طور موقت از بازار کار خارج شده بودند در صف انتظار براي بازگشت به این بازار در سال جاري و

 
آتی هستند. بنابراین باید از قبل زمینه فعالیت آنها را فراهم کرد. 

http://pana.ir/news/1263426
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افزون بر این بررسی هاي مبانی نظري و تجربه کشورهاي مختلف حاکی از این است که بدون ایجاد ارتباط بین رشد اقتصادي و بازار
کار، ایجاد اشتغال پایدار، غیرممکن است و تنها اثرات محدودي دارد. بر این اساس در لایحه بودجه سال آتی، دستیابی به رشد
8درصد هدف گذاري شده که تحقق این هدف مستلزم رشد 48/ 4 درصد اشتغال کشور است. دیگر اینکه رشد اشتغال به میزان 48/
4درصد به معنی ایجاد بیش از یک میلیون اشتغال جدید در اقتصاد کشور است که تحقق آن با توجه به عملکرد گذشته اقتصاد بسیار
دشوار و مستلزم بسیج کلیه ظرفیت هاي اقتصادي کشور در سطح بخش ها و استان هاي کشور است؛ به ویژه اینکه ایجاد اشتغال باید

 
از کیفیت بالاتر نیز برخوردار باشد. 

 
5 عدم تعادل بازار کار ایران 

مرکز پژوهش هاي توسعه و آینده نگري سازمان برنامه و بودجه کشور در گزارشی به تحلیل و تبیین تحولات بازار کار و چشم انداز آن
در سال 1401 پرداخت. در بخشی از این گزارش به عدم تعادل هاي بازار کار در ابعاد مختلف پرداخته شده است. از آنجا که نرخ
بیکاري کل نیروي کار، بیانگر عدم تعادل بازار کار در سطح کلی (کلان) است و تمام اطلاعات بازار کار را نشان نمی دهد، براي
شناخت تمامی جوانب بازار کار، باید عدم تعادل هاي بازار کار را در ابعاد مختلف شامل بین استانی، شهري- روستایی، گروه سنی،

 
جنس و سطح سواد مورد توجه قرار داد. 

اولین نوع عدم تعادل بازار کار، عدم تعادل هاي منطقه اي از منظر تفاوت هاي موجود بین نرخ بیکاري استان هاي کشور است. بنا بر
آمارهاي رسمی، دامنه تغییرات نرخ بیکاري استانی (فاصله بین بالاترین و پایین ترین نرخ بیکاري استانی) در سال هاي 1398-1396

 
روندي نزولی داشته و این روند در مقایسه تغییرات در 6ماه اول1399 و 6ماه اول1400 نیز قابل مشاهده است. 

دومین نوع عدم تعادل هاي منطقه اي به تفاوت هاي موجود بین نرخ بیکاري مناطق شهري و روستایی مربوط است. نرخ بیکاري در
مناطق روستایی نسبت به مناطق شهري در دوره سال1396 تا 6ماه1400 همواره کمتر بوده است. با توجه به بالاتر بودن نرخ
مشارکت نیروي کار در روستاها نسبت به شهرها، پایین تر بودن نرخ بیکاري در روستاها به معناي اشتغال زایی بیشتر در مناطق
روستایی است. اجراي قانون ایجاد اشتغال پایدار در مناطق روستایی بر روند اشتغال زایی در مناطق روستایی موثر بوده است. با توجه
به روند تبدیل روستاها به شهرها، براي بررسی وضعیت اشتغال زایی مناطق روستایی بهتر است به جاي استفاده از تعداد جمعیت

 
شاغل و تغییرات آن، از شاخص نسبت اشتغال به جمعیت 15ساله و بیشتر استفاده شود. 
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سومین نوع عدم تعادل هاي بازار کار مربوط به تفاوت هاي نرخ بیکاري بین زنان و مردان است. بنا بر آمارهاي رسمی، همواره نرخ
بیکاري زنان نسبت به مردان به طور قابل ملاحظه اي بیشتر بوده و این در شرایطی است که نرخ مشارکت زنان نسبت به مردان به
مراتب پایین تر است. بنابراین زنان در مقایسه با مردان، در انتخاب فرصت هاي شغلی با محدودیت بیشتري مواجه هستند و بسیاري

 
از مشاغل ماهیت مردانه دارد؛ اما این نوید وجود دارد که به تدریج زنان در حال ورود به مشاغل جدیدتر نسبت به گذشته هستند. 

لازم به توضیح است که کاهش فاصله بین نرخ بیکاري زنان و مردان در سه ماه اول و سه ماه دوم سال جاري را نمی توان به عنوان
نقطه عطفی در جهت برقراري عدالت در بازار کار زنان و مردان تلقی کرد؛ چراکه کاهش نرخ بیکاري زنان در سال جاري بیشتر ناشی

 
از کاهش نرخ مشارکت آنان بوده است. 

چهارمین نوع عدم تعادل هاي بازار کار مربوط به تفاوت هاي نرخ بیکاري بین گروه هاي سنی است.نرخ مشارکت جوانان (18-
35ساله) کمتر از نرخ مشارکت بزرگسالان (36-59ساله) کشور است؛ زیرا بخشی از آنها در حال تحصیل در دانشگاه ها هستند. بنا بر
آمارهاي رسمی، نرخ بیکاري جوانان به مراتب بالاتر از میانگین نرخ بیکاري کشور است. بالاتر بودن نرخ بیکاري جوانان نسبت به
بزرگسالان عمدتا به دلیل نداشتن سابقه کار، مهارت و سرمایه است. اولین علت کاهش نرخ بیکاري جوانان طی سال1399 و 6ماه اول
1400، ناشی از عواملی همچون خروج بخشی از جوانان از بازار کار به دلیل اثر مایوس شوندگی ناشی از رکود اقتصادي و کاهش فشار
عرضه کار آنها به علاوه شیوع بیکاري کرونا بوده است که نشانه آن کاهش نرخ مشارکت جوانان در حدود 5واحد درصد نسبت به یک
سال ونیم قبل بوده است. به عبارت دیگر نرخ بیکاري کاهش یافته، اما نه فقط به دلیل ایجاد شغل بلکه بخشی از آن به دلیل کاهش
نرخ مشارکت بوده است. دومین دلیل آن (کاهش نرخ بیکاري جوانان)، افزایش ایجاد اشتغال براي جوانان است که این عامل نیز به
افزایش شاخص نسبت اشتغال جوانان منجر شده است. پنجمین نوع عدم تعادل هاي بازار کار مربوط به فاصله نرخ بیکاري بین افراد با
سطوح سواد مختلف است. بنا بر آمارهاي رسمی، نرخ بیکاري دانش آموختگان دانشگاهی به مراتب بالاتر از میانگین نرخ بیکاري کشور
است که دلیل اصلی آن بالا بودن فشار عرضه دانش آموختگان دانشگاهی درنتیجه فارغ التحصیل شدن آنها از موسسات آموزش عالی
و ورود به بازار کار است. مورد دیگر آنکه نرخ مشارکت زنان دانش آموخته دانشگاهی خیلی بیشتر از نرخ مشارکت کل نیروي کار زنان
است و این امر باعث شده است که نرخ مشارکت کلی دانش آموختگان دانشگاهی ( 1/ 62 درصد) بیشتر از نرخ مشارکت کل نیروي
کار(2/ 41 درصد) باشد. نرخ مشارکت کل دانش آموختگان دانشگاهی در کل کشور روندي صعودي داشته و مهم ترین منبع افزایش

 
نرخ مشارکت در سال هاي اخیر بوده است. 

 
آینده اشتغال در سال آتی 

در بخش دیگري از این گزارش به تصویر اشتغال در سال1401 پرداخته است. بنا بر گزارش هاي رسمی کشور به لحاظ تحولات
جمعیتی دهه1360 همچنان با حجم عظیمی از فارغ التحصیلان دانشگاهی (به عنوان ورودي هاي بالقوه جدید به بازار کار) مواجه
است. از سوي دیگر، نتیجه عملکرد اقتصادي و اجتماعی کشور نوعی عدم توازن در توسعه و خلأ توسعه اجتماعی، به ویژه در جوامع
روستایی کشور بوده که به مهاجرت از مناطق روستایی به شهرها و یا حاشیه شهرها منجر شده است. بنابراین ایجاد فرصت هاي شغلی
براي آنها از دغدغه هاي مهم است. در کنار ویژگی هاي برشمرده بازار کار، در دو سال اخیر کشور بازار کار به طور مستقیم درگیر
عوارض همه گیري کرونا بود و از آن تاثیر پذیرفت. عمق اثر کرونا بر بازار کار زمانی عینی تر می شود که بدانیم در این سال حدود 5 /
1میلیون نفر از جمعیت فعال کاسته، حدود 2میلیون نفر به جمعیت غیرفعال افزوده شده و حدود یک میلیون نفر از جمعیت شاغل
کشور تحلیل رفته است. اوج تاثیر کرونا بر کاهش جمعیت شاغل در بهار 1399 با رقم 5/ 1 میلیون نفر بود که این به مرور در فصول
دیگر سال تعدیل شد و درنهایت، در زمستان سال1399 تاثیر کرونا بر جمعیت شاغل به کمترین مقدار خود؛ یعنی در حدود 300هزار
نفر رسید. با وجود بهبود شرایط اقتصادي از نیمه دوم سال1399 و کاهش محدودیت هاي کرونایی براي فعالیت هاي اقتصاد هنوز
ارقام جمعیت فعال و شاغل کشور از عملکرد 1398 فاصله دارد. در تابستان 1400 جمعیت شاغل کشور به رقم 23میلیون و 405هزار
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نفر رسیده که با توجه به رقم 24میلیون و 273هزار نفر در سال 1398 حدود 868 هزار نفر کمتر است. به عبارت دیگر با وجود بهبود
شرایط اشتغال در سال جاري نسبت به سال1399 هنوز اشتغال کشور با عملکرد 1398 (سال قبل از کرونا) فاصله قابل توجهی دارد.
درخصوص جمعیت فعال شرایط بدتر است؛ چراکه جمعیت فعال کشور که در سال 1398 به میزان 27میلیون و 167هزار نفر بود در
تابستان 1400 به میزان 25میلیون و901هزار نفر بوده که یک میلیون و 266هزار نفر کمتر از سال1398 است. درخصوص جمعیت
15ساله و بیشتر کشور (جمعیت فعال و غیرفعال) کرونا باعث شد تا بخشی از جمعیت فعال کشور به جمعیت غیرفعال تبدیل شود. در
آخرین آمار موجود براي تابستان1400، جمعیت 15ساله و بیشتر کشور بالغ بر 62میلیون و 976هزار نفر بود که یک میلیون و
311هزار نفر بیشتر از جمعیت 15ساله و بیشتر و در سال1398 به میزان 61میلیون و 665هزار نفر بوده است.به این ترتیب، جمعیت
زیادي که به دلیل شرایط همه گیري کرونا در بازار کار موقت خارج شده بودند در صف انتظار براي بازگشت به بازار کار در سال جاري
و آتی است. پیش بینی می شود با گشایش ها و رفع نسبی محدودیت ها، نرخ مشارکت اقتصادي که در سال1399 آسیب جدي دیده
و از رقم 1/ 44درصد سال 1398 به 3/ 41درصد در سال 1399 کاهش یافته بود، مجددا در سال جاري و آتی افزایش و به بالاتر از
43درصد برسد.در لایحه بودجه سال1401دولت دستیابی به رشد اقتصادي 8درصد را هدف گذاري کرده است. الزام هاي کمی
دستیابی به رشد اقتصادي مذکور با استفاده از الگوي سولو و با فرض تامین رشد 43درصدي از محل بهره وري کل عوامل تولید و
رشد 5/ 4درصد موجودي سرمایه، رشد 48/ 4درصدي اشتغال است. رشد مذکور به معنی ایجاد بیش از یک میلیون اشتغال جدید
(خالص ایجاد اشتغال) در اقتصاد کشور است. با فرض تحقق رشد اشتغال 48/ 4درصدي و افزایش نرخ مشارکت به 43درصد، انتظار

 
می رود نرخ بیکاري یک رقمی و به میزان 7/ 9درصد برسد. 

بازار اشتغال بودجه1401



3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 11/133

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: رادیو اقتصادشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/12/22

  احیاي صد واحد راکد و نیمه راکد

چرخ تولید درصد واحد راکد و نیمه راکد بار دیگر به چرخش درآمد.

 
مخبر: احیاي صد واحد راکد و نیمه راکد 

چرخ تولید درصد واحد راکد و نیمه راکد بار دیگر به چرخش

 
درآمد. 

این واحدها با حمایت صندوق کارآفرینی امید دوباره آغاز به کار

 
کرده اند. 

معاون اول رئیس جمهور در مراسم آغاز به کار این صد واحد
تولیدي راکد و نیمه راکد گفت: تنها مسیر میانبر براي دستیابی

به رشد اقتصادي 8 درصد, فعال شدن و تکمیل بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل و نیمه تمام است و دولت براي تحقق این هدف

 
برنامه دارد. 

مخبر گفت: یکی از شعارهاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال است و دولت با همه ظرفیت براي اشتغال جوانان تلاش
می کند.

http://radioeghtesad.irib.ir/newsdetails/?m=090001&n=1006257
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پیگیري جهت تسریع در پرداخت تسهیلات به متقاضیان سفر
ریاست محترم جمهور

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/12/21

  پیگیري جهت تسریع در پرداخت تسهیلات به متقاضیان سفر ریاست محترم جمهور

پیگیري حضوري و بازدید میدانی جهت پرداخت تسهیلات
به متقاضیان سفر ریاست محترم جمهوري . به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان مازندران بعد از ظهر امروز 21
اسفند 1400 یک روز پس از سفر ریاست محترم جمهور به مازندران ، محمد رضا حاتمی مدیر صندوق استان با حضور در شعبات
شهرستان هاي ساري و قائمشهر بصورت میدانی از آخرین وضعیت تشکیل پرونده هاي تسهیلات به متقاضیان سفر بازدید نمود.
حاتمی ضمن اشاره به در پیش بودن تعطیلات پایان سال خواستار پرداخت هرچه سریعتر تسهیلات با توجه به زمان اندك باقیمانده

شد .

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21110
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حضور مدیر صندوق مازندران در ستاد 111

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/12/21

  حضور مدیر صندوق مازندران در ستاد 111

حضور مدیر صندوق مازندران در ستاد پاسخگویی برخط و پردازش نامه هاي مردمی 111 به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی
امید استان مازندران بعد از ظهر امروز 21 اسفند 1400 محمدرضا حاتمی مدیر استان با حضور در ستاد پاسخگویی برخط و پردازش
نامه هاي مردمی 111 ضمن مذاکره و بازدید از روند ثبت درخواست هاي واصله به صندوق با همراهی مدیر کل بازرسی ، پاسخگویی

و ارزیابی عملکرد استانداري مازندران ، از همکار صندوق مستقر در این ستاد تقدیر کرد .

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21109
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/12/21

  جلسه هم اندیشی در خصوص قرارداد تبصره 18 همکاري صندوق با جهادکشاورزي و بنیاد برکت

 
 

جلسه هم اندیشی در خصوص قرارداد تبصره 18 همکاري
صندوق با جهادکشاورزي و بنیاد برکت

 
جلسه هم اندیشی در خصوص قرارداد تبصره 18 همکاري صندوق با جهادکشاورزي و بنیاد برکت 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان گلستان ، جلسه هم اندیشی در خصوص قرارداد تبصره 18 همکاري صندوق
کارآفرینی امید با سازمان جهاد کشاورزي و بنیاد برکت ستاد اجرایی فرمان امام (ره) ، با حضور شهرکی مدیر صندوق ، ساوري مدیر
سرمایه گزاري جهاد کشاورزي و زارعی مجري بنیاد برکت استان و روساي صندوق شهرستانها و تسهیلگران بنیاد برکت در سالن
جلسات صندوق برگزار گردیدو در خصوص شناسایی و نحوه معرفی افراد واجد شرایط تفاهم نامه تبصره 18 تبادل نظر وهمفکري شد.
شهرکی مدیر صندوق کارآفرینی امید استان در این جلسه گفت: هدف از اجراي برنامه پرداخت تسهیلات قرارداد عاملیت از محل
اعتبارات بند (الف) تبصره 18 قانون بودجه کل کشور این است که با برنامه هاي ایجاد و توسعه، تولید، اشتغال و کار آفرینی بر مبناي
رسته فعالیت هاي تولید و اشتغال بخش کشاورزي و با توجه به پتانسیل و ظرفیتی که در استان وجود دارد بر تسریع و تسهیل در

 
روند تشکیل و تکمیل پرداخت تسهیلات به متقاضیان طبق تفاهم نامه روند سریعتري صورت پذیرد . 

وي گفت: براي جذب حداکثري اعتبارات و همچنین اعتبارات مازاد در استان باید شناسایی اولیه متقاضیان بر اساس فعالیت هاي
اولویت دار انجام پذیرد و دقت در انتخاب طرح ها در مسیر درست و عدم معرفی طرحهاي اشباع شده کمک شایانی به روند جذب

 
اعتبارات می کند. 

شهرکی در ادامه گفت: این تفاهم نامه در زمینه اشتغالزایی در حوزه روستایی، در بخش کسب و کارهاي خُرد کشاورزي، گلخانه هاي
کوچک مقیاس، برندسازي در کشاورزي، توسعه کشت گیاهان دارویی و حوزه هاي شیلاتی و دامپروري است که این اقدامات با
استفاده از تسهیل گري بنیاد برکت، حمایت صندوق کارآفرینی امید و ظرفیت هاي مالی تبصره 18 قانون بودجه سال 1400 و نظارت

 
وزارت امور اقتصادي و دارایی انجام خواهد شد. 

در این جلسه ساوري مدیر سرمایه گزاري جهاد کشاورزي و زارعی مجري بنیاد برکت نیز جهت تسهیل در پرداخت تسهیلات در

 
راستاي اجراي این تفاهم نامه ، پیشنهادات و انتقاداتی را بیان نمودند که مورد بحث و بررسی قرار گرفت.. 

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21108
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رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي نیمه فعال و غیرفعال
براي احیاء، نوسازي و فعال سازي واحدهاي اقتصادي شتاب می

گیرد

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/12/21

  رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي نیمه فعال و غیرفعال براي احیاء، نوسازي و فعال سازي

واحدهاي اقتصادي شتاب می گیرد

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید/ در مراسم
امضاء تفاهم نامه همکاري فی مابین صندوق کارآفرینی

امید و نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي که در محل ستاد صندوق کارآفرینی امید برگزار گردید توسط نماینده معاون اول ریاست
جمهوري عنوان شد: با امضاي تفاهم نامه همکاري فی مابین صندوق کارآفرینی امید و نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي، رسیدگی به
مشکلات واحدهاي اقتصادي نیمه فعال و غیرفعال براي احیاء، نوسازي و فعال سازي واحدهاي اقتصادي شتاب می گیرد. در این
خصوص سید امیر حسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهوري در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي افزود: در احیاء واحدهاي
اقتصادي که با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي انجام خواهد شد، بر اساس مدل هاي تامین مالی نوین و علمی در جهت احیاي
حداقل بیست درصدي واحدهاي نیمه فعال، فعالسازي مجدد یا تغییر کاربري واحدهاي غیرفعال و همچنین تکمیل و راه اندازي
واحدهاي نیمه تمام انجام خواهد شد. وي افزود: صندوق کارآفرینی امید بعنوان همکار ما در این تفاهم نامه، عارضه یابی، احیاء،
توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید حداقل 1000 واحد تولیدي که به تایید نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي رسیده باشد
را برعهده دارد. نماینده معاون اول ریاست جمهوري اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20.000 میلیارد ریال اعلام نمود و خاطر
نشان کرد: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي
عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است و با انجام این تفاهم نامه 14.000 شغل در سراسر کشور ایجاد خواهد
شد. رضایی مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در ادامه این جلسه گفت: اولویت صندوق کارآفرینی امید حمایت و توانمندسازي طرح
هایی است که در سطوح خانگی، خرد کوچک و متوسط در سراسر کشور مشغول به فعالیت هستند و براي این منظور فرآیندهایی که
تعریف شده به گونه اي است که از مرحله تامین نهاده، فرایند تولید و فرآیند فنی بازار را بعنوان منطقه هدف حمایت از طرح هاي
اقتصادي در نظر گرفته شده است. وي افزود: هدف صندوق کارآفرینی امید حمایت از طرح هایی است که در مناطق گوناگون کشور
همانند مناطق روستایی فعال می باشند و این صندوق در طی سال جاري 550.000 فقره تسهیلات در سرفصل هاي مختلف پرداخت
کرده که از این تعداد 43.000 فقره تسهیلات در بخش اشتغال است و میتوان گفت که 75 درصد منابع صندوق کارآفرینی امید در
طرح هاي اشتغالزایی هزینه شده است. رضایی با اشاره به اشتغال ایجاد شده توسط صندوق کارآفرینی امید گفت: در سال جاري بیش
از 20.000 اشتغال پایدار و همچنین مشاغل جدیدي را در مجموعه صندوق کارآفرینی امید ایجاد شده است و با توجه به نیاز کشور
به اشتغال، باید فعالیت هاي صندوق افزایش یابد. این مقام مسئول عنوان نمود: در سال جاري در مجموع 4 هزار و 500 میلیارد
تومان تسهیلات کم بهره پرداخت شده و با توجه به بند الف تبصره 18 قانون بودجه سال 1400 و تغییراتی که در صندوق کارآفرینی
امید ایجاد میگردد، بیش از 20 برابر رشد نسبت به سال هاي گذشته خواهد داشت. وي درادامه خاطر نشان کرد: با استفاده از منابع
موجود و ساز و کار جاري پنج برابر فعالیت صندوق کارآفرینی امید گسترش می یابد و حداقل 30 هزار میلیارد تومان امکان پرداخت
تسهیلات امکان پذیر میباشد و هدف 1.800.000 فقره اشتغالی که براي کشور در نظر گرفته شده است 500.000 فقره از این شغل
ها در مناطق روستایی ایجاد شده و در حال حاضر صندوق در 8.200 روستا حضور دارد. مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید گفت:

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21105


3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 17/133

بیش از 6.000 صندوق تامین مالی خرد در کشور ساماندهی گردید و تاکنون به 4900 فقره از این صندوق ها تسهیلات قرض الحسنه
پرداخت شده است. وي در ادامه اظهار نمود: از زمان ابلاغ معاون اول رئیس جمهور براي احیاي واحدهاي اقتصادي، جهت گیري
صندوق تغییر یافته و در حال حاضر 100 طرح از طرح هایی که عمدتاً در نیمه دوم سال جاري انتخاب شده، مورد حمایت صندوق
کارآفرینی امید قرار گرفته است. رضایی گفت: این طرح زمینه اشتغال بیش از 1500 نفر را فراهم نموده است و در حال حاضر بیش از
380 میلیارد تومان سرمایه مردم از طریق این طرح ها به چرخه تولید برگشته و اظهار امیدواري نمود با امضاي تفاهم نامه فی مایین
صندوق کارآفرینی امید و نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي، امکان احیاء 1000 واحد جدید از واحدهاي خرد و کوچک و متوسط در
کشور را خواهیم داشت. وي در بخش پایانی صحبت هاي خود گفت: اشتغال پیش بینی شده در این واحدها بیش از 14.000 فقره
شغل میباشد و در این راستا سرمایه گذاري بالغ بر 8 هزار میلیارد تومان از سرمایه گذاري هاي راکد و نیمه فعال در کشور به چرخه

تولید باز خواهد گشت.
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معاون اول محترم رئیس جمهور 100 واحد اقتصادي احیاشده
مورد حمایت صندوق کارآفرینی امید را به طور همزمان افتتاح کرد

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/12/21

  معاون اول محترم رئیس جمهور 100 واحد اقتصادي احیاشده مورد حمایت صندوق کارآفرینی امید

را به طور همزمان افتتاح کرد

یکصد واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال احیا شده با
حمایت صندوق کارآفرینی امید، امروز به طور همزمان با حضور معاون اول رئیس جمهور در سراسر کشور افتتاح شد و «محمد مخبر»

 
از ایجاد اتاق فکر در همه دستگاه هاي اجرایی براي تحقق وعده هاي اشتغال زایی خبر داد. 

مخبرصبح امروز پنجشنبه با حضور در صندوق کارآفرینی امید، یکصد واحد اقتصادي احیا شده را به طور همزمان از طریق ویدئو
کنفرانس و ارتباط با استان هاي مختلف کشور افتتاح کرد و سپس در حضور معاون اول رئیس جمهور تفاهم نامه احیاي هزار واحد
اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست

 
جمهوري امضاء شد. 

معاون اول رئیس جمهور در آیین افتتاح همزمان این یکصد واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال با بیان اینکه دولت براي تمام ظرفیت
هاي اشتغالزایی در کشور برنامه ریزي کرده است، اظهار داشت: اقتصاد کشور در چند سال اخیر با رکود مواجه بوده و چرخ دنده هاي
تولید به سختی حرکت می کند و این امر باعث شده مسیر اشتغالزایی دشوار باشد اما به فضل الهی و همکاري، همدلی و فعالیت مردم

 
در این مسیر مصمم هستیم و ایجاد یک میلیون شغل در سال که از شعارهاي رئیس جمهور بود را با جدیت دنبال می کنیم. 

مخبر در ادامه با اشاره به اینکه چندین روش براي اشتغال زایی در کشور وجود دارد، خاطر نشان کرد: یکی از این روش ها احداث

 
بنگاه هاي بزرگ اقتصادي و ایجاد جریان پیشران در روند تولید و توسعه کشور است. 

وي ایجاد بنگاه هاي متوسط و همچنین بنگاه هاي خُرد و خانگی را از دیگر روش هاي ایجاد فرصت هاي شغلی برشمرد و گفت:

 
اشتغال زایی از طریق هر یک از این روش ها در اقصی نقاط کشور در دستور کار دولت قرار دارد. 

معاون اول رئیس جمهور اشتغال زایی از طریق توسعه فعالیت هاي دانش بنیان را نیز از دیگر روش هاي در دست اقدام توسط دولت
عنوان کرد و گفت: توسعه فعالیت هاي دانش بنیان یکی از مزیت هاي کشور است و نیروهاي جوان، نخبه و خلاق که سرمایه اصلی

 
این حوزه هستند، در تمام کشور و در تمام استان ها فعالیت دارند. 

وي با تأکید بر اینکه دولت براي اشتغال زایی از روش هاي مختلف، برنامه ریزي کرده و براي هر یک از روش ها متصدي و مسئول
تعیین شده است، اظهار داشت: در تمامی دستگاه هاي اجرایی براي تحقق وعده هاي اشتغال زایی اتاق فکر ایجاد شده و کارها به
صورت مستمر دنبال می شود. ضمن اینکه محوریت اصلی در این برنامه ها مردم هستند؛ چرا که بدون اتکا به مردم هیچ کاري را نمی

 
توانیم انجام دهیم و به همین دلیل دولت بسترسازي لازم را براي اجراي برنامه توسط مردم انجام داده است. 

وي با بیان اینکه تجربه جهانی اثبات کرده معمولاً دولت ها اداره کنندگان خوبی نیستند، افزود: دولت هایی در دنیا موفق بوده اند که
مردم را به صحنه آورده و اداره امور را به مردم واگذار کرده اند؛ در کشور خودمان نیز سابقه نشان می دهد حتی در مسایل امنیتی،

 
سیاسی، جنگ و بحران هایی نظیر سیل و زلزله هر گاه که مردم پاي کار آمده اند اهداف مورد نظر محقق شده است. 

معاون اول رئیس جمهور با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبري مبنی بر استفاده از مسیر میان برُ جهت دستیابی به رشد اقتصادي
گفت: یکی از مسیرهاي میان برُ همین احیاي واحدهاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل است؛ چرا که با حمایت و کمک دولت و
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صندوق کارآفرینی ظرف یکی دو ماه فعال شده اند و این در حالی است که اگر قرار بود هر یک از این واحدها از ابتدا ایجاد شوند،

 
براي هر کدام حداقل دو تا سه سال زمان نیاز داشتیم. 

مخبر با بیان اینکه با استفاده از روش احیاء واحدهاي تعطیل و نیمه تعطیل می توانیم بخش عظیمی از سرمایه هاي معطل شده
کشور را به صحنه بیاوریم، افزود: دستگاه هاي دولتی و خصوصی مکلف هستند در این زمینه به صحنه بیایند و بانک هاي عامل نیز

 
نمی توانند نسبت به این برنامه بی تفاوت باشند. 

وي با تأکید بر اینکه دولت باید تکیه گاهی باشد که مردم بتوانند ایده هاي خود را به اجرایی کنند، تصریح کرد: دولت باید بتواند

 
کانونی ایجاد کند که افراد بیکار با امکانات مختصري که خود دارند، از طریق حمایت هاي دولت بتوانند صاحب کار و اشتغال شوند. 

معاون اول رئیس جمهور در ادامه با اشاره به وجود برخی مقررات دست وپاگیر که از سالیان گذشته وضع شده و باقی مانده اند، گفت:
باید مقررات دست و پاگیري که در گذشته وضع شده است و امروز ضرورتی براي وجود آنها نیست را شناسایی و نسبت به رفع آنها

 
اقدام کنیم. 

وي بر ضرورت تسهیل محیط کسب و کار براي مردم تأکید کرد و اظهار داشت: گاهی ممکن است یک بنگاه دار برنامه ریزي هایی را
براي سرمایه گذاري انجام دهد اما برخی تحولات و اتفاقات در عرصه بین الملل منجر به نوسانات قیمت شود و برنامه هاي اقتصادي

 
گره بخورد که لازم است براي اینگونه موارد مسیرهاي میان برُ طراحی کنیم تا بتوانیم از سرمایه گذاران حمایت کنیم. 

وي از دست اندرکاران نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل قدردانی کرد و گفت: راه اندازي این واحدها اثرات

 
فراوانی در توسعه کشور، اشتغال زایی، رضایتمندي و آرامش مردم ایفا می کند. 

در این مراسم که وزیر صنعت معدن و تجارت، معاون اجرایی رئیس جمهور و نماینده معاون اول رئیس جمهور در راه اندازي و
عملیاتی کردن نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي نیز حضور داشتند، از طریق ویدئوکنفرانس با استان هاي اصفهان، تهران و قزوین

ارتباط زنده برقرار شد و مسئولین مربوطه این سه استان گزارشی از طرح ها و واحدهاي تولیدي احیا شده ارائه کردند.
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مقررات زدایی و تسهیل در تفاهم نامه نوسازي تاکسی درون
شهري

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/12/21

  مقررات زدایی و تسهیل در تفاهم نامه نوسازي تاکسی درون شهري

مقررات زدایی و تسهیل در تفاهم نامه نوسازي تاکسی

 
درون شهري 

به گزارش روابط عمومی صندوق کار آفرینی امید استان کردستان در پی امضاي تفاهم نامه فی ما بین شهرداري هاي بانه، سقز،
مریوان و کامیاران با صندوق کارآفرینی امید کردستان، امروز نشستی با اعضاي شوراي شهر و شهرداري این شهرستانها با مدیران

 
صندوق در راستاي مقررات زدایی و تسهیل در تفاهم نامه نوسازي تاکسی درون شهري در سالن جلسات صندوق برگزار شد. 

سرپرست صندوق کار آفرینی امید استان کردستان با اشاره به تفاهم نامه هاي منعقده فی مابین صندوق و شهرداري هاي شهرهاي
بانه، سقز، مریوان و کامیاران گفت: صندوق کارآفرینی امید با هدف حمایت و تثبیت اشتغال رانندگان مسافربري درون شهري و
بمنظور نوسازي و بازسازي تاکسی هاي فرسوده شهري در راستاي افزایش کیفیت خدمات ناوگان حمل نقل عمومی و کاهش آلاینده
هاي زیست محیطی؛ اقدام به انعقاد تفاهم نامه پرداخت تسهیلات قرض الحسنه در زمینه نوسازي ناوگان حمل و نقل درون شهري

 
نموده است. 

شهریار رحیمی گفت: با توجه به روزهاي پایانی سال صندوق آمادگی هرگونه حمایت و تسهیل در امر پرداخت تسهیلات در راستاي

 
تفاهم نامه و مقررات صندوق به افراد معرفی شده می باشد. 

در ادامه اعضاي شوراي شهر و شهرداري شهرهاي طرف تفاهم نامه نظرات پیشنهادي خود را در خصوص اجراي تفاهم نامه بیان و با
مسئولان صندوق ارائه طریق نمودند.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: شما حزب موتلفهشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/12/21

  رکوردشکنی بودجه اي دولت در طرح هاي عمرانی/ فیسبوك و اینستاگرام ترویج خشونت علیه

سربازان روسی را مجاز دانستند/ کارخانه ارج به مدار تولید بازگشت/ قفس آمریکایی براي حفاظت از

قاتلان سردار سلیمانی!/ ...

 
رکوردشکنی بودجه اي دولت در طرح هاي عمرانی 

رئیس سازمان برنامه وبودجه اعلام کرد: «در یازده ماه امسال 96 هزار میلیارد تومان از محل منابع عمومی به طرح هاي عمرانی
پرداخت شد. درمجموع با بیش از 70 درصد رشد نسبت به سال گذشته به زیرساخت هاي موردنیاز تولید، اشتغال و زیر برنایی

 
اختصاص پیداکرده؛ دولت به رشد غیر تورمی التزام عملی دارد» 

 
فیسبوك و اینستاگرام ترویج خشونت علیه سربازان روسی را مجاز دانستند 

خبرگزاري رویترز گزارش داد، فیسبوك و اینستاگرام موقت محتوایی را که خواستار خشونت علیه سربازان روسی در برخی کشور ها
در چارچوب تهاجم به اوکراین است، مجاز می کنند. اندي استون، سخنگوي «شرکت متا» گفت که متا به طور موقت ممنوعیت

 
تحریک به خشونت علیه ارتش روسیه و نه علیه غیرنظامیان روسی را لغو کرده است. 

 
پوتین: آمریکا بخاطر بحران انرژي، حاضر به توافق با ایران به هرقیمت است 

رئیس جمهور روسیه گفت:آمریکا سعی دارد با فریب دادن مردم خود، روسیه را عامل افزایش بهاي انرژي معرفی کند. آمریکا در

 
شرایط کنونی در تکاپو است تا با ایران و ونزوئلا قراردادهایی در حوزه انرژي امضا کند. 

آنها(آمریکایی ها) در تکاپو هستند تا به هر قیمت با این کشورها (ایران و ونزوئلا) به توافق برسند؛ کشورهایی که خود آمریکایی ها در

 
گذشته علیه شان تحریم هاي غیر قانونی وضع کردند. 

آنها حاضرند تا با ایران به صلح برسند و فورا تمام اسناد را امضا کنند و همچنین با ونزوئلا. آمریکایی ها به ونزوئلا رفتند تا با آنها

 
مذاکره کنند. 

 
کارخانه ارج به مدار تولید بازگشت 

 
سخنگوي دولت گفت:چرخ اقتصاد چرخید و کارخانه ارج پس از 5 سال تعطیلی به مدار تولید بازگشت. 

دستوري که آیت االله رئیسی براي احیاي این کارخانه یک سال پیش در قوه قضاییه صادر کرد و با کمک وزارت صنعت، معدن وتجارت

 
در دولت مردمی نتیجه داد. 

http://www.shoma-weekly.ir/fa/news/34821/%d8%b1%da%a9%d9%88%d8%b1%d8%af%d8%b4%da%a9%d9%86%db%8c-%d8%a8%d9%88%d8%af%d8%ac%d9%87%e2%80%8c%d8%a7%db%8c-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d8%af%d8%b1-%d8%b7%d8%b1%d8%ad%e2%80%8c%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b9%d9%85%d8%b1%d8%a7%d9%86%db%8c-%d9%81%db%8c%d8%b3%d8%a8%d9%88%da%a9-%d9%88-%d8%a7%db%8c%d9%86%d8%b3%d8%aa%d8%a7%da%af%d8%b1%d8%a7%d9%85-%d8%aa%d8%b1%d9%88%db%8c%d8%ac-%d8%ae%d8%b4%d9%88%d9%86%d8%aa-%d8%b9%d9%84%db%8c%d9%87-%d8%b3%d8%b1%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%a7%d9%86-%d8%b1%d9%88%d8%b3%db%8c-%d8%b1%d8%a7-%d9%85%d8%ac%d8%a7%d8%b2-%d8%af%d8%a7%d9%86%d8%b3%d8%aa%d9%86%d8%af-%da%a9%d8%a7%d8%b1%d8%ae%d8%a7%d9%86%d9%87-%d8%a7%d8%b1%d8%ac-%d8%a8%d9%87-%d9%85%d8%af%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%da%af%d8%b4%d8%aa-%d9%82%d9%81%d8%b3-%d8%a2%d9%85%d8%b1%db%8c%da%a9%d8%a7%db%8c%db%8c-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-
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تقاضاي شیرینی شب عید کم شد 

رئیس اتحادیه قنادان: شیرینی گران شده و هر کسی توان خرید ندارد. به نظر می رسد با افزایش قیمت مواد اولیه قنادان، شب عید

 
امسال برخی مردم یا شیرینی را از سفره خود حذف می کنند یا شیرینی هاي ارزان تر را جایگرین می کنند. 

 
با کاهش میزان تقاضا تولید شیرینی براي شب عید 1401 نیز کاهش پیدا کرد 

قیمت شکر به 20 هزار تومان رسید. در بازار آزاد این کالا با قیمت بیشتري فروخته می شود. از طرفی روغن قنادان نیز کمیاب است و

 
یک حلب 10 کیلویی با قیمت 600 تا 700 هزار تومان فروخته می شود 

 
قفس آمریکایی براي حفاظت از قاتلان سردار سلیمانی! 

«سی.بی.اس» خبر داده شماري از مقام هاي دولت ترامپ که در تصمیم گیري براي ترور سردار سلیمانی نقش داشته اند تحت
حفاظت شدید قرار گرفته اند. این شبکه آمریکایی گفته به دو گزارش که وزارت خارجه آمریکا تقدیم کنگره کرده دست یافته که در
آن به «تهدیدهاي جدي و موثق» براي جان پامپئو و برایان هوك اشاره شده. این ارزیابی هاي محرمانه نشان می دهد، وزارت خارجه
آمریکا سال 2021 و همچنین سال 2022 بر ضرورت حفاظت هاي 24 ساعته از این دو مقام سابق آمریکایی تأکید داشته است.
حفاظت سنگین از پامپئو که احتمال می رود یکی از نامزدهاي حزب جمهوري خواه در انتخابات 2024 هم باشد در زمان هاي حضور
او در جلسات مختلف، مشهود است و باعث جلب توجه شده است. یک نشریه آمریکایی نیز گزارش داده دولت آمریکا حدود
2.175.000 دلار براي حفاظت از «برایان هوك»، نماینده ویژه آمریکا در امور ایران و «مایک پامپئو»، وزیر خارجه سابق آمریکا که در
ترور سردار سلیمانی نقش داشته اند، هزینه می کند. با وجود پیگیري پرونده ترور شهید سلیمانی از سوي ایران در مجامع بین المللی،
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بعد از ترور این شهید بزرگوار، انتقام سخت از عاملین این جنایت را در دستور کار خویش قرار داده

 
است. 

 
قیمت، ماهی را از سفره شب عید حذف کرد 

مسئول آبزیان اتحادیه فروشندگان مرغ و ماهی: اکنون بازارهایی مانند شیرینی و ماهی به خاطر افزایش قیمت راکد است. اما مردم

 
اگر شیرینی نخورند ایرادي ندارد اما امگا 3 براي بدن ضروري است 

پزشکان سلامت می گویند در هفته باید سه وعده ماهی مصرف شود این در حالی است که با توجه به قیمت ها، مردم توان خرید

 
ندارند. از این رو ماهی از سفره شب عید مردم حذف شد 

قیمت مرغ را با واردات مرغ هاي منجمد از ترکیه و برزیل متعادل کردیم. حالا هم دولت براي افزایش قدرت خرید مردم باید برنامه

 
اي جهت واردات ماهی و کنترل نرخ ها داشته باشد/ تجارت نیوز 

 
تغییر ساعت دیدار ایران با کره جنوبی و لبنان 

 
تیم ملی فوتبال ایران، در روزهاي 4 و 9 فروردین ماه به مصاف تیم هاي کره جنوبی و لبنان خواهد رفت. 

طبق اعلام جدید سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا ساعت دیدار ایران و کره جنوبی از ساعت 15:30 به 14:30 تغییر کرد و دیدار ایران

 
و لبنان نیز از ساعت 16:00 به ساعت 15:00 تغییر داده شد. 
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شرایط شکننده اومیکرون در کشور 

یک اپیدمیولوژیست گفت:با توجه به روند کاهشی ابتلا و مرگ ناشی از کرونا در کشور، امیدواریم تا اواخر اسفند ماه به نقطه پایینی

 
پیک ششم برسیم. 

اگر کنترل هاي نوروزي به خوبی انجام نشود، احتمال اینکه در اواخر فروردین و اوایل اردیبهشت گرفتار پیک هفتم شویم، وجود
دارد.هنوز شرایط کرونا در کشور شکننده است و تعداد افراد حساس براي ابتلا نسبتا بالا هستند.تاکنون پنج واریانت هشداردهنده

 
داشتیم که شامل آلفا، بتا، گاما، دلتا و اومیکرون بوده اند که گاما به ایران نیامد. 

 
چین: امیدواریم مذاکرات ظرف چند روز آینده از سر گرفته شود 

مذاکره کننده چین در مذاکرات وین گفت: متن نهایی توافق هسته اي تقریبا آماده است و امیدواریم ظرف چند روز آینده مذاکرات را
از سر بگیریم، البته این متن نیاز به بررسی نهایی دارد و کار براي تکمیل آن ادامه خواهد داشت.همچنین یک مقام اروپایی با بیان
اینکه دو یا سه مسأله همچنان در پیش نویس توافق هسته اي باقی مانده، به رویترز گفت:در حال حاضر در مذاکرات وین بحثی درباره

 
اینکه کدام تحریم ها علیه ایران بایستی رفع شوند وجود ندارد، بلکه بحث ها در خصوص چگونگی رفع آن است. 

 
رفع تصرف 27 هزار هکتار از اراضی ملی فقط در یک سال 

سخنگوي دستگاه قضا گزارش داد: «امسال بیش از 48 هزار پرونده مرتبط با جرائم زمین داشتیم که 29 هزار و 500 پرونده منتهی به
صدور حکم شده است. 27 هزار و 370 هکتار اراضی ملی و منابع طبیعی رفع تصرف شدند که ارزش تقریبی آن 79 هزار و 300

 
میلیارد تومان است. 19 هزار و 500 حکم قلع وقمع بنا داشتیم». 

 
اولیانوف: بن بستی در مذاکرات وین وجود ندارد 

بعد از اعلام ایجاد وقفه در مذاکرات وین، نماینده روسیه در مذاکرات به خبرنگاران گفت: اطلاعی از وجود هیچ بن بستی ندارم و
تماس ها ادامه می یابد.«میخائیل اولیانوف» نماینده روسیه در مذاکرات وین در جمع خبرنگاران ضمن بیان این که اطلاعی از وجود
بن بستی در مذاکرات ندارد، افزود، تماس ها ادامه می یابد. او در ادامه گفت که «نهایی شدن توافق تنها به روسیه بستگی ندارد و
بازیگران دیگري هستند که به زمان بیشتري نیاز دارند و نگرانی هاي بیشتري دارند ... موضوعات باقی مانده هیچ ارتباطی با روسیه
ندارد.» اولیانوف در پاسخ به این پرسش که این وقفه چقدر طول خواهد کشید، گفت: می توانم بگویم که ما خواستار به نتیجه رسیدن

 
مذاکرات در زودترین زمان ممکن هستیم و نهایت تلاش خود را می کنیم. 

 
انصراف بهزاد نبودي از ریاست جبهه اصلاحات 

با توجه به اتفاقات به وجود آمده در جبهه اصلاحات و گسترده شدن اختلافات درونی و سیاسی، بهزاد نبوي در نامه اي براي انصراف
از مدیریت در جبهه اصلاحات ایران نوشته: «به دلیل کهولت و عوارض ناشی از آن، امکان ادامه مسئولیت ندارم و توان و جسارت
پذیرفتن نامزدي ریاست این جمع را در خود نمی بینم». اصلاحات بعد از دو شکست هاي پی درپی در انتخابات مجلس، ریاست
جمهوري و شوراهاي شهر و روستا و کاهش جدي مقبولیت اجتماعی، دچار اختلافات شدید شده اند و هرروز شاهد کنار کشیدن یک

 
چهره سیاسی از بدنه حزبی این جریان هستیم. 

 
مقام صهیونیست: آمریکا در حال تسلیم در مقابل ایران است 

رئیس پیشین شوراي امنیت ملی اسرائیل گفت: آمریکا در حال تسلیم شدن در مقابل ایران است.مئیر بن شبات، رئیس پیشین شوراي
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امنیت ملی اسرائیل در گفت وگو با «جروزالم پست» اظهار داشت: توافقی که اکنون بین آمریکا و ایران در حال شکل گرفتن است
موقعیت آمریکا را در خاورمیانه تضعیف می کند. زیرا، حتی اگر متحدان آمریکا صریحاً آن را نگویند، اما، بوضوح می بینند که چنین
توافقی تسلیم در مقابل ایران است که موجب تقویت جمهوري اسلامی و تشدید تهدیدهاي آن در منطقه خواهد شد.مشاور پیشین
امنیت ملی اسرائیل، گفته است: توافق اتمی با ایران، مسابقه تسلیحات اتمی در منطقه را در پی خواهد داشت و هیچ یک از اینها به

 
ثبات خاورمیانه کمک نخواهد کرد. 

مئیر بن شبات در ادامه گفته است: توافق اتمی با ایران در واقع مسیر دستیابی این کشور را به سلاح اتمی خواهد گشود و خود رژیم
ایران با درس گیري از تجربه جنگ در اوکراین تلاش هاي خود را براي دستیابی به سلاح اتمی دوچندان خواهد کرد.به گمان مئیر بن
شبات، از پیامدهاي جانبی توافق جدید اتمی با ایران دستیابی دوباره ایران به منابع هنگفت براي تقویت «محور شیعه» از جمله حزب

 
االله در منطقه است. 

 
اقدام مثبت دولت در احیاء واحدهاي اقتصادي 

با امضاي تفاهم نامه همکاري بین صندوق کارآفرینی امید و نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي، رسیدگی به مشکلات واحدهاي
اقتصادي نیمه فعال و غیرفعال براي احیاء، نوسازي و فعال سازي واحدهاي اقتصادي، شتاب می گیرد. اعتبار انجام این تفاهم نامه بالغ

 
بر 2000 میلیارد تومان و با هدف گذاري احیاي 1000 واحد تولیدي است. 

 
کاهش قیمت خودرو در روزهاي پایانی سال 

بررسی قیمت انواع محصولات پرتیراژ خودروسازان نشان می دهد که با توجه به رکود حاکم بر بازار همچنان دلالان و فروشندگان
خودرو تابع روند کاهشی قیمت ها هستند. خودروها (اکثرا در محصولات ایران خودرو) در آخرین روز از هفته اي که گذشت نسبت به

 
ابتداي هفته کاهش دو تا شش میلیون تومانی را تجربه کرده اند. 

 
هجوم برنج کاران به خوزستان براي اجاره زمین کشاورزي 

با وجود اعلام کمبود آب براي تامین نیاز شلتوك کاري در فصل تابستان، تاکنون بیش از 120 هزار هکتار زمین قابل کشت خوزستان

 
براي کشت برنج توسط افرادي از دیگر استان هاي کشور اجاره شده است. 

 
دلیل نگرانی آمریکا از جنگ اوکراین! 

آمریکا 15 مرکز تحقیقاتی ساخت سلاح هاي بیولوژیک و میکروبی در اوکراین داشته که در آن ها آزمایش هاي فوق سري انجام می
گرفته است و حالا نگران است که دست روس ها بیفتد! ویکتوریا نولاند (معاون سیاسی وزیر امور خارجه آمریکا) در جلسه کنگره
گفته است: «اوکراین داراي آزمایشگاه هاي تحقیقات بیولوژیکی است و ما نگران آن هستیم که نیروهاي روسیه کنترل این آزمایشگاه
ها را به دست گیرند». آمریکا دستورالعمل هاي انهدام این آزمایشگاه ها را به اوکراین داده بود که توسط برخی رسانه ها افشا شده
است. اکنون برخی رسانه ها مدعی شده اند، ویروس کووید در آزمایشگاه زیستی اوکراین ساخته شده و در چین به عنوان اولین کشور
پخش شده است. به بیان این رسانه ها، قرار بوده با ساختن یک ویروس کاملاً جدید و هوشمند در آزمایشگاه زیستی اوکراین بسیاري
از جمعیت یا نژادهاي خاص را از بین ببرند و فقط عده اي محدود زنده بمانند. گفته می شود خانواده جو بایدن به بهانه مشاوره نفت،
در این آزمایشگاه ها فعالیت داشته اند. در جریان تبلیغات انتخاباتی آمریکا، ترامپ خواستار بررسی منافع اقتصادي پسر بایدن در

 
اوکراین شده و حمایت بایدن از عضویت اوکراین در ناتو را در راستاي منافع شخصی او و خانواده اش در این کشور می دانست. 

 
جذب 8500 کارجو با سامانه جست وجوي شغل 
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معاون اشتغال وزیر کار از ثبت 335 هزار تقاضاي اشتغال در سامانه رصد وزارت کار طی شش ماه گذشته خبر داد و با اشاره به راه
اندازي سامانه جست و جوي شغل، اظهار کرد: تاکنون 16 هزار و 500 نفر جوینده کار، 3150 کارفرماي متقاضی نیروي کار و 170
هزار فرصت شغلی اعلامی از سوي کارفرمایان متقاضی نیروي کار جدید در سامانه ثبت شده و 8500 نفر از این طریق جذب بازار کار

 
شدند. 

 
صف طولانی شرکت هاي خارجی براي بازگشت به ایران 

غلامحسین شافعی رئیس اتاق بازرگانی ایران گفت: بسیاري از شرکت هاي خارجی که در دوره هاي قبل با ایران همکاري اقتصادي
داشته اند، در انتظار به نتیجه رسیدن برجام هستند تا بار دیگر به ایران بازگردند.وي همچنین نسبت به افزایش وابستگی به نفت پس

 
از توافق هشدار داد. 

 
ضرب الأجلی دیگر از رئیسی 

رئیس جمهور در جریان سفر به مازندران گفت: «جنگل در مازندران در حال تعرض است و در قلب جنگل، ساختمان در حال ساخت
است؛ این موارد اصلاً پذیرفتنی نیست. فردا استاندار مازندران باید کارگروه تشکیل دهد و براي لغو مجوز و تخریب این ساختمان ها
اقدام شود». رئیسی در سفر خود به گیلان دستور آزادسازي سواحل را داده بود که این دستور در ادامه با ضرب الأجل 20 روزه ابلاغ

 
شد که به گفته سخنگوي دولت، 99 درصد از سواحل کشور در این بازه زمانی آزاد شد. 

 
افزایش 57.4 درصدي حداقل دستمزد کارگران براي سال آینده 

جلسه شوراي عالی کار پس از 15 ساعت رایزنی صبح روز پنجشنبه 19 اسفند به پایان رسید که بر این اساس حداقل دستمزد
کارگران 57.4 درصد و سایر سطوح مزدي 38 درصد به اضافه 515 هزار تومان براي 1401 افزایش یافت. به گزارش «وطن امروز»،
محمدرضا تاجیک، عضو شوراي عالی کار در این باره گفت: پایه دستمزد به 41,797,500 ریال رسید، یعنی حداقل دستمزد از 2
میلیون و 655 هزار تومان به 4 میلیون و 179 هزار تومان براي سال 1401 افزایش یافت. وي ادامه داد: پایه سنوات 210 هزار تومان،
حق خواربار 850 هزار تومان و بن مسکن 650 هزار تومان تعیین شد. تاجیک گفت: بنابراین دستمزد یک کارگر با احتساب 1.3 اولاد
64,331,175 ریال می شود؛ یعنی یک کارگر با 1.3 اولاد 6 میلیون و 433 هزار تومان دستمزد دریافت خواهد کرد. عضو کارگري

 
شوراي عالی کار اظهار کرد: همچنین دستمزد سایر سطوح نیز 38 درصد به اضافه 5,151,660 ریال (515 هزار تومان) افزایش یافت. 

 
بازرس ریاست جمهوري: در تمامی پرونده هاي فساد، بانک ها دخیل اند! 

«درویشیان» بازرس ویژه ریاست جمهوري درششمین همایش دیده بان شفافیت و عدالت گفت: «مهم ترین چالش نظام ما وجود
بستر فساد در بانک ها است. هیچ پرونده فسادي پیدا نمی کنید که یک سر آن به بانک ها وصل نباشد. تقریباً همه بانک ها بیشتر از
میزان مقرر شوراي پول و اعتبار از مردم سود می گیرند. 100 میلیون وام به مردم می دهند، 20 درصد آن را بلوکه می کنند اما سود
صد میلیون را از مردم می گیرند. گاهاً تا 24 درصد از مردم سود گرفته می شود. بانک هاي خصوصی یک مشکل مضاعفی شده اند و

 
گاهاً تا 40 درصد هم سود می گیرند». 

 
شعار «ما قاسم سلیمانی هستیم» در ترکیه 

گروهی از معترضان به سفر رئیس رژیم صهیونیستی به آنکارا، شعار «ما همه قاسم سلیمانی هستیم» سر دادند. معترضان که پرچم
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هاي حزب االله و انصاراالله را در دست داشتند، شعارهاي دیگري نظیر «مرگ بر آمریکا»، «مرگ بر اسرائیل» و «سلام بر حزب االله» سر
می دادند. پیش ازاین نیز برخی مسلمانان ترکیه اي، پرچم هاي نصب شده رژیم صهیونیستی در مسیر عبور رئیس این رژیم در آنکارا

 
را پایین کشیده و به جاي آن پرچم فلسطین را نصب کرده بودند. 

 
بربوك: قطع واردات سوخت از روسیه براي اروپا گران تمام می شود 

آنالنا بربوك، وزیر امور خارجه آلمان نسبت به توقف فوري و ممنوعیت واردات گاز و نفت از روسیه هشداري واضح داد. او پیامدهاي
این تصمیم براي اروپا را شدید و به نفع پوتین ارزیابی کرد و گفت: «در پی این تصمیم در طول چند هفته آلمان و اروپا دیگر برق و

 
گرما نخواهند داشت.» 

 
دسترسی به اینستاگرام را محدود کرد 

دولت روسیه روز جمعه اعلام کرد دسترسی به شبکه اینستاگرام را در این کشور محدود کرده است.مسکو این رسانه اجتماعی
پرطرفدار را به انتشار محتوایی با هدف فراخوان به خشونت علیه مردم روسیه به دلیل جنگ اوکراین متهم کرد. روسکومتادزور، نهاد
ناظر بر ارتباطات تلفنی و فن آوري اطلاعات روسیه اعلام کرد دسترسی به اینستاگرام در پی درخواست دادستانی کل روسیه محدود

 
شده است. 

 
هشدار رسمی ایران به رژیم صهیونیستی در سازمان ملل! 

«تخت روانچی» نماینده دائم ایران در سازمان ملل، در نامه اي به دبیرکل سازمان ملل و رئیس دوره اي شوراي امنیت، اقدام رژیم
صهیونیستی در به شهادت رساندن نیروهاي مستشاري ایران در سوریه را جنایت کارانه و تروریستی خواند و نسبت به ارتکاب این
اقدامات شرورانه توسط این رژیم در منطقه هشدار داد. در این نامه آمده که ایران درعین حال که رژیم اسرائیل را مسئول کامل
تمامی عواقب این اقدامات جنایت کارانه می شناسد و به طورجدي به این رژیم هشدار می دهد، حق ذاتی دفاع از خود در پاسخ به

 
چنین اعمال مجرمانه اي را در هر زمانی که تشخیص دهد، محفوظ می دارد. 

 
اخبار روزانه: 

رئیس سازمان برنامه و بودجه در توئیتی نوشت: در 11 ماهه امسال تخصیص اعتبارات عمرانی کشور رکورد شکست. سیدمسعود
میرکاظمی در توئیتی نوشت: در 11 ماهه امسال 96 هزار میلیارد تومان از محل منابع عمومی به طرح هاي عمرانی پرداخت شد؛
بیشترین رقمی که در 10 سال گذشته پرداخت شده؛ 40 هزار میلیارد تومان هم از محل هدفمندي یارانه ها پرداخت شده است. وي
اظهار داشت: در مجموع 136 هزار میلیارد تومان با بیش از 70درصد رشد نسبت به سال گذشته به زیرساخت هاي مورد نیاز تولید،

 
اشتغال و زیربنایی اختصاص پیدا کرده است؛ دولت به رشد غیرتورمی التزام عملی دارد. 

رئیس جمهور در بازدید از ساحل فرح آباد گفت:آزادسازي سواحل باید با اقطعیت اجرا شود تا عموم مردم بتوانند از ساحل نهایت ا
ستفاده را ببرند.برخی از اماکن ارگان هاي دولتی باید در اختیار مردم قرار گیرد، مسئولان پس از آزادسازي سواحل ویلاهاي دولتی را

 
جهت استفاده مردم آماده کنند. 

قانعی عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت واکسن mRNA تولید شرکت دانش بنیان ایرانی براي مقابله با کرونا، مجوز

 
ورود به فاز یک کارآزمایی بالینی را از سازمان غذا و دارو وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی دریافت کرد. 
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وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی گفت:این وزارتخانه از سوي رئیس جمهور مامور شده است براي 60 متر حریم

 
ساحلی آزاد شده برنامه گردشگري تهیه و ارائه کند که این کار انجام شده است. 

شرکت هواپیمایی شهري روسیه «روساویتسیا» روز جمعه اعلام کرد محدودیت هاي پروازي علیه هشت کشور که در پی شیوع
ویروس کرونا اعمال شده بود، لغو می شود.بر اساس بیانیه این شرکت، پروازهاي منظم و چارتر با 8 کشور جمهوري آذربایجان،

ارمنستان، قزاقستان، قرقیزستان ، تاجیکستان، ترکمنستان، ازبکستان و ایران از سرگرفته خواهد شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: پایگاه دولتشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/12/21

  14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود

نماینده معاون اول رئیس جمهور در امر احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و صندوق امید براي
احیاي واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 1...

نماینده معاون اول رئیس جمهور در امر احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و صندوق امید براي احیاي

 
واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت به نقل از معاونت توسعه و روستایی «محمد مخبر» با حضور در صندوق کارآفرینی امید یکصد

 
واحد اقتصادي احیا شده در استان هاي مختلف کشور را به طور همزمان از طریق ویدئو کنفرانس افتتاح کرد. 

در این مراسم که سید صولت مرتضوي معاون اجرایی رئیس جمهور و سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نیز حضور داشت، تفاهم نامه
احیاي هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق

 
محروم ریاست جمهوري امضاء شد. 

سید امیرحسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تصریح کرد همکاري صندوق کارآفرینی
امید براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال موجب شتاب گرفتن نوسازي و فعال سازي این واحدها می

 
شود. 

وي افزود: احیاي واحدهاي اقتصادي با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي و بر اساس مدل هاي تأمین مالی نوین و علمی براي احیاي
حداقل 20 درصدي واحدهاي نیمه فعال و فعال سازي مجدد یا تغییر کاربري آنها و تکمیل و راه اندازي واحدهاي نیمه تمام انجام

 
خواهد شد. 

نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: صندوق کارآفرینی امید به عنوان همکار ما در این تفاهم
نامه عارضه یابی، احیا، توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید دست کم هزار واحد تولیدي را که به تأیید نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي می رسند، بر عهده دارد. 

او، اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20 هزار میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از

 
ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است. 

مدنی در پایان خاطر نشان کرد که با اجراي این تفاهم نامه، 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود.

https://dolat.ir/detail/382181
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برگزاري دومین جلسه شوراي اداري صندوق کارآفرینی امید
استان سمنان

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/12/21

  برگزاري دومین جلسه شوراي اداري صندوق کارآفرینی امید استان سمنان

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید استان
سمنان/ با عنایت به لزوم بررسی عملکرد شهرستان ها در شش ماهه دوم سال جاري و همچنین برنامه ریزي براي رویکردهاي نوین
صندوق کارآفرینی امید در سال 1401، دومین جلسه شوراي اداري صندوق استان سمنان در روستاي پرور، بصورت تخصصی با حضور

 
اخلاقی سرپرست صندوق کارآفرینی امید استان سمنان و روساي صندوق شهرستان ها برگزار گردید. 

سرپرست صندوق کارآفرینی امید استان سمنان ضمن تشکر از حضور مدعوین در جلسه هدف از برگزاري این جلسه را بیان
پیشنهادات، بررسی مشکلات و چالش هاي موجود شهرستان ها در سال 1400 و همچنین بررسی برنامه ها، پیشنهادات روساي

 
شهرستان ها در راستاي رویکرد جدید صندوق کارآفرینی امید در سال 1401 عنوان نمود. 

وي در ادامه ضمن بررسی مصوبات جلسه قبلی و همچنین اقدامات انجام شده روساي شهرستان ها، به بررسی اقدامات صورت گرفته
درخصوص درخواست هاي سفر ریاست محترم جمهور در سال جاري به استان، پرداخت و توصیه هاي لازم در این خصوص را بیان

 
نمود. 

وي با اشاره به اینکه روساي شهرستان ها در ابتداي صف و راس هرم مواجهه با ارباب رجوع قرار دارند، بیان انتقادات مثمر ثمر،

 
سازنده و مسئولیت پذیري آنها در انجام تکالیف روزانه را خواستار شد. 

اخلاقی در ادامه مطالب پیرامون تسریع در جذب اعتبارات بند الف تبصره 18 تا پایان خرداد ماه 1401، اعلام روش هاي تسهیل و
تسریع در بخشنامه ها و تفاهم نامه ها، نحوه درخواست مرخصی و ماموریت روسا و پرسنل شعب، پیگیري نامه هاي فوري و قابل

 
توجه، 

بروز رسانی نظارت طرح هاي پرداختی تا پایان سال جاري، ثبت پرونده هاي حقوقی در سامانه تا موعد مقرر، بررسی و مغایرت گیري
سرفصل ها در سیستم فرانگین، تطبیق پرداختی هاي تسهیلات اشتغال روستایی و عشایري در سامانه کارا با فرانگین و همچنین

 
تعیین تکلیف و تسویه اعتبارات در ماژول تا پایان سال جاري مطالبی را بیان نمود. 

در پایان روساي شهرستان ها مشکلات، موانع و نقطه نظرات موجود خود را در رابطه با امور جاري و همچنین ضمانت پرونده ها بیان
نمودند و راهنمایی هاي لازم توسط سرپرست صندوق کارآفرینی امید استان سمنان صورت پذیرفت.

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21102
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از توسعه کسب و کار ها در زَرآباد حمایت می شود

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/12/21

  از توسعه کسب و کار ها در زَرآباد حمایت می شود

مدیر صندوق کارآفرینی امید سیستان و بلوچستان گفت: زَرآباد به عنوان یک شهرستان نوپا از ظرفیت هاي ویژه اي برخوردار است
که براي توسعه اقتصاد و معیشت مردم، صندوق کارآفرینی امید از طرح هاي کسب و کار در این شهرستان به صورت ویژه حمایت می

 
کند. 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید سیستان و بلوچستان، غلامعلی صمصامی در دیدار فرماندار، مسئولان و معتمدان
شهرستان زَرآباد در جنوب این استان با اشاره به توانایی بالاي این شهرستان در حوزه جذب گردشگر، کشت محصولات مختلف
کشاورزي و رونق صید و صیادي افزود: از کسانی که طرح کسب و کار مناسبی را براي این شهرستان ارائه دهند این صندوق، حمایت

 
تسهیلاتی از آنان را در اولویت قرار می دهد. 

وي با تاکید بر اینکه هدف اصلی صندوق کارآفرینی امید، حمایت از کسب و کارهاي خرد و کوچک است، بیان کرد: ظرفیت هاي
کشاورزي در این منطقه همچون کشت موز بسیار مطلوب است و در راستاي حمایت از بهره برداران کشاورزي و همچنین ایجاد

 
کارگاه هاي فراوري محصولات کشاورزي و صنایع تبدیلی در زرآباد، صندوق کارآفرینی امید پاي کار است. 

مدیر صندوق کارآفرینی امید سیستان و بلوچستان ادامه داد: در کنار کسب و کار هاي خرد، این صندوق از طرح هاي بزرگ این

 
شهرستان نیز حمایت کرده است که نمونه آن را می توان کارخانه تولید آب آشامیدنی و درمانگاه شبانه روزي در زرآباد نام برد. 

نعمت اله نجاري فرماندار شهرستان زرآباد هم در این دیدار گفت: شهرستان زرآباد قطب تولید موز در کشور است و هم اکنون بیش از

 
30 درصد موز کشور را تامین می کند. 

نجاري با اشاره به اینکه این شهرستان می تواند علاوه بر کشت و تولید موز، صنایع تبدیلی موز و دیگر محصولات گرمسیري را نیز در
اختیار داشته باشد، افزود: یکی مشکلات این شهرستان نبود کارگاه هاي فرآوري محصولات کشاورزي ست که موجب شده محصولِ

 
کشاورزان در دست دلالان باشد که براي جلوگیري از این موضوع این کارگاه ها با حمایت تسهیلات بانکی باید فعال شود. 

وي ادامه داد: یکی از ویژگی هاي مهم این شهرستان کشت محصولات جالیزي و گوجه فرنگی در زمستان است که براي نگهداري از

 
آن هم نیاز به ایجاد سردخانه هاي متعدد احساس می شود. 

فرماندار شهرستان زرآباد به ظرفیتهاي کم مانند این شهرستان در حوزه گردشگري اشاره کرد و افزود: وجود ساحل بکر دَرَك، بندر
تنَگ و کوه گِل فِشان، جاذبه هاي گردشگري ویژه این شهرستان است که ساخت اقامتگاه هاي بوم گردي کمک قابل توجهی به رونق

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21097
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اقتصادي مردم این شهرستان خواهد کرد. 

 
نجاري از صندوق کارآفرینی امید خواست براي توسعه صنایع تبدیلی در این شهرستان از کارآفرینان حمایت کند. 

انتهاي پیام/
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پاسخگویی میز ارتباطات مردمی صندوق مازندران در سفر
رئیس جمهور

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/12/21

  پاسخگویی میز ارتباطات مردمی صندوق مازندران در سفر رئیس جمهور

با عنایت به سفر پر خیر و برکت ریاست محترم جمهور و
هیئت همراه به مازندران، میز ارتباطات مردمی صندوق کارآفرینی امید استان به منظور پاسخگویی به درخواست هاي مردمی در
سرپرستی بانک ملت روزهاي پنجشنبه و جمعه مورخ 19 و 20 اسفند با حضور همتی معاون ساماندهی و توانمندسازي، حاتمی مدیر
صندوق استان و توسکی مدیر بازرسی و پاسخگویی به عملکرد صندوق برگزار شد. در این برنامه مدیران صندوق به صورت چهره به
چهره پذیراي مراجعین بوده که پس از رؤیت درخواست ها و شنود مسائل و مشکلات مطرح شده، جهت بررسی و پیگیري موارد،

دستورات مقتضی صادر گردید.

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21096
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آغاز ساخت درمانگاه شهرستان زرآباد با حمایت صندوق
کارآفرینی امید

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/12/21

  آغاز ساخت درمانگاه شهرستان زرآباد با حمایت صندوق کارآفرینی امید

اولین درمانگاه شبانه روزي شهرستان زرآباد با تسهیلات

 
قرض الحسنه صندوق کارآفرینی امید امروز با حضور مسئولان در این شهرستان کلنگ زنی شد. 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید سیستان و بلوچستان، غلامعلی صمصامی مدیر صندوق استان در آیین آغاز عملیات
اجرایی این طرح بزرگ گفت: شهرستان نوپاي زرآباد در زیرساخت هاي بهداشتی و اقتصادي با کمبود مواجه است و صندوق

 
کارآفرینی امید در راستاي توسعه خدمات بهداشتی این شهرستان پیش قدم شده است. 

صمصامی افزود: در مرحله نخست این طرح، درمانگاه و داروخانه مرکزي شهر زرآباد با میزان سرمایه گذاري 41 میلیارد ریالی آغاز شد

 
و صندوق کارآفرینی امید براي ساخت این طرح، 20 میلیارد ریال تسهیلات پرداخت کرده است. 

وي ادامه داد: این میزان تسهیلات از منابع اشتغال پایدار روستایی و با کارمزد چهارصد به کارآفرین ارائه شده است و قرار است براي

 
بیش از 10 نفر اشتغال مستقیم داشته باشد. 

نجاري فرماندار شهرستان زرآباد هم در این مراسم گفت: توسعه زیرساخت هاي بهداشتی و درمانی این شهرستان می تواند زمینه رشد

 
شهرستان را فراهم کند. 

وي با اشاره به ظرفیت هاي خدادادي این شهرستان و قرار گرفتن در کریدور ارتباطی جنوب استان، از سرمایه گذاران خواست از

 
اجراي طرح در زرآباد استقبال کنند. 

انتهاي پیام/
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/12/21

  قزوین بایستی از قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت مستثنی شود

استاندار قزوین گفت: قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت روند توسعه واحدهاي صنعتی قزوین را
مختل کرده و بایستی استان از آن مستثنی شود.

قزوین بایستی از قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120
کیلومتري پایتخت مستثنی شود استاندار قزوین گفت:
قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتري پایتخت
روند توسعه واحدهاي صنعتی قزوین را مختل کرده و

 
بایستی استان از آن مستثنی شود. 

به گزارش خبرگزاري برنا از قزوین؛ محمد مهدي اعلایی در
مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه
فعال کشور که به صورت ویدئو کنفرانس با حضور معاون

اول رئیس جمهور برگزار شد، اظهار داشت: مجموعه تسهیلات پرداخت شده از سوي صندوق کارآفرینی امید به واحدهاي راکد و نیمه

 
فعال استان 45 میلیارد تومان است که منجر به احیا این واحدها شده است. 

وي افزود: در استان قزوین بایستی زمینه رشد اقتصادي 8.4 درصدي را در سال 1401 فراهم کنیم و باور داریم تحقق این کار مهم

 
امکان پذیر است. 

استاندار قزوین تصریح کرد: خوشبختانه ظرفیت هاي اقتصادي قابل توجهی در استان وجود دارد و استقبال سرمایه گذاران براي ورود

 
به استان نیز مطلوب ارزیابی می شود و می توانیم سهم تعیین شده را محقق کنیم. 

اعلایی تصریح کرد: براي ورود سرمایه گذاران به استان لازم است زیرساخت هاي مورد نیاز را تامین کنیم و برنامه ریزي در این راستا

 
انجام می شود. 

استاندار قزوین بیان کرد: موضوع بهره وري در فعالیت هاي صندوق کارآفرینی امید از اهمیت بالایی برخوردار است و می توانیم با ارائه

 
تسهیلات خرد به احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال کمک کنیم. 

وي اضافه کرد: ورود به زنجیره تأمین مالی می تواند ضریب فزاینده اي در تسهیلات خرد ایجاد کند و واحدهاي صنعتی می توانند از

 
این خدمات بهره بگیرند. 

استاندار قزوین اظهارداشت: در حوزه رشد اقتصادي در استان با مشکلاتی روبرو هستیم که با مساعدت دولت قابل حل است. 

http://www.bornanews.ir/%d8%a8%d8%ae%d8%b4-%d9%82%d8%b2%d9%88%db%8c%d9%86-80/1308321-%d9%82%d8%b2%d9%88%db%8c%d9%86-%d8%a8%d8%a7%db%8c%d8%b3%d8%aa%db%8c-%d8%a7%d8%b2-%d9%82%d8%a7%d9%86%d9%88%d9%86-%d9%85%d9%86%d8%b9-%d8%a7%d8%b3%d8%aa%d9%82%d8%b1%d8%a7%d8%b1-%d8%b5%d9%86%d8%a7%db%8c%d8%b9-%d8%af%d8%b1-%d8%b4%d8%b9%d8%a7%d8%b9-%da%a9%db%8c%d9%84%d9%88%d9%85%d8%aa%d8%b1%db%8c-%d9%be%d8%a7%db%8c%d8%aa%d8%ae%d8%aa-%d9%85%d8%b3%d8%aa%d8%ab%d9%86%db%8c-%d8%b4%d9%88%d8%af
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وي گفت: تعداد زیادي از صنایع مستقر در استان براي طرح هاي توسعه اي خود با مشکل قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120

 
کیلومتري پایتخت مواجهند که امیدواریم با نگاه دولت در این زمینه اصلاح لازم صورت گیرد. 

انتهاي پیام
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: روزنامه آفتاب یزدشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/12/21

  ثبات نسبی در بازار مواد اولیه ایجاد شده است

وزیر صمت گفت: در چند ماهه اخیر بر بهبود محیط کسب وکار، تامین مواد اولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم که به ایجاد

 
ثبات نسبی در بازار مواد اولیه منجر شده است. 

سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور
معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، اظهار کرد: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي هشت درصدي در سال آینده انجام

 
شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

وي با بیان اینکه براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، افزود: در حوزه معدن نیز باید به

 
رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه اگر رشد هشت درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، خاطرنشان کرد: یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به 2 سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

فاطمی امین احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان

 
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد هشت درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقا بخشیم، باید به سمت ارتقاي 

 
سرمایه گذاري ها برویم. 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در سال جاري با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحدها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تامین منابع مالی، مواد اولیه و بازار مولفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب و کار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تامین مواد اولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات موثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

وي با بیان اینکه در این چند ماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، اضافه کرد: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار
کالاهاي پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواد اولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول

 
رئیس جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تامین مالی یکی از این محورها، گفت: طرح تامین مالی زنجیره اي را با همکاري و هم افزایی

 
بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي و دارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد ارتقا خواهد یافت. 

 
> جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و افزود: این موضوع کار ما را در حوزه
تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. وي با بیان اینکه به طور
تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، اظهار کرد: با تکیه بر پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت

 
حساب هاي مالی و تامین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش خواهد یافت. 

http://aftabeyazd.ir/?newsid=208771
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> صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی، اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. فاطمی امین با بیان اینکه در هفت ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور
انجام شده است، تاکید کرد: همه این کشورها بر وجود ظرفیت ارتقاي مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تاکید داشته
اند. وي با بیان اینکه شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها باشد، تاکید کرد: در ساختار
جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب و کار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب و کار نیاز داریم و این دفتر به کسب و
کارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی
با حضور معاون اول رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري،
سرپرست نهاد ریاست جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. تفاهم نامه همکاري میان
نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با

 
هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار میلیارد ریال، امضا شد. 

 
برخی نمایندگان بخاطر اهداف شخصی به وزیر صمت فشار می آورند 

حجت الاسلام و المسلمین مهدوي خطیب نماز جمعه شهر الوند در بخشی از خطبه هاي امروز نماز جمعه: در خصوص رفع موانع
تولید نکاتی وجود دارد که باید به آن توجه ویژه کرد از جمله عمل کردن قواي سه گانه به وظایف خود و عدم دخالت در کار هاي
همدیگر مثلاً مجلس نباید در کارهاي اجرایی دخالت کند، نمایندگان نباید در انتصابات دخالت کنند که قبلاً گفته شد مقام مقام

 
معظم رهبري هم دیروز بر آن تاکید فرمودند. 

افرادي از مجلس هستند که دولت را تحت فشار قرار می دهند تا امتیازاتی بگیرند همان رویه اي که در ادوار گذشته مجلس اتفاق
افتاد مثلاً در بحث خودرو برخی می خواهند از خارج خودرو وارد کنند لذا وزیر صمت را تحت فشار قرار می دهند تا به این اهداف
شخصی برسند امتیازگیري یکی از مسائلی که از طرف برخی از نمایندگان مجلس متاسفانه صورت می گیرد که آفت بزرگی براي
مجلس انقلابی است نامه نگاري هاي مکرر و پنهان با برخی وزارتخانه ها اقتصادي براي امتیازگیري صورت می گیرد و ابزار اینها

 
رایزنی با افراد و گروه هاي مختلف به شیوه استیضاح است. 

متاسفانه یکی از نمایندگان استان قزوین از سر دسته هاي کسانی است که میخواهند وزیر صمت را استیضاح کنند مگر چند ماه است
که دولت جدید سر کار آمده است که می خواهید وزیرش را استیضاح کنید صنعت خودرو سالهاي متمادي است که دچار مشکلات و
نابسامانیهاي گوناگونی است و در این مدت کوتاه این دولت، حل شدنش زمان می برد ولی آقایان به جاي ارائه راهکار و کمک به

 
دولت انقلابی در فکر برکناري وزیر هستند. 

اگر حق مطلب را بگوییم باید مردم شما را استیضاح کنند به خاطر عملکرد و باند بازي هایی که در بعضی جاها صورت گرفته است.
این جمله به معناي تضعیف مجلس نیست مجلس ما مجلس انقلابی است که افراد مخلص و مومن و انقلابی و متعهد زیادي دارد اما

 
برخی با نگرش هاي غلط وباندي بازي ها و خروج از مسیر حق انقلاب و امتیاز گیري ها باعث مشکلات فراوانی شده اند. 

مسائل پنهانی وجود دارد که نمی شود از آن ها چشم پوشی کرد ولی مقام معظم رهبري دیروز ریشه آن ها را که از مسیر انقلاب
منحرف شده اند، حرام خوارسازي و مزدورپروري دانستند. مردم عزیز ما باید توجه کنند که هر مسئولی که چنین روشی را داشته
باشد باهر سمت و لباسی که باشد باید مواخذه کنند. نمایندگانی که وزرا را استیضاح می کنند مردم هم حق دارند در مواقع لزوم آن
ها را استیضاح کنند و از این قضیه ما عقب نشینی نخواهیم کرد و باید به مردم آگاهی کامل از اتفاقاتی که در گذشته افتاده و در

آینده پیش خواهد آمد داد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: همشهريشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/12/21

  عدد خبر/90 میلیارد

طرح 90میلیاردتومانی برق رسانی به دیشموك و قلعه رئیسی با حضور استاندار کهگیلویه و بویراحمد و جمعی از مسئولان
استانی و شهرستانی کلنگ زنی شد.

طرح 90میلیاردتومانی برق رسانی به دیشموك و قلعه رئیسی با حضور استاندار کهگیلویه و بویراحمد و جمعی از مسئولان

 
استانی و شهرستانی کلنگ زنی شد. 

به گزارش ایسنا، سیدعلی احمدزاده، استاندار در این مراسم اظهار کرد: این طرح جزو مصوبات امسال سفر ریاست جمهوري به استان

 
است که با تعهد شرکت برق تا پایان خرداد سال 1401 به بهره برداري خواهد رسید. 

 
12 واحد 

12واحد تولیدي غیرفعال و نیمه فعال در چهارمحال و بختیاري به چرخه تولید بازگشت. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، صندوق
کارآفرینی امید امسال 4500میلیارد تومان در کشور تسهیلات پرداخت کرده که از این مبلغ 69میلیارد تومان به استان چهارمحال و
بختیاري پرداخت شده است. واحد تولید گلیم و نمد روستاي بهرام آباد شهرکرد با اشتغال 150نفر یکی از واحدهاي احیاشده با این

تسهیلات است.

https://newspaper.hamshahrionline.ir/id/156222/%d8%b9%d8%af%d8%af-%d8%ae%d8%a8%d8%b1-%db%b9%db%b0-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af.html
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: روزنامه کائناتشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/12/20

  ایران با 7 کشور مذاکره تجاري کرد

وزیر صنعت، معدن و تجارت: ایران با 7 کشور مذاکره تجاري کرد وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر
روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت

 
وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است. 

سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور
معاون اول رییس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده است

 
که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رییس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رییس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رییس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

http://kaenat.ir/fa/Main/Detail/172849/%d8%a7%d9%8a%d8%b1%d8%a7%d9%86-%d8%a8%d8%a7-7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%d9%8a-%da%a9%d8%b1%d8%af
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ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارایه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رییس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رییس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول
در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14

 
هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدیو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/12/20

  اخبار 18:30 شبکه پنج سیما، 19 اسفند 1400

با ورود دادگستري استان تهران و تخریب ساخت و ساز هاي غیرمجاز، رفع تصرف 21 هکتار از حریم و بستر رودخانه هاي
جاجرود، قاضی دره و برگ جهان

 
 {sepehr_media_7737655_600_350$}

با ورود دادگستري استان تهران و تخریب ساخت و ساز هاي غیرمجاز، رفع تصرف 21 هکتار از حریم و بستر رودخانه هاي جاجرود،

 
قاضی دره و برگ جهان 

 
 ==========================

بازگشت 100 واحد تولیدي راکد به چرخه تولید ، در چهار استان کشور، به همت صندوق کار آفرینی امید . سهم استان تهران 11

 
واحد تولیدي 

 
 =========================

و در روزهاي پایانی سال بیشتر مراقب اموالمان باشیم . سارقان در بازارهاي شلوغ کمین کرده اند براي کیف ، موبایل و حتی خودرو

https://www.iribnews.ir/fa/news/3384787/%d8%a7%d8%ae%d8%a8%d8%a7%d8%b1-%db%b1%db%b8%db%b3%db%b0-%d8%b4%d8%a8%da%a9%d9%87-%d9%be%d9%86%d8%ac-%d8%b3%db%8c%d9%85%d8%a7-%db%b1%db%b9-%d8%a7%d8%b3%d9%81%d9%86%d8%af-%db%b1%db%b4%db%b0%db%b0
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: روزنامه حمایتشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1400/12/20

  گزیده ها

گزیده ها

 
گزیده ها 

 
دوازدهمین پاسداشت ادبیات جهاد و مقاومت برگزار خواهد شد 

«دوازدهمین پاسداشت ادبیات جهاد و مقاومت» همراه با انتشار تقریظ رهبر انقلاب اسلامی بر کتاب «حوض خون» از سوي مؤسسه
پژوهشی-فرهنگی انقلاب اسلامی برگزار خواهد شد. این مراسم روز یکشنبه 22اسفندماه1400، از ساعت16 در محل بیمارستان
شهید کلانتري اندیمشک برگزار می شود. کتاب «حوض خون» روایتی از مجاهدت بانوان اندیمشکی از رخت شویی در دوران دفاع
مقدس است که در 504صفحه، به قلم سرکار خانم فاطمه سادات میرعالی نوشته و توسط دفتر مطالعات جبهه فرهنگی انقلاب
اسلامی چاپ شده است. رهبر انقلاب اسلامی مهرماه امسال در دیدار دست اندرکاران کنگره شهداي زنجان با اشاره به مطالعه کتاب
«حوض خون» فرمودند: «من اخیراً یک کتابی خواندم به نام حوض خون -البتّه من در اهواز دیده بودم؛ خودم مشاهده کردم آنجایی
را که لباسهاي خونی رزمندگان را و ملحفه هاي خونی بیمارستان ها و رزمندگان را می شستند؛ (اینها را) دیدم- که این کتاب تفصیل
این چیزها را نوشته؛ انسان واقعاً حیرت میکند؛ انسان شرمنده میشود در مقابل این همه خدمتی که این بانوان انجام دادند در طول
چند سال و چه زحماتی را متحمّل شدند.»1400/07/24 این مراسم بصورت زنده از پایگاه اطلاع رسانیKHAMENEI.IR و

 
همچنین شبکه هاي سیما پخش خواهد شد. 

 
سپاه در برابر توطئه ها و خباثت دشمنان ایستاده است 

سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه در گردهمایی فرماندهان و پیشکسوتان جهاد و شهادت با حضور فرماندهان ادوار سپاه و
جمعی از فرماندهان و پیشکسوتان این نهاد انقلابی، با بیان اینکه ایران اسلامی امروز در میدان مرکزي همه مخاطرات و تهدیدات
دشمنان قرار دارد و هیچ ظرفیتی از دشمن برابر انقلاب اسلامی بیکار نیست، گفت: حتی به نظر می رسد رخدادها و تحولات اخیر
اروپا، ایران را از اولویت خارج نکرده است و دشمن از تمام مسیرها و جهات اعم از تحریم اقتصادي، ارعاب نظامی، عملیات روانی،
جنگ اطلاعاتی و عملیات براي قطع نفوذ منطقه اي، به میدان آمده است تا امتداد این تهدیدات را به آسیب هاي درونی متصل کند
اما سپاه محکم و استوار برابر توطئه ها و خباثت هاي دشمنان ایستاده است. به گزارش سپاه نیوز، سرلشکر سلامی مقاومت را تنها راه
عزت و سعادت دانست و با بیان اینکه امروز برابر دشمنان دست برتر را داریم، گفت: دستاوردهاي شکوهمند امروز ما ثمره تبعیت از
رهبري و همراهی و همدلی مردم است؛ ما هیچگاه مردم را تنها نمی گذاریم و به عنوان خادمان ملت، در تمامی شرایط کنار آنها

 
خواهیم بود. 

 
بالاترین فساد ایجاد یاس در میان مردم است 

حجت الاسلام و المسلمین کاظم صدیقی خطیب نمازجمعه روز گذشته تهران گفت: دشمن با تبلیغ گسترده، اذهان، باور ها و
اعتقادات مردم را بمباران می کند و با تکرار چندباره دروغ کاري می کند که اثر این دروغ را بگذارد و از آن طرف بسیار هنرمندانه و با
ابزار مدرن خود به اعتقادات، باور ها و تشخیص مردم هجوم می آورد و ذهن جوانان و اقشار مختلف را به ویرانی می کشد و در این

http://www.hemayatonline.ir/newspaper/BlockPrint/79923
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شرایط اگر دفاع و تبیین و پاسخ نباشد راه به جایی نمی بریم. به گزارش خبرگزاري صداوسیما، وي بالاترین فساد در مقطع کنونی را
ایجاد یاس در میان مردم خواند و گفت: 43سال، کشور، عزت و اقتدارش را حفظ کرده است و ما شاهد اقتدار جهشی کشور بوده و
نفوذ منطقه اي و پیشرفت علمی داشته ایم و امروز برخی آدم هاي بی خبر می خواهند کشور ما را با کشوري که 100سال بدون

 
جنگ و تحریم به پیشرفت رسیده است مقایسه کنند و ما در شرایط جنگ و تحریم توانستیم اوج بگیریم. 

 
رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد 

محمد مخبر معاون اول رییس جمهور در آیین بهره برداري از 100واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید،
گفت: یکی از شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده است و دولت با همه ظرفیت خود براي اشتغال جوانان
می کوشد. معاون اول رییس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان پیشران ساختن و تولید، بنگاه هاي متوسط و بنگاه هاي
خرد و اشتغال خانگی را از برنامه هاي دولت توصیف کرد و افزود: فعالیت هاي دانش بنیان با استفاده از نیرو هاي جوان، نخبه و
دانشمند در سراسر کشور می تواند زمینه توسعه اقتصادي را بیش از پیش فراهم کند. مخبر، گفت: اگر بخواهیم به رشد 8درصد
اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال برسیم، باید بنا به تأکید رهبر معظم انقلاب، از مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل

 
را احیا کنیم. 

 
قدرت بازدارندگی خود را افزایش دهیم 

امیر عزیز نصیرزاده جانشین رییس ستاد کل نیرو هاي مسلح در شوراي عالی فرماندهان نیروي هوایی ارتش جمهوري اسلامی ایران
گفت: امروز در عصري قرار گرفته ایم که اطلاعات، ارتباطات، علم و دانش، مدیریت و فناوري ها حرف اول را می زند؛ بنابراین باید
تلاش خود را به کار گیریم تا بتوانیم در هر پست و مقامی دستاورد ها و عملکرد هاي مثمرثمري را از خود به جاي بگذاریم و از
تمامی فرصت ها نهایت استفاده را ببریم. بدون شک براي تحقق چنین اهدافی، تقسیم کار مدیریت می تواند یکی از اثرگذارترین
مولفه ها باشد. وي با اشاره اهمیت تربیت نیروي انسانی اظهار داشت: امروز نسل جدیدي از جوانان توانمند و متعهد، وظیفه مدیریت
نیروي هوایی را برعهده دارند که نقطه عطف و شروع جدیدي براي این نیرو است؛ بنابراین باید این نعمت الهی را قدر بدانیم و تمام

تلاش خود را در راستاي ارتقاي روزافزون قدرت هوایی کشور به کار گیریم.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: روزنامه اقتصاد ملیشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1400/12/20

  رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد

معاون اول رئیس جمهور گفت: براي رسیدن به رشد 8 درصدي اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال، باید بنا به تأکید
رهبر معظم انقلاب، از مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم.  محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100

واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید، (...)

http://eghtesademeli.com/?p=53589
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افتتاح همزمان 100 واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال احیا
شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1400/12/20

  افتتاح همزمان 100 واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال احیا شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید

افتتاح همزمان 100 واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال
احیا شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید مراسم افتتاح همزمان 100 واحد غیر فعال و نیمه فعال اقتصادي احیا شده با حمایت
صندوق کارآفرینی امید با حضور معاون اول رئیس جمهور، معاون اجرایی رئیس جمهور، سرپرست نهاد ریاست جمهوري،وزیر صنعت
معدن وتجارت ،مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و مدیران صندوق در سراسر کشور بصورت ویدئو کنفرانس برگزار شد . همچنین در
این مراسم تفاهم نامه فی ما بین صندوق کارآفرینی امید و معاونت توسعه روستایی ومناطق محروم ریاست جمهوري امضا شد . شایان
ذکر است سهم استان کرمان افتتاح 12 طرح به مبلغ 54 میلیارد ریال تسهیلات احیا و سرمایه گذاري 180 میلیارد ریال از این

افتتاح ها است و با بهره برداري از این طرح ها در استان کرمان 60 شغل مستقیم و 50 شغل غیر مستقیم ایجاد شد . .

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21094
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: اقتصاد نامهشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره تجاري با 7 کشور در 7 ماه

 
مذاکره تجاري با 7 کشور در 7 ماه 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی تمرکز
کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده

 
است. 

به گزارش اقتصادنامه به نقل از شاتا، سیدرضا فاطمی امین در مراسم
بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق
کارآفرینی امید که با حضور معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد،
افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال
آینده انجام شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم
بالایی است.وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7
درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و
سرمایه ها را فعال کنیم.فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از
همین ظرفیت ها عنوان کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به
سمت ارتقا سرمایه گذاري ها برویم.وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري،

 
تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود.فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه
محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم
اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم.وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت:
با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار

http://www.eqtesadnameh.ir/fullcontent/Persian/35328/%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d8%a8%d8%a7-%db%b7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%af%d8%b1-%db%b7-%d9%85%d8%a7%d9%87/
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پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد
ارتقا خواهد یافت.فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت:
این موضوع کار ما را در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد
گرفت.وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه
بر پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است.فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور
انجام شده است، گفت: همه این کشورها بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند.وي در
بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها باشد،
افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و این

 
دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد.همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول
در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14
هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار میلیارد ریال، امضا شد.در این مراسم ارتباط دیداري و

 
شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و قزوین نیز انجام شد. 

منبع: تسنیم
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: راه ترقیشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1400/12/20

  14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود

 راه ترقی- «محمد مخبر» با حضور در صندوق کارآفرینی
امید یکصد واحد اقتصادي احیا شده در استان هاي مختلف کشور را به طور همزمان از طریق ویدئو کنفرانس افتتاح کرد. در این
مراسم که سید صولت مرتضوي معاون اجرایی رئیس جمهور و سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نیز حضور داشت، تفاهم نامه احیاي
هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق محروم

 
ریاست جمهوري امضاء شد. 

سید امیرحسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تصریح کرد همکاري صندوق کارآفرینی
امید براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال موجب شتاب گرفتن نوسازي و فعال سازي این واحدها می

 
شود. 

وي افزود: احیاي واحدهاي اقتصادي با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي و بر اساس مدل هاي تأمین مالی نوین و علمی براي احیاي
حداقل 20 درصدي واحدهاي نیمه فعال و فعال سازي مجدد یا تغییر کاربري آنها و تکمیل و راه اندازي واحدهاي نیمه تمام انجام

 
خواهد شد. 

https://www.rahenou.ir/Fa/News/344518/14-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%b4%d8%ba%d9%84-%d8%a8%d8%a7-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b7-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%88-%d8%b5%d9%86%d8%af%d9%88%d9%82-%d8%a7%d9%85%db%8c%d8%af-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%d8%b4%d9%88%d8%af
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نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: صندوق کارآفرینی امید به عنوان همکار ما در این تفاهم
نامه عارضه یابی، احیا، توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید دست کم هزار واحد تولیدي را که به تأیید نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي می رسند، بر عهده دارد. 

او، اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20 هزار میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از

 
ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است. 

 
مدنی در پایان خاطر نشان کرد که با اجراي این تفاهم نامه، 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود. 

http://www.RaheNou.ir/fa/News/344518/14-هزار-شغل-با-احیاي-واحدهاي-اقتصادي-توسط-دولت-و-صندوق-امید-
ایجاد-می شود
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منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره تجاري با 7 کشور در 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار

فصل اقتصاد - وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه
و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7

کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است.

فصل اقتصاد - وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که
در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین
مواداولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد
اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي

 
روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است. 

به گزارش فصل اقتصاد به نقل از شاتا، سیدرضا فاطمی
امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور معاون اول رئیس
جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده است که با توجه به رشد

 
منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها

https://www.fasleqtesad.com/Fa/News/765754/%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d8%a8%d8%a7-7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%af%d8%b1-7-%d9%85%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d8%a8%d9%88%d8%b1-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%a7%d8%b2-%d9%85%d8%b1%d8%b2-45-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1
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دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز ، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و

 
قزوین نیز انجام شد. 

انتهاي پیام/
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تیتر 20شماره خبر:  27  |  تاریخ: 1400/12/20

  اقدامات مهم گل گهر در سال 1400

شرکت معدنی و صنعتی گل گهر در یک سالی که گذشت بیش از هر زمانی خود را به هدف دستیابی به قطب اقتصادي
استان کرمان نزدیک و تلاش کرد تا سهم خودش در زنجیره ارزش فولاد را افزایش دهد.

تیتر 20- بدون شک این مجموعه با در اختیار داشتن
معدن سنگ آهن و به دنبال آن حضور در زنجیره فولاد
نقش مهمی در این صنعت ایفا می کند. با توجه به تولید
کنسانتره و گندله از سوي گل گهر، این مجموعه نقش
بالایی در زنجیره ارزش فولاد دارد که با تکمیل طرح هاي

 
توسعه اي و افزایش تولید، این سهم بیشتر خواهد شد. 

این هدف باعث شد تا گل گهر در سالی که گذشت فعالیت
هاي خود را در تمامی سطوح از تولید، اجراي طرح هاي

 
توسعه تا مسئولیت هاي اجتماعی افزایش دهد. در ادامه نگاهی به مهمترین اقدامات «کگل» داریم: 

 
توسعه در مقیاس 5 میلیارد یورو 

گل گهر در ابتداي سال براي اجراي 36 طرح بزرگ اقتصادي با سرمایه گذاري 5 میلیارد یورویی به سراغ توسعه هرچه بیشتر رفت.
درواقع در این برنامه گل گهر در کنار وزارت صمت طرح هایی را در راستاي تکمیل زنجیره ارزش، تنوع محصول، تامین ماشین آلات

 
و توسعه اکتشافات کلید زد. 

این اقدام مهم گل گهر علاوه بر افزایش تولید، در حوزه اشتغالزایی نیز بسیار حائز اهمیت است و منجر به استفاده هرچه بیشتر از توان

 
داخلی کشور خواهد شد. 

در زمینه ساخت داخل نیز باید گل گهر را از پیشروان این نهضت دانست که توانست بخش عمده اي از نیازهاي خود را با استفاده از

 
توان داخلی تامین کند. 

گل گهر به جهت مقابله با تحریم هاي امریکا به سراغ نهضت ساخت داخل رفت و حدود 75 درصد نیازهاي خود را از داخل تامین
کرد. اتفاقی که علاوه بر کاهش وابستگی به واردات، از ارزبري نیز جلوگیري کرد. این مجموعه پذیرفت که مهم ترین عامل در موفقیت
آمیز بودن بومی سازي یک قطعه، دانش ساخت آن قطعه بوده و شرط لازم در رسیدن به دانش ساخت یک قطعه یا تجهیز، تقبل
هزینه تحقیق و توسعه (R&D) است. درواقع گل گهر با سرمایه گذاري در واحد تحقیق و توسعه توانست به دستاورد هاي مهمی در

 
حوزه ساخت داخل برسد. 

http://titre20.ir/fa/news/54285/%d8%a7%d9%82%d8%af%d8%a7%d9%85%d8%a7%d8%aa-%d9%85%d9%87%d9%85-%da%af%d9%84-%da%af%d9%87%d8%b1-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d9%84-1400
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چشم انداز تعریف شده در واحد بومی سازي گل گهر، کاهش ارزبري زنجیره فولاد از 100 یورو به 40 یورو به ازاي هر تن بوده که
جهت تحقق این امر رویکرد سهیم شدن در ریسک ساخت بار اول بر اساس آیین نامه بومی سازي مصوب هیات مدیره اتخاذ شده

 
است. 

 
حضور در حوزه عناصر نادر خاکی 

اما در کنار نقش آفرینی گل گهر در تولید فولاد، حضور در حوزه جدید از سوي این مجموعه کلید خورد. درواقع شرکت معدنی و
صنعتی گل گهر با تصمیم ایمیدرو به حوزه عناصر نادر خاکی وارد شد تا بازي برد-برد را آغاز کند. این تصمیم بی شک بر اساس
توانمندي هاي گل گهر گرفته شده است که می تواند دستاورد مهمی براي این شرکت به ویژه در بخش درآمدزایی به همراه داشته

 
باشد. 

براساس چنین برنامه ریزي هایی در حوزه سنگ آهن و فولاد و حضور در بخش هاي جدید، تولید و فروش در 6 ماهه اول سال براي
«کگل» افزایشی بود. میزان تولید کنسانتره و گندله شرکت گل گهر در بهمن ماه 1400 به ترتیب 1372128 و 1109642 تن بوده
است. بدین ترتیب گل گهر توانسته است در 11ماهه ابتداي امسال قریب به 26 میلیون تن محصول تولید کند و میزان فروش ریالی

 
شرکت دراین 11 ماه نسبت به مدت مشابه در سال قبل، با رشد 51 درصدي همراه شده است. 

 
همچنین گل گهر در 11 ماهه اول امسال توانسته است بیش از 4.14 میلیون تن کنسانتره و 11.5 میلیون تن گندله تولید کند. 

این شرکت از ابتداي سال مالی تا انتهاي بهمن ماه امسال فروشی بیش از 7.401 هزار میلیارد ریال داشته که در مقایسه با مدت زمان

 
مشابه در سال قبل که عدد 9.265 هزار میلیارد ریال به ثبت رسیده با رشد 51 درصدي فروش همراه شده است. 

 
برنامه عظیم اشتغالزایی در گل گهر 

برنامه هاي توسعه اي گل گهر و حضور در بخش هاي جدید اشتغالزایی هرچه بیشتر را به همراه دارد که می تواند بر توسعه اقتصادي
و اجتماعی مردم منطقه نیز بیفزاید. در پی اجراي همین برنامه ها گل گهر در 9 ماه اول سال جاري 1300 شغل در حوزه اقتصاد

 
مقاومتی در سیرجان و بردسیر ایجاد کرد اما این پایان کار نبود بلکه طرحی عظیم تر در دستور کار این مجموعه قرار گرفته است. 

بر اساس برنامه سال 1400، پرداخت 2000 فقره تسهیلات اشتغالزایی در دستور کار شرکت معدنی و صنعتی گل گهر به عنوان معین
اقتصادي منطقه 7 استان کرمان شامل شهرستان هاي سیرجان و بردسیر قرار دارد. این برنامه در قالب تفاهم نامه همکاري با بانک
قرض الحسنه رسالت و تفاهم نامه جداگانه با بنیاد برکت و صندوق کارآفرینی امید در حال پیگیري است و با برنامه ریزي انجام شده

 
ایجاد 2000 فرصت شغلی در سال جاري محقق خواهد شد. 

شاید این موضوع از مهمترین تصمیمات گل گهر در سال 1400 باشد که نتیجه آن را می توان در دو حوزه درون بنگاهی و استانی

 
مشاهده کرد. 

 
دیدار با مقام معظم رهبري 

اما از مهمترین اتفاقات در ماه هاي پایانی سال 1400، دیدار تولیدکنندگان کشور و مسئولان اقتصادي و صنعتی با رهبر انقلاب بود، و
مهمتر از آن سخنرانی ایمان عتیقی مدیرعامل گل گهر به عنوان نماینده بخش معدن بود که می تواند برخی از گره هاي موجود در

 
حوزه توسعه بخش معدن را بگشاید. 

عتیقی در این دیدار خواستار شد تا مسئولان به مدیران معدنی جسارت بدهند. وي همچنین در این جلسه بیان کرد: اگر به مجموعه
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شرکت هاي اقتصادي اعتماد شود و ابرپروژه هاي اقتصادي کشور به این شرکت ها سپرده شود، این شرکت ها می توانند به عنوان

 
لوکوموتیو اقتصاد ایران، چرخ صنایع کوچک را به حرکت در آورده و باعث شکوفایی بخش مهمی از اقتصاد ایران بشوند. 

درخواست عتیقی از مقام معظم رهبري درباره تسهیل واگذاري پهنه ها حاکی از برنامه هاي بلند مدت و وسیع این مجموعه براي

 
توسعه فعالیت هایش دارد. 

 
افزایش 100 درصدي سرمایه 

شاید آخرین اقدام مهم گل گهر براي سال جاري تصویب افزایش 100 درصدي سرمایه این شرکت باشد. مجمع عمومی به منظور
افزایش سرمایه از 10 هزار میلیارد تومان به 30 هزار میلیارد تومان درخواست شد که مورد تایید بازرس قانونی هم قرار گرفت اما بعد

 
از جلسه با سهامداران عمده، جهت حمایت از سهامداران خُرد، به 20 هزار میلیارد تومان تغییر کرد. 

60 درصد از افزایش سرمایه مذکور(معادل 6 هزار میلیارد تومان) از محل سود انباشته و 40 درصد (معادل 4 هزار میلیارد تومان) از

 
محل مطالبات حال شده و آورده نقدي است. 

 
10 هزار میلیارد تومان افزایش سرمایه به منظور مشارکت در افزایش سرمایه هشت شرکت زیر مجموعه گل گهر معرفی شد. 

این افزایش سرمایه خبر از اتفاقات مهم در سال آینده را به سهامداران گل گهر می دهد و می تواند آنها را نسبت به 1401 امیدوار
کند.



3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 55/133

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: اکونا پرسشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1400/12/20

  رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد

معاون اول رئیس جمهور گفت: براي رسیدن به رشد 8 درصدي اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال، باید بنا به تأکید
رهبر معظم انقلاب، از مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم.

معاون اول رئیس جمهور گفت: براي رسیدن به رشد 8 درصدي اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال، باید بنا به تأکید رهبر

 
معظم انقلاب، از مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم. 

به گزارش اکونا پرس، محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی
امید، گفت: یکی از شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون
شغل در سال بوده است و دولت با همه ظرفیت خود براي

 
اشتغال جوانان می کوشد. 

معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان
پیشران ساختن و تولید، بنگاه هاي متوسط و بنگاه هاي خرد و
اشتغال خانگی را از برنامه هاي دولت توصیف کرد و افزود:

فعالیت هاي دانش بنیان با استفاده از نیرو هاي جوان، نخبه و دانشمند در سراسر کشور می تواند زمینه توسعه اقتصادي را بیش از

 
پیش فراهم کند. 

مخبر، گفت: این نخبگان اقتصادي به تهران و دانشگاه هاي آن محدود نمی شوند، بلکه در همه روستا ها چنین جوانان نخبه اي

 
حضور دارند. 

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر این که دولت در همه وزارتخانه ها اتاق فکر را فعال کرده است، افزود: محور همه کار هاي دولت

 
سیزدهم، مردم هستند و بنگاه هاي پیشران با محوریت مردم می کوشند تا آنها را به صحنه آورند و کار تولید و اقتصاد را آسان کنند. 

مخبر، گفت: اگر بخواهیم به رشد 8 درصد اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال برسیم، باید بنا به تأکید رهبر معظم انقلاب، از

 
مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم. 

معاون اول رئیس جمهور، افزود: ما می توانیم بخش بزرگی از سرمایه هاي معطل شده را به چرخه تولید بیاوریم. در این باره، دستگاه

 
هاي دولتی، بانک ها و بخش خصوصی باید به وظایف خود، عمل و به احیاي واحد هاي تولیدي کمک کنند. 

مخبر، اظهار داشت: دولت باید بتواند کانون هایی براي رفع موانع تولید ایجاد کند تا این موانع را شناسایی و براي رفع آن بکوشند. ما

https://www.econapress.com/fa/tiny/news-82096
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باید تکیه گاهی براي مردم باشیم تا آنها بتوانند ایده هاي خود را به مرحله اجرا درآورند. 

معاون اول رئیس جمهور با تشریح کارهاي دولت در حوزه صنعت و تولید، گفت: دولت سیزدهم براي تکمیل طرح هاي نیمه تمام نیز
برنامه دارد و می کوشد این طرح ها زودتر فعال شوند.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: همت خبرشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1400/12/20

  رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد

محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید، گفت: یکی از
شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده است و دولت با همه ظرفیت خود براي اشتغال جوانان می

کوشد. معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان پیشران ساختن و (...) ...

 محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100 واحد اقتصادي
راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید، گفت: یکی از شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده
است و دولت با همه ظرفیت خود براي اشتغال جوانان می کوشد. معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان

 
پیشران ساختن و (...) 

 محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید،
گفت: یکی از شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده است و دولت با همه ظرفیت خود براي اشتغال جوانان

 
می کوشد. 

معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان پیشران ساختن و تولید، بنگاه هاي متوسط و بنگاه هاي خرد و
اشتغال خانگی را از برنامه هاي دولت توصیف کرد و افزود: فعالیت هاي دانش بنیان با استفاده از نیرو هاي جوان، نخبه و دانشمند در

 
سراسر کشور می تواند زمینه توسعه اقتصادي را بیش از پیش فراهم کند. 

مخبر، گفت: این نخبگان اقتصادي به تهران و دانشگاه هاي آن محدود نمی شوند، بلکه در همه روستا ها چنین جوانان نخبه اي

 
حضور دارند. 

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر این که دولت در همه وزارتخانه ها اتاق فکر را فعال کرده است، افزود: محور همه کار هاي دولت

https://hematkhabar.ir/content/51909/
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سیزدهم، مردم هستند و بنگاه هاي پیشران با محوریت مردم می کوشند تا آنها را به صحنه آورند و کار تولید و اقتصاد را آسان کنند. 

مخبر، گفت: اگر بخواهیم به رشد 8 درصد اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال برسیم، باید بنا به تأکید رهبر معظم انقلاب، از

 
مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم. 

معاون اول رئیس جمهور، افزود: ما می توانیم بخش بزرگی از سرمایه هاي معطل شده را به چرخه تولید بیاوریم. در این باره، دستگاه

 
هاي دولتی، بانک ها و بخش خصوصی باید به وظایف خود، عمل و به احیاي واحد هاي تولیدي کمک کنند. 

مخبر، اظهار داشت: دولت باید بتواند کانون هایی براي رفع موانع تولید ایجاد کند تا این موانع را شناسایی و براي رفع آن بکوشند. ما

 
باید تکیه گاهی براي مردم باشیم تا آنها بتوانند ایده هاي خود را به مرحله اجرا درآورند. 

معاون اول رئیس جمهور با تشریح کارهاي دولت در حوزه صنعت و تولید، گفت: دولت سیزدهم براي تکمیل طرح هاي نیمه تمام نیز
برنامه دارد و می کوشد این طرح ها زودتر فعال شوند.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1400/12/20

  تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا هم راه علاج
براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست.

به گزارش بولتن نیوز، سید امیرحسین مدنی شب گذشته (پنجشنبه 19 اسفند) با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري شبکه
دو سیما در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که برنامه ریزي براي بازگشت به چرخه تولید
آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحدهاي اقتصادي در چند بخش تقسیم بندي می شود یکی از
بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحدهایی که در این حوزه ها تعطیل شدند بخشی در شهرك هاي
صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش ها در حوزه کشاورزي و یک بخش دیگر در
حوزه معادن است یعنی واحدهاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که یکسري تعطیل و یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی

 
هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحدهاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحدهاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحدهاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحدهاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحدهاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحدهاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل توجه

 
است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمارها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سوال که چند درصد این واحدها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحدهایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیا کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحدها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحدهاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی

 
است و تنها نسخه اي که براي این واحدها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست. 

https://www.bultannews.com/fa/news/768657/%d8%aa%d8%b3%d9%87%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d9%84%d8%a7%d8%ac-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d9%86%db%8c%d8%b3%d8%aa
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وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحدها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.

سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضائی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضائی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضائی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضائیه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد هم
راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضائیه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال کنیم

 
البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است

 
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به

 
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 
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سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین

 
مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و

 
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

اکبري تالارپشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاه داري ندارد. وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که

 
نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

اکبري تالارپشتی درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در
صحن بعضی از دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق

 
بستن واحد تولیدي می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعۀ می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

احیا واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي
گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیا واحدهاي اقتصادي دنبال می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی

 
سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر
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دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شأن مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی. دي. پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها
در ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز
دنیا احیا می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیا

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگ تر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضا شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیا از طریق بسیج سازندگی
براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي واحدهاي

اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1400/12/20

  14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود

 
 

14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و
صندوق امید ایجاد می شود

مخبر معاون اول ریاست جمهور با حضور در صندوق کارآفرینی امید یکصد واحد اقتصادي احیا شده در استان هاي مختلف کشور را

 
به طور همزمان از طریق ویدئو کنفرانس افتتاح کرد. 

در این مراسم که سید صولت مرتضوي معاون اجرایی رئیس جمهور و سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نیز حضور داشت، تفاهم نامه
احیاي هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق

 
محروم ریاست جمهوري امضاء شد. 

سید امیرحسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تصریح کرد همکاري صندوق کارآفرینی
امید براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال موجب شتاب گرفتن نوسازي و فعال سازي این واحدها می

 
شود. 

وي افزود: احیاي واحدهاي اقتصادي با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي و بر اساس مدل هاي تأمین مالی نوین و علمی براي احیاي
حداقل 20 درصدي واحدهاي نیمه فعال و فعال سازي مجدد یا تغییر کاربري آنها و تکمیل و راه اندازي واحدهاي نیمه تمام انجام

 
خواهد شد. 

نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: صندوق کارآفرینی امید به عنوان همکار ما در این تفاهم
نامه عارضه یابی، احیا، توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید دست کم هزار واحد تولیدي را که به تأیید نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي می رسند، بر عهده دارد. 

او، اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20 هزار میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از

 
ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است. 

 
مدنی در پایان خاطر نشان کرد که با اجراي این تفاهم نامه، 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود. 

https://www.karafariniomid.ir/web/theme/news/21093
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تهران نیوزشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار

در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است.

در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها
براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام

 
شده است. 

به گزارش شبکه خبري تهران نیوز، سیدرضا فاطمی امین
در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا
شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور معاون اول
رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي

 
رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

https://www.tehrannews.ir/news/723955/%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d8%a8%d8%a7-%db%b7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%b1-%db%b7-%d9%85%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d8%a8%d9%88%d8%b1-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%a7%d8%b2-%d9%85%d8%b1%d8%b2-%db%b4%db%b5-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af
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وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب وکار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحدها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواداولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 
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گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي ودارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و

 
قزوین نیز انجام شد. 

 
منبع: تسنیم 

انتهاي پیام/
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: آرمان اقتصاديشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1400/12/20

  تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا هم راه علاج براي

 
احیاي واحدهاي اقتصادي نیست. 

به گزارش آرمان اقتصادي به نقل از صدا و سیما، سید امیرحسین مدنی شب گذشته (پنجشنبه 19 اسفند) با حضور در برنامه
گفتگوي ویژه خبري شبکه دو سیما در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که برنامه ریزي
براي بازگشت به چرخه تولید آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحدهاي اقتصادي در چند بخش
تقسیم بندي می شود یکی از بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحدهایی که در این حوزه ها تعطیل
شدند بخشی در شهرك هاي صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش ها در حوزه
کشاورزي و یک بخش دیگر در حوزه معادن است یعنی واحدهاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که یکسري تعطیل و

 
یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحدهاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحدهاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحدهاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحدهاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحدهاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحدهاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل توجه

 
است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمارها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سوال که چند درصد این واحدها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحدهایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیا کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحدها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحدهاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی

 
است و تنها نسخه اي که براي این واحدها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

http://armaneghtesadi.com/707207/1400/12/20/%d8%aa%d8%b3%d9%87%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa%d8%8c-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d9%84%d8%a7%d8%ac-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7/
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مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست. 

وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحدها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.

سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضائی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضائی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضائی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضائیه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد هم
راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضائیه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال کنیم

 
البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است

 
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به
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افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 

سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

 
ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر

 
خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و

 
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاه داري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته

 
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

اکبري تالارپشتی درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در
صحن بعضی از دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق

 
بستن واحد تولیدي می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعه می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 
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احیا واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیا واحدهاي اقتصادي دنبال

 
می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر

 
دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شأن مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی. دي. پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها
در ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز
دنیا احیا می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیا

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگ تر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضا شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیا از طریق بسیج سازندگی
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براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي واحدهاي
اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تابناكشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1400/12/20

  عبور صادرات کشور از مرز 45 میلیارد دلار

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی
تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه

اخیر انجام شده است.

به گزارش «تابناك» به نقل از از شاتا، سیدرضا فاطمی
امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال
احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور
معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري
براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده
انجام شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي

 
گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد 12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحد هاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

https://www.tabnak.ir/fa/news/1109003/%d8%b9%d8%a8%d9%88%d8%b1-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%a7%d8%b2-%d9%85%d8%b1%d8%b2-%db%b4%db%b5-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1
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گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محور ها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالا هاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 
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گفتگو ها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفتگو ها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشور ها بر

 
ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحد ها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکار ها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي
هزار واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200

 
هزار میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري (ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فصل سیاستشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1400/12/20

  تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

فصل سیاست - نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا
هم راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست.

فصل سیاست - نماینده معاون اول رئیس جمهور در
نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات
حتی در دنیا هم راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي

 
نیست. 

به گزارش فصل سیاست به نقل از صدا و سیما، سید
امیرحسین مدنی شب گذشته (پنجشنبه 19 اسفند) با

حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري شبکه دو سیما در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که
برنامه ریزي براي بازگشت به چرخه تولید آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحدهاي اقتصادي
در چند بخش تقسیم بندي می شود یکی از بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحدهایی که در این
حوزه ها تعطیل شدند بخشی در شهرك هاي صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش
ها در حوزه کشاورزي و یک بخش دیگر در حوزه معادن است یعنی واحدهاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که

 
یکسري تعطیل و یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحدهاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحدهاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحدهاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحدهاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحدهاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحدهاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل توجه

 
است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمارها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سوال که چند درصد این واحدها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحدهایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیا کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحدها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحدهاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی
است و تنها نسخه اي که براي این واحدها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

https://www.faslesiyasat.com/Fa/News/4173390/%d8%aa%d8%b3%d9%87%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa%d8%8c-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d9%84%d8%a7%d8%ac-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d9%86%db%8c%d8%b3%d8%aa
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مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست. 

وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحدها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.
سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضائی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضائی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضائی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضائیه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد هم
راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضائیه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال کنیم

 
البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است

 
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به

 
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 

سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

 
ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر

 
خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و
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قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاه داري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته

 
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

اکبري تالارپشتی درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در
صحن بعضی از دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق

 
بستن واحد تولیدي می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعه می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

 
احیا واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیا واحدهاي اقتصادي دنبال

 
می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر

 
دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شأن مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی . دي. پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها
در ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز
دنیا احیا می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیا

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگ تر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 
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نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضا شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیا از طریق بسیج سازندگی
براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي واحدهاي

اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: ایران اکونومیستشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر

ایران اکونومیست- وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین
مواداولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط

تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است.

به نقل از شاتا، سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره
برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط
صندوق کارآفرینی امید که با حضور معاون اول رئیس
جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به
رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده است
که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی

 
است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

https://iraneconomist.com/fa/news/406971/%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d8%b1%d8%aa%d9%82%d8%a7%db%8c-%d8%b1%d9%88%d8%a7%d8%a8%d8%b7-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d8%a8%d8%a7-7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%af%d8%b1-7-%d9%85%d8%a7%d9%87-%d8%a7%d8%ae%db%8c%d8%b1


3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 81/133

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته
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بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فصل تجارتشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1400/12/20

  تسهیلات، راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

فصل تجارت - نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا
هم راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست.

فصل تجارت - نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت
احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: پرداخت تسهیلات حتی
در دنیا هم راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست.

به گزارش فصل تجارت به نقل از صدا و سیما، سید
امیرحسین مدنی شب گذشته (پنجشنبه 19 اسفند) با
حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري شبکه دو سیما در

پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که برنامه ریزي براي بازگشت به چرخه تولید آنها شده
است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحدهاي اقتصادي در چند بخش تقسیم بندي می شود یکی از بخش
هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحدهایی که در این حوزه ها تعطیل شدند بخشی در شهرك هاي صنعتی،
بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش ها در حوزه کشاورزي و یک بخش دیگر در حوزه
معادن است یعنی واحدهاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که یکسري تعطیل و یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی هم

 
در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحدهاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحدهاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحدهاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحدهاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحدهاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحدهاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل توجه

 
است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمارها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سوال که چند درصد این واحدها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحدهایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیا کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحدها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحدهاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی
است و تنها نسخه اي که براي این واحدها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

https://www.fasletejarat.com/Fa/News/562409/%d8%aa%d8%b3%d9%87%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa%d8%8c-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d9%84%d8%a7%d8%ac-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d9%86%db%8c%d8%b3%d8%aa
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مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحدهاي اقتصادي نیست. 

وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحدها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.
سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضائی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضائی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضائی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضائیه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد هم
راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضائیه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال کنیم

 
البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است

 
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به

 
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 

سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

 
ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر

 
خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و



3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 85/133

 
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاه داري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته

 
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

اکبري تالارپشتی درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در
صحن بعضی از دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق

 
بستن واحد تولیدي می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعه می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالارپشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

 
احیا واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیا واحدهاي اقتصادي دنبال

 
می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر

 
دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شأن مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی . دي. پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها
در ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز
دنیا احیا می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیا

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگ تر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 
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نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیا واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضا شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیا از طریق بسیج سازندگی
براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي واحدهاي

اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: بهار نیوزشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1400/12/20

  تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور

گروه اقتصادي: نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت
احیاي واحد هاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی
واحدها، مدیریتی بوده یعنی مدیریت درست در آن شرکت
ها نبود که منجر به تعطیلی شده است.بیشترین بخش هاي

 
تعطیل شده کدام هستند؟ 

به گزارش تسنیم، سید امیرحسین مدنی در برنامه
گفتگوي ویژه خبري در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که برنامه ریزي براي بازگشت به
چرخه تولید آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحد هاي اقتصادي در چند بخش تقسیم بندي
می شود یکی از بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحد هایی که در این حوزه ها تعطیل شدند بخشی
در شهرك هاي صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش ها در حوزه کشاورزي و یک
بخش دیگر در حوزه معادن است یعنی واحد هاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که یکسري تعطیل و یا تعیین

 
تکلیف نشدند، بخشی هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحد هاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد.مدنی گفت: در حوزه واحد هاي اقتصادي صنعتی
در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد تعطیل هستند، در حوزه واحد هاي معدنی 12 هزار و
875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحد هاي کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و

 
377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحد هاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحد هاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل

 
توجه است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمار ها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سؤال که چند درصد این واحد ها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحد هایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیاء کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحد ها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

https://www.baharnews.ir/news/325735/%d8%aa%d8%b9%d8%b7%db%8c%d9%84%db%8c-%db%b1%db%b2-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af-%d8%b5%d9%86%d8%b9%d8%aa%db%8c-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1
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مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است.وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي
واحد هاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی است و تنها نسخه اي که براي این واحد ها پیچیده شد تسهیلات

 
و مراجعه به بانک ها بود. 

مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست.وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد
تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می
شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند، اما چون ساختار نیست، مشکلات
حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي

 
بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحد ها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار
است.سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي
قضایی افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضایی است و تعداد زیادي از آن مربوط

 
به بخش قضایی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضاییه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد.سعید عمرانی گفت: الآن تعداد
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد هم راضی نیستیم و سیاست
رئیس قوه قضاییه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال کنیم البته هم قانون باید

 
رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود.وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند.حسین سلاح
ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و تأمین مالی

 
نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود.سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري
حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی، موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار
است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی بازار نداشته باشد.نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله
مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و

 
موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 
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ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر
خواهد بود.عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس
افزود: این یک موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت.

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند.تالار پشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت

 
بنگاهداري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود.او درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي
تولیدي رأي آورد در صحن بعضی از دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول

 
را فقط از طریق بستن واحد تولیدي می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر
دهد.وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعه می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر
فردي برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند

 
و تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالار پشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

 
احیاء واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیاء واحدهاي اقتصادي
دنبال می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است.سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه
گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که

 
براي شان مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است.وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم
نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن

 
از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است.مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی.دي.پی کل
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دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها در ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و
ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز دنیا احیاء می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی

 
در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیاء واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگتر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضاء شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیاء از طریق بسیج
سازندگی براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي

واحدهاي اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فردا نیوزشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1400/12/20

  خبر وزیر صنعت از مذاکره تجاري با 7 کشور

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی
تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه

اخیر انجام شده است.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی
تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر

 
انجام شده است. 

به گزارش شاتا، سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از
100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی
امید که با حضور معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود:
هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال
آینده انجام شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي

 
گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

https://www.fardanews.com/fa/tiny/news-1135150
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ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 
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وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: خبر فوريشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1400/12/20

  عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار

وزیر صمت اعلام کرد: خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم
سال گذشته بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است.

وزیر صمت اعلام کرد: خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال

 
گذشته بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و
نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور
معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي
رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده
است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی

 
است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

https://www.khabarfoori.com/fa/tiny/news-2929524
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وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب وکار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحدها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواداولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته
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بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي ودارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار

فصل اقتصاد - وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه
و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7

کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است.

فصل اقتصاد - وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که
در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین
مواداولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد
اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي

 
روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است. 

به گزارش فصل اقتصاد به نقل از شاتا، سیدرضا فاطمی
امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با حضور معاون اول رئیس
جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده است که با توجه به رشد

 
منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها

https://www.fasleqtesad.com/Fa/News/765673/%d9%85%d8%b0%d8%a7%da%a9%d8%b1%d9%87-%d8%aa%d8%ac%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d8%a8%d8%a7-7-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%b1-7-%d9%85%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d8%a8%d9%88%d8%b1-%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%a7%d8%b2-%d9%85%d8%b1%d8%b2-45-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1
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دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز ، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و

 
قزوین نیز انجام شد. 

انتهاي پیام/
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فصل سیاستشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1400/12/20

  14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود

فصل سیاست - نماینده معاون اول رئیس جمهور در امر احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و صندوق
امید براي احیاي واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود.

 
 

فصل سیاست - تهران - ایرنا - نماینده معاون اول رئیس جمهور در امر احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و

 
صندوق امید براي احیاي واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود. 

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، روز گذشته «محمد مخبر» معاون اول رئیس جمهور با حضور در صندوق کارآفرینی امید یکصد

 
واحد اقتصادي احیا شده در استان هاي مختلف کشور را به طور همزمان از طریق ویدئو کنفرانس افتتاح کرد. 

در این مراسم که سید صولت مرتضوي معاون اجرایی رئیس جمهور و سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نیز حضور داشت، تفاهم نامه
احیاي هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق

 
محروم ریاست جمهوري امضاء شد. 

سید امیرحسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تصریح کرد همکاري صندوق کارآفرینی
امید براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال موجب شتاب گرفتن نوسازي و فعال سازي این واحدها می

 
شود. 

وي افزود: احیاي واحدهاي اقتصادي با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي و بر اساس مدل هاي تأمین مالی نوین و علمی براي احیاي
حداقل 20 درصدي واحدهاي نیمه فعال و فعال سازي مجدد یا تغییر کاربري آنها و تکمیل و راه اندازي واحدهاي نیمه تمام انجام

 
خواهد شد. 

https://www.faslesiyasat.com/Fa/News/4172882/14-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%b4%d8%ba%d9%84-%d8%a8%d8%a7-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b7-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%88-%d8%b5%d9%86%d8%af%d9%88%d9%82-%d8%a7%d9%85%db%8c%d8%af-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%d8%b4%d9%88%d8%af
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نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: صندوق کارآفرینی امید به عنوان همکار ما در این تفاهم
نامه عارضه یابی، احیا، توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید حداقل هزار واحد تولیدي را که به تأیید نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي می رسند، بر عهده دارد. 

او، اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20 هزار میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از

 
ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است.  

مدنی در پایان خاطر نشان کرد که با اجراي این تفاهم نامه، 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد خواهد شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: ایرناشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1400/12/20

  14 هزار شغل با احیاي واحدهاي اقتصادي توسط دولت و صندوق امید ایجاد می شود

تهران - ایرنا - نماینده معاون اول رئیس جمهور در امر احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و صندوق
امید براي احیاي واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد می شود.

 تهران - ایرنا - نماینده مخبر در امر احیاي واحدهاي
اقتصادي گفت: با اجراي تفاهم نامه دولت و صندوق امید براي احیاي واحدهاي تولیدي تعطیل و نیمه تعطیل 14 هزار شغل در

 
سراسر کشور ایجاد می شود. 

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، روز گذشته «محمد مخبر» معاون اول رئیس جمهور با حضور در صندوق کارآفرینی امید یکصد

 
واحد اقتصادي احیا شده در استان هاي مختلف کشور را به طور همزمان از طریق ویدئو کنفرانس افتتاح کرد. 

در این مراسم که سید صولت مرتضوي معاون اجرایی رئیس جمهور و سید رضا فاطمی امین وزیر صمت نیز حضور داشت، تفاهم نامه
احیاي هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال دیگر نیز توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق

 
محروم ریاست جمهوري امضاء شد. 

سید امیرحسین مدنی نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي تصریح کرد همکاري صندوق کارآفرینی
امید براي رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال موجب شتاب گرفتن نوسازي و فعال سازي این واحدها می

 
شود. 

وي افزود: احیاي واحدهاي اقتصادي با رضایت مالکان بنگاه هاي اقتصادي و بر اساس مدل هاي تأمین مالی نوین و علمی براي احیاي
حداقل 20 درصدي واحدهاي نیمه فعال و فعال سازي مجدد یا تغییر کاربري آنها و تکمیل و راه اندازي واحدهاي نیمه تمام انجام

 
خواهد شد. 

https://www.irna.ir/news/84679326/%db%b1%db%b4-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%b4%d8%ba%d9%84-%d8%a8%d8%a7-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d8%aa%d9%88%d8%b3%d8%b7-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d9%88-%d8%b5%d9%86%d8%af%d9%88%d9%82-%d8%a7%d9%85%db%8c%d8%af-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af
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نماینده معاون اول ریاست جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: صندوق کارآفرینی امید به عنوان همکار ما در این تفاهم
نامه عارضه یابی، احیا، توانمندسازي، ساماندهی و بهبود ظرفیت تولید حداقل هزار واحد تولیدي را که به تأیید نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي می رسند، بر عهده دارد. 

او، اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20 هزار میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: مشارکت جدي مردم و جوانان و استفاده حداکثري از

 
ظرفیت ها و اختیارات دستگاه هاي اجرایی، بانک ها و نهادهاي عمومی و انقلابی از اهداف اصلی امضاي این تفاهم نامه است. 

 
مدنی در پایان خاطر نشان کرد که با اجراي این تفاهم نامه، 14 هزار شغل در سراسر کشور ایجاد خواهد شد. 

 
برچسب ها 

 
- اشتغال زایی 

 
- سید رضا فاطمی امین 

 
- جهش تولید 

 
- سید صولت مرتضوي 

 
- محمد مخبر 

- دولت سیزدهم
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: دانا خبرشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1400/12/20

  رشد 8 درصدي اقتصاد با احیاي بنگاه هاي راکد

معاون اول رئیس جمهور گفت: براي رسیدن به رشد 8 درصدي اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال، باید بنا به تأکید
رهبر معظم انقلاب، از مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم.

به گزارش خبرگزاري دانا محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100 واحد
اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده صندوق کارآفرینی امید، گفت: یکی از
شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده است و دولت با

 
همه ظرفیت خود براي اشتغال جوانان می کوشد. 

معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان پیشران
ساختن و تولید، بنگاه هاي متوسط و بنگاه هاي خرد و اشتغال خانگی را از

برنامه هاي دولت توصیف کرد و افزود: فعالیت هاي دانش بنیان با استفاده از نیرو هاي جوان، نخبه و دانشمند در سراسر کشور می

 
تواند زمینه توسعه اقتصادي را بیش از پیش فراهم کند. 

مخبر، گفت: این نخبگان اقتصادي به تهران و دانشگاه هاي آن محدود نمی شوند، بلکه در همه روستا ها چنین جوانان نخبه اي

 
حضور دارند. 

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر این که دولت در همه وزارتخانه ها اتاق فکر را فعال کرده است، افزود: محور همه کار هاي دولت

 
سیزدهم، مردم هستند و بنگاه هاي پیشران با محوریت مردم می کوشند تا آنها را به صحنه آورند و کار تولید و اقتصاد را آسان کنند. 

مخبر، گفت: اگر بخواهیم به رشد 8 درصد اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال برسیم، باید بنا به تأکید رهبر معظم انقلاب، از

 
مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم. 

معاون اول رئیس جمهور، افزود: ما می توانیم بخش بزرگی از سرمایه هاي معطل شده را به چرخه تولید بیاوریم. در این باره، دستگاه

 
هاي دولتی، بانک ها و بخش خصوصی باید به وظایف خود، عمل و به احیاي واحد هاي تولیدي کمک کنند. 

مخبر، اظهار داشت: دولت باید بتواند کانون هایی براي رفع موانع تولید ایجاد کند تا این موانع را شناسایی و براي رفع آن بکوشند. ما

 
باید تکیه گاهی براي مردم باشیم تا آنها بتوانند ایده هاي خود را به مرحله اجرا درآورند. 

معاون اول رئیس جمهور با تشریح کارهاي دولت در حوزه صنعت و تولید، گفت: دولت سیزدهم براي تکمیل طرح هاي نیمه تمام نیز

 
برنامه دارد و می کوشد این طرح ها زودتر فعال شوند. 

انتهاي پیام/

http://danakhabar.com/fa/news/1278123/%d8%b1%d8%b4%d8%af-%db%b8-%d8%af%d8%b1%d8%b5%d8%af%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af-%d8%a8%d8%a7-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d8%a8%d9%86%da%af%d8%a7%d9%87%e2%80%8c%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b1%d8%a7%da%a9%d8%af
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: ریال نیوزشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1400/12/20

  ایجاد ثبات نسبی در بازار مواد اولیه

ریال نیوز : وزیر صمت گفت: در چند ماهه اخیر بر بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواد اولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم
که به ایجاد ثبات نسبی در بازار مواد اولیه منجر شده است. به گزارش ریال نیوز به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت،

سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد ...

ریال نیوز : وزیر صمت گفت: در چند ماهه اخیر بر بهبود
محیط کسب وکار، تأمین مواد اولیه و منابع مالی تمرکز
کرده ایم که به ایجاد ثبات نسبی در بازار مواد اولیه منجر

 
شده است. 

به گزارش ریال نیوز به نقل از وزارت صنعت، معدن و
تجارت، سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با
حضور معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده

 
است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد هشت درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به 2 سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و سرمایه

 
ها را فعال کنیم. 

فاطمی امین احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقا بخشیم، باید به سمت ارتقاي سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در سال جاري با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحدها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواد اولیه و بازار مؤلفه هاي

https://rialnews.ir/%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%d8%ab%d8%a8%d8%a7%d8%aa-%d9%86%d8%b3%d8%a8%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d9%85%d9%88%d8%a7%d8%af-%d8%a7%d9%88%d9%84%db%8c%d9%87/
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مهمی هستند که باید براي یک کسب و کار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواد اولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

وي با بیان این که در این چند ماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواد اولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي و دارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30

 
درصد ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر وجود ظرفیت ارتقاي مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب و کار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب و کار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب و کارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول رئیس جمهوري،
وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست جمهوري و مدیرعامل

 
صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 
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همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

میلیارد ریال، امضا شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تسنیمشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1400/12/20

  مذاکره تجاري با 7 کشور ر 7 ماه/ عبور صادرات از مرز 45 میلیارد دلار

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی
تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه

اخیر انجام شده است.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که در چند ماهه
اخیر روي بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواداولیه و
منابع مالی تمرکز کرده ایم، گفت: در بازار مواد اولیه ثبات
نسبی ایجاد شده و گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري
با 7 کشور در 7 ماه اخیر انجام شده است. - اخبار

 
اقتصادي - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم به نقل از شاتا، سیدرضا
فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و
نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی امید که با

حضور معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در سال آینده انجام شده

 
است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

 
هدف گذاري براي رسیدن به رشد12.7 در بخش صمت 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

 
ظرفیت لازم براي رسیدن به رشد 8 درصدي را داریم 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد 8 درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: پس یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به دو سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و

 
سرمایه ها را فعال کنیم. 

 
ارتقاي سرمایه گذاري ها براي تداوم رشد 8 درصدي 

فاطمی امین، احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان

https://tn.ai/2680161
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کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقاء بخشیم، باید به سمت ارتقا سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

 
رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري با حضور رئیس جمهوري 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در امسال با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

 
باید فضاي با ثبات براي کسب و کار مهیا شود 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود، مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحد ها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواداولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب وکار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواداولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

 
در بازار مواد اولیه ثبات نسبی ایجاد شده است 

وي با بیان این که در این چندماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم، گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواداولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

 
ارتقاي بیش از 30 درصدي منابع موجود با تأمین مالی زنجیره اي 

وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي ودارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30 درصد

 
ارتقا خواهد یافت. 

 
جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب 

فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را

 
در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 
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صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

 
گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور در 7 ماه اخیر 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر ظرفیت ارتقاء مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب وکار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب وکار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب وکارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

گفتنی است مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول
رئیس جمهوري، وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست

 
جمهوري و مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

 
میلیارد ریال، امضا شد. 

در این مراسم ارتباط دیداري و شنیداري( ویدئو کنفرانسی) با 4 واحد اقتصادي احیا شده در اصفهان، تهران، چهارمحال و بختیاري و
قزوین نیز انجام شد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تسنیمشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1400/12/20

  تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور/ تسهیلات راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي با بیان این که پرداخت تسهیلات حتی در دنیا هم راه
علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست گفت: 73 هزار واحد ثبت شده صنعتی داریم که از این تعداد 12 هزار و 67

واحد تعطیل هستند.

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد
هاي اقتصادي با بیان این که پرداخت تسهیلات حتی در
دنیا هم راه علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست
گفت: 73 هزار واحد ثبت شده صنعتی داریم که از این
تعداد 12 هزار و 67 واحد تعطیل هستند. - اخبار اقتصادي

 
 -

به گزارش خبرگزاري تسنیم، سید امیرحسین مدنی با
حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري شبکه دو سیما در
پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا

غیر فعال داریم که برنامه ریزي براي بازگشت به چرخه تولید آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون
واحد هاي اقتصادي در چند بخش تقسیم بندي می شود یکی از بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحد
هایی که در این حوزه ها تعطیل شدند بخشی در شهرك هاي صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی
هستند، یکسري بخش ها در حوزه کشاورزي و یک بخش دیگر در حوزه معادن است یعنی واحد هاي اقتصادي که در قسمت معادن
ایجاد شده است که یکسري تعطیل و یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود

 
ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحد هاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحد هاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحد هاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحد هاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحد هاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحد هاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل

 
توجه است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمار ها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سؤال که چند درصد این واحد ها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحد هایی که ایجاده

https://tn.ai/2680151
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شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیاء کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحد ها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحد هاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی

 
است و تنها نسخه اي که براي این واحد ها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

 
مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست. 

وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحد ها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.

سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضایی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضایی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضایی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضاییه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

سعید عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد
هم راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضاییه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال

 
کنیم البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است
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که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به

 
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 

سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

 
ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر

 
خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و

 
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

 
تالار پشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاهداري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته

 
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

او درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در صحن بعضی از
دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق بستن واحد تولیدي

 
می توان وصول کرد. 
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رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعۀ می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالار پشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

 
احیاء واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیاء واحدهاي اقتصادي

 
دنبال می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر

 
دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شان مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی.دي.پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها در
ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز دنیا
احیاء می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیاء

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
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شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگتر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این

 
زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضاء شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیاء از طریق بسیج
سازندگی براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي

واحدهاي اقتصادي تأمین می شود.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1400/12/20

  تعطیلی 12 هزار واحد صنعتی در کشور/ تسهیلات راه علاج احیاي واحدهاي اقتصادي نیست

فصل اقتصاد - نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي با بیان این که پرداخت تسهیلات حتی
در دنیا هم راه علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست گفت: 73 هزار واحد ثبت شده صنعتی داریم که از این تعداد 12

هزار و 67 واحد تعطیل هستند.

فصل اقتصاد - نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت
احیاي واحد هاي اقتصادي با بیان این که پرداخت
تسهیلات حتی در دنیا هم راه علاج براي احیاي واحد هاي
اقتصادي نیست گفت: 73 هزار واحد ثبت شده صنعتی

 
داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد تعطیل هستند. 

به گزارش فصل اقتصاد ، سید امیرحسین مدنی با حضور
در برنامه گفتگوي ویژه خبري شبکه دو سیما در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه چه تعداد واحد نیمه فعال یا غیر فعال داریم که برنامه
ریزي براي بازگشت به چرخه تولید آنها شده است، افزود: در کشور آمار دقیقی در این زمینه نداریم، چون واحد هاي اقتصادي در
چند بخش تقسیم بندي می شود یکی از بخش هایی که بیشتر به آن توجه شد حوزه صنعت است یعنی واحد هایی که در این حوزه
ها تعطیل شدند بخشی در شهرك هاي صنعتی، بخشی در ناحیه هاي صنعتی و بخشی لکه هاي صنعتی هستند، یکسري بخش ها در
حوزه کشاورزي و یک بخش دیگر در حوزه معادن است یعنی واحد هاي اقتصادي که در قسمت معادن ایجاد شده است که یکسري

 
تعطیل و یا تعیین تکلیف نشدند، بخشی هم در حوزه خدمات است که هیچ آماري در این بخش وجود ندارد. 

 
وي ادامه داد: در حوزه اصناف و واحد هاي تولیدي صنفی هم این شرایط وجود دارد. 

مدنی گفت: در حوزه واحد هاي اقتصادي صنعتی در مجموع 73 هزار واحد ثبت شده داریم که از این تعداد 12 هزار و 67 واحد
تعطیل هستند، در حوزه واحد هاي معدنی 12 هزار و 875 واحد داریم که 6 هزار و 933 واحد تعطیل هستند. در حوزه واحد هاي

 
کشاورزي 91 هزار و 538 واحد داریم که 16 هزار و 377 واحد تعطیل هستند البته این آمار فقط مربوط به واحد هاي تعطیل است. 

وي بیان کرد: ما واحد هاي نیمه تعطیل در کشور داریم که با ظرفیت زیر 50 درصد فعالیت می کنند که آمار آنها هم بسیار قابل

 
توجه است البته در این حوزه ها، آمار دقیقی وجود ندارد و در تلاش هستیم که آمار ها را به صورت تجمیعی داشته باشیم. 

وي در پاسخ به این سؤال که چند درصد این واحد ها قابلیت برگشت به چرخه تولید دارند؟ افزود: یکسري از واحد هایی که ایجاده
شده است متناسب با مزیت جغرافیایی منطقه نبوده است به عنوان نمونه واحدي که به آب فراوان احتیاج دارد در یک منطقه اي که
آب وجود ندارد یا بسیار کم می باشد احداث شده که منجر به تعطیلی شده است و الآن احیاء کردن این واحد با شرایط قبل، توجیه

 
ندارد، همچنین از دلایل تعطیلی واحد ها می توان به بخش هاي محیط زیست، حقوقی، ساختاري، مدیریتی و فناوري نام برد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاي واحد هاي اقتصادي گفت: یکی از دلایل تعطیلی واحدها، مدیریتی بوده یعنی

 
مدیریت درست در آن شرکت ها نبود که منجر به تعطیلی شده است. 

وي ادامه داد: کاري که در کشور طی این سال ها براي احیاي واحد هاي اقتصادي انجام شد این است که مشکل این واحدها، مالی

https://www.fasleqtesad.com/Fa/News/765668/%d8%aa%d8%b9%d8%b7%db%8c%d9%84%db%8c-12-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af-%d8%b5%d9%86%d8%b9%d8%aa%db%8c-%d8%af%d8%b1-%da%a9%d8%b4%d9%88%d8%b1-%d8%aa%d8%b3%d9%87%db%8c%d9%84%d8%a7%d8%aa-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%b9%d9%84%d8%a7%d8%ac-%d8%a7%d8%ad%db%8c%d8%a7%db%8c-%d9%88%d8%a7%d8%ad%d8%af%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d9%86%db%8c%d8%b3%d8%aa
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است و تنها نسخه اي که براي این واحد ها پیچیده شد تسهیلات و مراجعه به بانک ها بود. 

 
مدنی گفت: پرداخت تسهیلات حتی در دنیا، راه علاج براي احیاي واحد هاي اقتصادي نیست. 

وي تصریح کرد: زمانی که یک واحد تولیدي راه اندازي می شود به دلایل نبود مدیریت درست، مشکل حقوقی، نبود ساختار مالی
مناسب و مشکل تکنولوژي تعطیل می شود، ولی دوباره به این واحد تسهیلات پرداخت می کنیم و کارخانه شروع به فعالیت می کند،
اما چون ساختار نیست، مشکلات حقوقی وجود دارد، زیرساخت ها و تکنولوژي هم به خوبی پیاده سازي نشده است منجر به یک

 
واحد تولیدي ورشکسته با بدهی هاي بیشتر بانکی می شود و بانک ها این واحد ها را تملک می کنند. 

 
پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه باشد انگشت شمار است 

معاون دادستان کل کشور گفت: در حال حاضر تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است.
سعید عمرانی در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مشکل اصلی تعطیلی واحدهاي تولیدي در پرونده هاي قضایی
افزود: نزدیک به 200 پرونده احصاء شده که یکی از دلایل تعطیلی واحدهاي تولیدي، قضایی است و تعداد زیادي از آن مربوط به

 
بخش قضایی نیست. 

وي ادامه داد: رویکرد قوه قضائیه این است که تا جایی که امکان دارد با همراهی بخش خصوصی براي واحدهاي تولیدي پرونده
تشکیل نشود همچنین رویکرد قوه قضاییه در نهضت حمایت از تولید طی 3 تا 4 سال اخیر روز به روز بهتر شده است و باید با بخش

 
خصوصی تعامل کرد تا به طور جدي ورود کنند و این سالم سازي در حوزه خودشان اتفاق بیفتد. 

سعید عمرانی گفت: الآن تعداد پرونده هایی که بازداشت، موجب تعطیلی کارخانه شده باشد انگشت شمار است ولی ما به این تعداد
هم راضی نیستیم و سیاست رئیس قوه قضاییه و مجموعه اقتصاد مقاومتی این است که حداکثر ارفاق هاي قانونی را براي آنها اعمال

 
کنیم البته هم قانون باید رعایت شود و هم کار غیر قانونی انجام نشود. 

 
وي بیان کرد: سران سه قوه اشتراك نظر دارند که بهترین اتفاقات در حوزه تولید بیفتد. 

 
حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی، راهکار احیاي واحدهاي صنعتی 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: شاید یکی از ابزار مداخله غیر مستقیم، حمایت از صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی و تخصصی است

 
که می تواند از طریق طی کردن روند احیاي مستقیم یا فرآیند ادغام، زمینه احیاي واحدهاي صنعتی را فراهم کنند. 

حسین سلاح ورزي در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره مهم ترین دلیل تعطیلی واحدهاي تولیدي افزود: تسهیلات و

 
تأمین مالی نمی تواند این مشکلات را برطرف کند. 

وي ادامه داد: معتقدم تفکر دولت براي اتخاذ تدابیري که منجر به احیاي صنعت شود خیلی خوب است ولی نکته اساسی این است که

 
اول باید با دید کلان به احیاي صنعت نگاه کنیم و بعد به فکر احیاي واحدها باشیم. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: همیشه در بخش خصوصی یک درخواست هاي ثابت داشتیم که باید تدابیري اتخاذ شود تا منجر به

 
افزایش سهم بهره وري بخش خصوصی در رشد اقتصادي شود. 

سلاح ورزي گفت: آنچه که به احیاي صنعت کمک می کند برقراري حاکمیت قانون، محترم شمردن حقوق مالکیت خصوصی،
موضوعات مرتبط با حذف مقررات دست و پاگیر و بهبود فضاي کسب و کار است همچنین دولت مداخله دستوري در نظم طبیعی

 
بازار نداشته باشد. 

نایب رئیس اتاق ایران گفت: اگر دولت برنامه اي براي مداخله مستقیم در احیاي واحدها دارد بهترین محل براي ورود جایی است که

 
توقف فعالیت واحد صنعتی به دلیل اعمال تضامین ثبتی و موضوعات مرتبط با بدهی هاي ناشی از حقوق عمومی اتفاق افتاده است. 

 
ضرورت نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند تا نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر

 
خواهد بود. 

عزت االله اکبري تالار پشتی با حضور در برنامه گفتگوي ویژه خبري درباره طرح حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس افزود: این یک

 
موضوع اساسی براي کشور است و حضور صدا و سیما به شکل پر رنگ به بحث تولید، اثرات بسیار خوبی خواهد داشت. 

وي ادامه داد: طراح طرح دو فوریتی حمایت از واحدهاي تولیدي در مجلس، کمیسیون صنایع بود و این طرح دو فراز دارد اول اینکه
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به هیچ عنوان واحدهاي تولیدي و خدمات وابسته پلمپ یا تعطیل و دوم اینکه فعال اقتصادي به خاطر جرایم اقتصادي زندانی نشود و

 
قاضی در محیط تصمیم گیري کند تا مجازات هاي جایگزین را اعمال کند. 

 
تالار پشتی گفت: واقعیت این است که بانک، صلاحیت بنگاهداري ندارد. 

وي تصریح کرد: اگر دولت تمهیداتی فراهم کند که نظام تأمین مالی از طریق بازار سرمایه انجام شود خیلی بهتر خواهد بود البته

 
ممکن است کمی هزینه بالاتر برود. 

او درباره رأي ندادن مجلس به این طرح گفت: بعد از اینکه دو فوریت طرح حمایت از واحدهاي تولیدي رأي آورد در صحن بعضی از
دستگاه هاي دولتی لابی و اعلام کردند دیگر پول را نمی توانند وصول کنند و فکر می کنند پول را فقط از طریق بستن واحد تولیدي

 
می توان وصول کرد. 

رئیس کمیسیون صنایع مجلس درباره اهتمام مجلس براي برطرف کردن قوانین دست و پا گیر در مسیر تولید افزود: 99 درصد

 
قوانینی که الآن داریم لایحه دولت است که مجلس وضع کرده است و براي تغییر قوانین، دولت لایحه بیاورد و قوانین را تغییر دهد. 

وي ادامه داد: مشکل فعلی کشور این است که دولتی ها تصمیمات خلق الساعه می گیرند، در مجلس قانونی وضع کردیم که هر فردي
برق، گاز و آب واحدهاي صنعتی را قطع کرد مسئول است و بنا نیست مسئولان دولتی تصمیم بگیرند و مسئولیت نداشته باشند و

 
تصمیمات آنها خسارت زیادي وارد کند. 

 
اکبري تالار پشتی گفت: در سال 85 پیشنهاد کردیم کلینیک صنعت براي عیب یابی واحدهاي صنعتی قبل از آسیب ایجاد شود. 

 
احیاء واحدهاي اقتصادي با صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي گفت: تأمین مالی در دنیا به عنوان احیاء واحدهاي اقتصادي

 
دنبال می شود و یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است. 

سید امیرحسین مدنی در ادامه برنامه گفتگوي ویژه خبري افزود: بخشی از دلایل تعطیلی واحدها به خاطر قوانین دست و پا گیر

 
دستگاه ها است و آنها هم طبق مسیري که براي شان مشخص شده است پیش می روند. 

وي ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در حوزه تعطیلی واحدها داریم مجوزهاست یعنی مجوزهایی که باید اخذ شود البته این موضوع را

 
دولت به شکل جدي پیگیري می کند تا مجوزها به صورت الکترونیکی و سریع انجام و امضاهاي طلایی هم حذف شود. 

مدنی گفت: 209 دلیل براي تعطیلی کارخانه و واحدهاي از رده خارج شده احصاء شد که در 17 تا 18 بخش وجود دارد که بخشی از
آن به محیط زیست، سوخت و انرژي، مالیات، تأمین اجتماعی، مالی، بانکی و مجوزها مربوط می شود، البته در دولت براي هر کدام از

 
این موارد میزهاي تخصصی شکل گرفته است. 

وي بیان کرد: یک بخش اساسی که همیشه اعلام می کنیم دولت مداخله مستقیم نداشته باشد موضوع تأمین مالی است، تأمین مالی
در دنیا براي احیاي واحدهاي اقتصادي دنبال می شود که یکی از راه هاي انجام آن از طریق صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري

 
است. 

وي تصریح کرد: اشکالاتی در قانون تجارت وجود دارد که کاملاً به سمت بانک ها یا بورس سوق داده می شویم، یکی از ابزارهایی که

 
الآن در کشور اتفاق افتاد صندوق هاي سرمایه گذاري خصوصی است. 

مدنی گفت: نزدیک به شش و پنج دهم درصد جی.دي.پی کل دنیا در صندوق هاي خصوصی سرمایه گذاري است و این صندوق ها در
ابتدا شرکت هایی که تعطیل شدند تملک و مزیت ها و ظرفیت هاي شرکت را بررسی و این شرکت ها را متناسب با شرایط روز دنیا
احیاء می کنند، این اتفاقی است که در دنیا می افتد ولی در کشور ما هنوز نیفتاده است که این باید یکی از مسیرها براي احیاء

 
واحدهاي اقتصادي باشد. 

وي افزود: شرکت هایی داریم که با سرمایه در گردش راه اندازي دوباره می شوند که در دنیا به عنوان جمع سپاري مالی مطرح می
شود و این شرکت ها در تابلوهاي بورسی مطرح می شوند و در کشور اگر زیر 10 میلیارد تومان منابع لازم داشته باشد مردم سرمایه
گذاري کوتاه مدت می کنند و منابع از بازار سرمایه جمع آوري می شود یا اگر شرکت ها بزرگتر باشند از طریق پذیره نویسی انجام
می شود یا به صورت شرکت پروژه و یا موضوع تأمین مالی زنجیره ارزش دنبال می شود که وزارت صمت به تازگی شروع کرده است
یعنی یک زنجیره ارزشی براي بنگاه ها تعریف می شود و یک سري بنگاه ها در حلقه هاي این زنجیره قرار می گیرد اگر در ابتداي این
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زنجیره، تأمین مالی صورت بگیرد تأمین نهاده ها به شکل زنجیره اي صورت می گیرد که هزینه را بسیار پایین می آورد. 

نماینده معاون اول رئیس جمهور در نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي درباره زمان احیاي هزار واحد که روز پنجشنبه تفاهم نامه آن
امضاء شد گفت: باید به واحدهاي خرد، کوچک، متوسط توجه شود البته در بخش خرد، کوچک و متوسط 4 هزار واحد انتخاب شد که
تفاهم نامه با صندوق کار آفرینی امید، ستاد اجرایی فرمان امام (ره)، بنیاد مستضعفان و مجموعه نهضت احیاء از طریق بسیج
سازندگی براي احیاي این واحدها در مدت یک سال صورت گرفت البته احیاگر بسیج سازندگی است و منابع آن توسط نهضت احیاي

 
واحدهاي اقتصادي تأمین می شود. 

انتهاي پیام/
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: تسنیمشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1400/12/20

  قانون ''شعاع 120 کیلومتري'' طرح هاي توسعه صنعتی استان قزوین را متوقف کرد

گروه استان ها- استاندار قزوین گفت: متأسفانه وجود قانون ممنوعیت استقرار صنایع جدید در این شعاع 120 کیلومتري
پایتخت سبب شده که اجراي بسیاري از طرح هاي توسعه صنایع و کارخانه هاي استان قزوین متوقف شود.

گروه استان ها- استاندار قزوین گفت: متأسفانه وجود قانون
ممنوعیت استقرار صنایع جدید در این شعاع 120
کیلومتري پایتخت سبب شده که اجراي بسیاري از طرح
هاي توسعه صنایع و کارخانه هاي استان قزوین متوقف

 
شود. - اخبار استانها - 

به گزارش خبرگزاري تسنیم از قزوین، محمدمهدي اعلایی
شامگاه امروز در مراسم بهره برداري از واحدهاي تولیدي
راکد و نیمه فعال کشور که در یکی از کارخانه هاي تولید
شیشه و بلور برگزار شد، اظهار داشت: از ابتداي سال

1400 تا امروز 45 میلیارد تومان تسهیلات صندوق کارفرینی امید به واحدهاي غیرفعال و نیمه راکد استان پرداخت شده که 20

 
واحد را به چرخه تولید برگردانده است. 

وي اضافه کرد: براي اینکه میزان استقبال سرمایه گذاران از حضور در شهرك ها و نواحی صنعتی استان قزوین بیشتر شود، باید
امکانات شهرك هاي صنعتی واقع در آوج و خرمدشت هم به پاي امکانات و زیرساخت هاي شهرك هاي صنعتی کاسپین یک و 2

 
برسد. 

اعلایی با اشاره به انحراف برخی تسهیلات صنعتی و تولیدي در سالیان اخیر ادامه داد: بنابراین باید نرخ بهره وري تسهیلات صندوق
کارآفرینی امید دوباره ارزیابی و بررسی شود تا وام هاي خرد علاوه بر مشاغل خانگی به احیاي کارگاه هاي تولیدي تعطیل و نیمه

 
تعطیل هم کمک کند. بنابراین خواستار بازبینی و بازنگري در حمایت هاي مالی این صندوق از صنایع خرد و کلان هستیم. 

 
لزوم رفع مشکلات قانون شعاع 120 کیلومتري 

استاندار قزوین در بخش دیگري از سخنان خود به موضوع قرارگیري شهرك هاي صنعتی قزوین در شعاع 120 کیلومتري پایتخت
اشاره کرد و گفت: متأسفانه وجود قانون ممنوعیت استقرار صنایع جدید در این شعاع سبب شده که اجراي بسیاري از طرح هاي

 
توسعه صنایع و کارخانجات استان قزوین متوقف شود و در این زمینه اهالی صنعت گله مند هستند. 

اعلایی افزود: همین مسئله به یکی از موانع رشد اقتصاد صنعتی در استان قزوین بدل شده و امیدواریم هیئت دولت نگاهش را در این

https://tn.ai/2680103
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حوزه تغییر داده و با لغو این قانون این سنگ را از پیش پاي تولیدکنندگان و سرمایه گذاران بردارد. 

 
هئیت وزیران مصوبه شعاع 120 کیلومتر براي استان البرز را لغو کرد 

 
قانون ممنوعیت استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتري تهران به درستی اجرا نمی شود 

 
تهران| «منع استقرار صنایع در شعاع 120 کیلومتر» مشکل برخی واحدهاي تولیدي در دماوند است 

وي ادامه داد: البته این قانون سال ها پیش به تصویب هیئت وزیران رسیده و با توجه به اینکه بخشی از اشکال هاي آن اصلاح شده،
امیدواریم با کمک و همکاري هیئت دولت صاحب رفع باقی موانع و مشکلات این قانون باشیم که برطرف شدن آنها می تواند نقش

بسزایی در جهش اقتصادي استان قزوین داشته باشد و بر جذابیت سرمایه گذاري این استان بیفزاید.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: بولتن نیوزشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1400/12/20

  ثبات نسبی در بازار مواد اولیه ایجاد شده است

در چند ماهه اخیر بر بهبود محیط کسب وکار، تأمین مواد اولیه و منابع مالی تمرکز کرده ایم که به ایجاد ثبات نسبی در بازار
مواد اولیه منجر شده است.

به گزارش بولتن نیوز، سیدرضا فاطمی امین در مراسم بهره برداري از 100 واحد راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق
کارآفرینی امید که با حضور معاون اول رئیس جمهوري برگزار شد، افزود: هدف گذاري براي رسیدن به رشد اقتصادي 8 درصدي در

 
سال آینده انجام شده است که با توجه به رشد منفی سال هاي گذشته، رقم بالایی است. 

وي با بیان این که براي رسیدن به این رشد، باید رشد 12.7 درصدي در بخش صنعت محقق شود، تصریح کرد: در حوزه معدن نیز

 
باید به رشد 10 درصد و در حوزه کشاورزي به رشد 9 درصدي برسیم. 

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این که اگر رشد هشت درصدي سال 1401 رقم بخورد به تولید سال هاي 1396 و 1397 باز می
گردیم، ادامه داد: یعنی ظرفیت هاي موجود براي بازگرداندن سطح تولید به 2 سال پیش کافی است و باید این ظرفیت ها و سرمایه

 
ها را فعال کنیم. 

فاطمی امین احیاي واحدهاي راکد و نیمه فعال و تکمیل طرح هاي نیمه تمام را در راستاي بهره گیري از همین ظرفیت ها عنوان
کرد و گفت: اگر بخواهیم رشد 8 درصدي را براي سال هاي 1402 و 1403 تداوم و ارتقا بخشیم، باید به سمت ارتقاي سرمایه گذاري

 
ها برویم. 

وي با اشاره به رونمایی از 48 پروژه بزرگ سرمایه گذاري در سال جاري با حضور رئیس جمهوري، تصریح کرد: این پروژه هاي سرمایه

 
گذاري و پروژه هایی که سال آینده رقم خواهد خورد اثر خود را در سال 1402 نشان خواهد داد. 

وزیر صمت در بخش دیگري از سخنان خود مشکلات محیط کسب وکار و درون بنگاه ها را از عوامل راکد و نیمه فعال ماندن واحدها
دانست و اضافه کرد: در فضاي کسب وکار ثبات بسیار مهم است؛ ثبات در نرخ ارز، تأمین منابع مالی، مواد اولیه و بازار مؤلفه هاي

 
مهمی هستند که باید براي یک کسب و کار و مدیران آن، مهیا شود. 

فاطمی امین با بیان این که وزارت صمت در این حوزه بر سه محور تمرکز دارد، اضافه کرد: این محورها شامل بهبود محیط کسب

 
وکار، تأمین مواد اولیه و منابع مالی است و تلاش کرده ایم اقدامات مؤثري در این حوزه ها انجام دهیم. 

وي با بیان این که در این چند ماه در بازار مواد اولیه ثبات نسبی را ایجاد کرده ایم گفت: با اجراي پروژه اصلاح ساختار بازار کالاهاي
پایه، اکنون براي بسیاري از اقلام مواد اولیه، سهمیه بندي برداشته شده است و در بازار پتروشیمی نیز با همکاري معاون اول رئیس

 
جمهوري در چند ماه آینده به یک ثبات خواهیم رسید. 

https://www.bultannews.com/fa/news/768622/%d8%ab%d8%a8%d8%a7%d8%aa-%d9%86%d8%b3%d8%a8%db%8c-%d8%af%d8%b1-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d9%85%d9%88%d8%a7%d8%af-%d8%a7%d9%88%d9%84%db%8c%d9%87-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%d8%b4%d8%af%d9%87-%d8%a7%d8%b3%d8%aa
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وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص تأمین مالی به عنوان یکی از این محورها، بیان کرد: طرح تأمین مالی زنجیره اي را با
همکاري و هم افزایی بانک مرکزي و وزارت امور اقتصادي و دارایی شروع کرده ایم، با این روش کارایی منابع موجود بیش از 30

 
درصد ارتقا خواهد یافت. 

جلوگیري از انحراف منابع با پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب فاطمی امین همچنین به پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت
حساب هاي سامانه جامع تجارت اشاره کرد و گفت: این موضوع کار ما را در حوزه تخصیص منابع به شدت تسهیل می بخشد، زیرا

 
جلوي بسیاري از انحرافات در منابع مالی را خواهد گرفت. 

وي همچنین با بیان این که به طور تقریبی از نیمه دوم سال آینده سهمیه بندي اعتباري نخواهیم داشت، تصریح کرد: با تکیه بر
پرداخت تسهیلات مبتنی بر صورت حساب هاي مالی و تأمین مالی زنجیره اي، این موضوع محقق شده و هزینه هاي مالی کاهش

 
خواهد یافت. 

 
صادرات تا اول اسفند از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده است 

وزیر صمت با اشاره به انجام کار گسترده در حوزه تجارت خارجی نیز اضافه کرد: یکی از موضوعات مهم براي تحریک تقاضا، موضوع
صادرات است که خوشبختانه صادرات امسال تا اول اسفندماه از مرز 45 میلیارد دلار عبور کرده در حالی که این رقم سال گذشته

 
بدون نفت، 35 میلیارد دلار بوده است. 

فاطمی امین با بیان این که در 7 ماه اخیر گفت وگوها براي ارتقاي روابط تجاري با 7 کشور انجام شده است، گفت: همه این کشورها

 
بر وجود ظرفیت ارتقاي مراودات تجاري میان ایران و کشورشان تا دو برابر، تأکید داشته اند. 

وي در بخش پایانی سخنان خود با بیان این که شاید بیش از 30 درصد از مشکلات واحدها اهلیت مدیران و سرمایه گذاران آن ها
باشد، افزود: در ساختار جدید وزارت صمت، دفتر خدمات کسب و کار ایجاد شده است، زیرا به بخش خدمات کسب و کار نیاز داریم و

 
این دفتر به کسب و کارها خدمات مختلفی ارائه می دهد. 

مراسم بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده توسط صندوق کارآفرینی با حضور معاون اول رئیس جمهوري،
وزیر صنعت، معدن و تجارت، وزیر امور اقتصادي و دارایی، معاون اجرایی رئیس جمهوري، سرپرست نهاد ریاست جمهوري و مدیرعامل

 
صندوق کارآفرینی امید در محل این صندوق برگزار شد. 

همچنین تفاهم نامه همکاري میان نماینده معاون اول در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي و صندوق کارآفرینی امید براي احیاي هزار
واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال با هدف ایجاد 14 هزار نفر اشتغال (مستقیم و غیرمستقیم) و حجم کل سرمایه گذاري 200 هزار

میلیارد ریال، امضا شد.



3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 124/133

روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: بازار کارشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1400/12/20

  برنامه ایجاد یک میلیون شغل در سال با جدیت پیگیري می شود

یکصد واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال احیا شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید امروز به طور همزمان و با حضور
معاون اول رییس جمهور در سراسر کشور افتتاح شد.

یکصد واحد اقتصادي غیر فعال و نیمه فعال احیا شده با حمایت صندوق کارآفرینی امید امروز به طور همزمان و با حضور معاون

 
اول رییس جمهور در سراسر کشور افتتاح شد. 

به گزارش بازارکار، محمد مخبر امروز پنجشنبه با حضور در صندوق کارآفرینی امید، این 100 واحد را بطور همزمان از طریق ویدئو
کنفرانس و ارتباط با استان هاي مختلف کشور افتتاح کرد و سپس در حضور معاون اول رییس جمهور تفاهم نامه احیاء هزار واحد
اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوري به

 
امضا رسید. 

معاون اول رییس جمهور در آیین افتتاح همزمان این یکصد واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال با بیان اینکه دولت براي تمام
ظرفیت هاي اشتغالزایی در کشور برنامه ریزي کرده است، اظهار داشت: اقتصاد کشور در چند سال اخیر با رکود مواجه بوده و چرخ
دنده هاي تولید به سختی حرکت می کند و این امر باعث شده که مسیر اشتغالزایی دشوار باشد اما به فضل الهی و همکاري، همدلی
و فعالیت مردم در این مسیر مصمم هستیم و ایجاد یک میلیون شغل در سال که از شعارهاي رئیس جمهور بود را با جدیت دنبال می

 
کنیم. 

معاون اول رییس جمهور در ادامه با اشاره به اینکه چندین روش براي اشتغالزایی در کشور وجود دارد، خاطرنشان کرد: یکی از این

 
روش ها احداث بنگاه هاي بزرگ اقتصادي و ایجاد جریان پیشران در روند تولید و توسعه کشور است. 

مخبر ایجاد بنگاه هاي متوسط و همچنین بنگاه هاي خرد و خانگی را از دیگر روش هاي ایجاد فرصت هاي شغلی برشمرد و گفت:

 
اشتغالزایی از طریق هر یک از این روش ها در اقصی نقاط کشور در دستور کار دولت قرار دارد. 

معاون اول رییس جمهور اشتغالزایی از طریق توسعه فعالیت هاي دانش بنیان را نیز از دیگر روش هاي در دست اقدام توسط دولت
عنوان کرد و گفت: توسعه فعالیت هاي دانش بنیان یکی از مزیت هاي کشور است و نیروهاي جوان، نخبه و خلاق که سرمایه اصلی

 
این حوزه هستند، در تمام کشور و در تمام استان ها فعالیت دارند. 

وي با تأکید بر اینکه دولت براي اشتغالزایی از روش هاي مختلف، برنامه ریزي کرده و براي هر یک از روش ها متصدي و مسئول
تعیین شده است، اظهار داشت: در تمامی دستگاه هاي اجرایی براي تحقق وعده هاي اشتغالزایی اتاق فکر ایجاد شده و کارها به
صورت مستمر دنبال می شود، ضمن اینکه محوریت اصلی در این برنامه ها مردم هستند چرا که بدون اتکا به مردم هیچ کاري را نمی

 
توانیم انجام دهیم به همین دلیل دولت بسترسازي لازم را براي اجراي برنامه توسط مردم انجام داده است. 

وي با بیان اینکه تجربه جهانی اثبات کرده معمولاً دولت ها اداره کنندگان خوبی نیستند، افزود: دولت هایی در دنیا موفق بوده اند که
مردم را به صحنه آورده و اداره امور را به مردم واگذار کرده اند؛ در کشور خودمان نیز سابقه نشان می دهد حتی در مسایل امنیتی،

 
سیاسی، جنگ و بحران هایی نظیر سیل و زلزله هر گاه که مردم پاي کار آمده اند اهداف مورد نظر محقق شده است. 

معاون اول رییس جمهور با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبري مبنی بر استفاده از مسیر میانبر جهت دستیابی به رشد اقتصادي
گفت: یکی از مسیرهاي میانبر همین احیاء واحدهاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل است چرا که با حمایت و کمک دولت و صندوق
کارآفرینی ظرف یکی دو ماه فعال شده اند و این در حالی است که اگر قرار بود هر یک از این واحدها از ابتدا ایجاد شوند براي هر

کدام حداقل دو تا سه سال زمان نیاز داشتیم. 

http://www.bazarekar.ir/02/Fa/News/352736/%d8%a8%d8%b1%d9%86%d8%a7%d9%85%d9%87-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%db%8c%da%a9-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d9%88%d9%86-%d8%b4%d8%ba%d9%84-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d9%84--%d8%a8%d8%a7-%d8%ac%d8%af%db%8c%d8%aa-%d9%be%db%8c%da%af%db%8c%d8%b1%db%8c-%d9%85%db%8c-%d8%b4%d9%88%d8%af


3/13/2022 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx#Newspapers 125/133

مخبر با بیان اینکه با استفاده از روش احیاء واحدهاي تعطیل و نیمه تعطیل می توانیم بخش عظیمی از سرمایه هاي معطل شده
کشور را به صحنه بیاوریم، افزود: دستگاه هاي دولتی و خصوصی مکلف هستند در این زمینه به صحنه بیایند و بانک هاي عامل نیز

 
نمی توانند نسبت به این برنامه بی تفاوت باشند. 

معاون اول رییس جمهور با تأکید بر اینکه دولت باید تکیه گاهی باشد که مردم بتوانند ایده هاي خود را اجرایی کنند، تصریح کرد:
دولت باید بتواند کانونی ایجاد کند که افراد بیکار با امکانات مختصري که خود دارند، از طریق حمایت هاي دولت بتوانند صاحب کار و

 
اشتغال شوند. 

مخبر در ادامه با اشاره به وجود برخی مقررات دست و پاگیر که از سالیان گذشته وضع شده و باقی مانده اند، گفت: باید مقررات دست

 
و پاگیري که در گذشته وضع شده است و امروز ضرورتی براي وجود آنها نیست را شناسایی و نسبت به رفع آنها اقدام کنیم. 

وي بر ضرورت تسهیل محیط کسب و کار براي مردم تأکید کرد و اظهار داشت: گاهی ممکن است یک بنگاه دار برنامه ریزي هایی را
براي سرمایه گذاري انجام دهد اما برخی تحولات و اتفاقات در عرصه بین الملل منجر به نوسانات قیمت شود و برنامه هاي اقتصادي

 
گره بخورد که لازم است براي اینگونه موارد مسیرهاي میانبر طراحی کنیم تا بتوانیم از سرمایه گذاران حمایت کنیم. 

وي از دست اندرکاران نهضت احیاء واحدهاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل قدردانی کرد و گفت: راه اندازي این واحدها اثرات

 
فراوانی در توسعه کشور، اشتغالزایی، رضایتمندي و آرامش مردم ایفا می کند. 

احیاء واحدهاي اقتصادي شتاب می گیرد محمد مخبر در آیین بهره برداري از 100 واحد اقتصادي راکد و نیمه فعال احیا شده
صندوق کارآفرینی امید، گفت: یکی از شعار هاي محوري دولت، ایجاد یک میلیون شغل در سال بوده است و دولت با همه ظرفیت

 
خود براي اشتغال جوانان می کوشد. 

معاون اول رئیس جمهور، فعال کردن بنگاه هاي بزرگ و جریان پیشران ساختن و تولید، بنگاه هاي متوسط و بنگاه هاي خرد و
اشتغال خانگی را از برنامه هاي دولت توصیف کرد و افزود: فعالیت هاي دانش بنیان با استفاده از نیرو هاي جوان، نخبه و دانشمند در

 
سراسر کشور می تواند زمینه توسعه اقتصادي را بیش از پیش فراهم کند. 

مخبر، گفت: این نخبگان اقتصادي به تهران و دانشگاه هاي آن محدود نمی شوند، بلکه در همه روستا ها چنین جوانان نخبه اي

 
حضور دارند. 

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر این که دولت در همه وزارتخانه ها اتاق فکر را فعال کرده است، افزود: محور همه کار هاي دولت

 
سیزدهم، مردم هستند و بنگاه هاي پیشران با محوریت مردم می کوشند تا آنها را به صحنه آورند و کار تولید و اقتصاد را آسان کنند. 

مخبر، گفت: اگر بخواهیم به رشد 8 درصد اقتصاد و ایجاد یک میلیون شغل در سال برسیم، باید بنا به تأکید رهبر معظم انقلاب، از

 
مسیر میانبر، بنگاه هاي نیمه تعطیل و تعطیل را احیا کنیم. 

معاون اول رئیس جمهور، افزود: ما می توانیم بخش بزرگی از سرمایه هاي معطل شده را به چرخه تولید بیاوریم. در این باره، دستگاه

 
هاي دولتی، بانک ها و بخش خصوصی باید به وظایف خود، عمل و به احیاي واحد هاي تولیدي کمک کنند. 

مخبر، اظهار داشت: دولت باید بتواند کانون هایی براي رفع موانع تولید ایجاد کند تا این موانع را شناسایی و براي رفع آن بکوشند. ما

 
باید تکیه گاهی براي مردم باشیم تا آنها بتوانند ایده هاي خود را به مرحله اجرا درآورند. 

معاون اول رئیس جمهور با تشریح کارهاي دولت در حوزه صنعت و تولید، گفت: دولت سیزدهم براي تکمیل طرح هاي نیمه تمام نیز
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برنامه دارد و می کوشد این طرح ها زودتر فعال شوند. 

در این مراسم، سید امیر حسین مدنی نماینده معاون اول رییس جمهور در نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي گفت: با امضاي تفاهم
نامه همکاري بین صندوق کارآفرینی امید و نهضت احیاي واحدهاي اقتصادي، رسیدگی به مشکلات واحدهاي اقتصادي نیمه فعال و

 
غیرفعال براي احیاء، نوسازي و فعال سازي واحدهاي اقتصادي شتاب می گیرد. 

مدنی اعتبار انجام این تفاهم نامه را بالغ بر 20000 میلیارد ریال و با هدف گذاري احیاي 1000 واحد تولیدي اعلام کرد.
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روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

منبع: شعار سالشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1400/12/20

  مخبر: دولت برنامه ایجاد یک میلیون شغل در سال را با جدیت پیگیري می کند

شعار سال: محمد مخبر صبح امروز پنجشنبه با حضور در صندوق کارآفرینی امید، این 100 واحد را بطور همزمان از طریق
ویدئو کنفرانس و ارتباط با استان هاي مختلف کشور افتتاح کرد و سپس در حضور معاون اول رییس جمهور تفاهم نامه احیاء

هزار واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و ...

شعار سال: محمد مخبر صبح امروز پنجشنبه با حضور در صندوق کارآفرینی امید، این 100 واحد را بطور همزمان از طریق
ویدئو کنفرانس و ارتباط با استان هاي مختلف کشور افتتاح کرد و سپس در حضور معاون اول رییس جمهور تفاهم نامه احیاء هزار
واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال توسط مدیرعامل صندوق کارآفرینی امید و معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست

 
جمهوري به امضا رسید. 

معاون اول رییس جمهور در آیین افتتاح همزمان این یکصد واحد اقتصادي غیرفعال و نیمه فعال با بیان اینکه دولت براي تمام
ظرفیت هاي اشتغالزایی در کشور برنامه ریزي کرده است، اظهار داشت: اقتصاد کشور در چند سال اخیر با رکود مواجه بوده و چرخ
دنده هاي تولید به سختی حرکت می کند و این امر باعث شده که مسیر اشتغالزایی دشوار باشد، اما به فضل الهی و همکاري، همدلی
و فعالیت مردم در این مسیر مصمم هستیم و ایجاد یک میلیون شغل در سال که از شعار هاي رئیس جمهور بود را با جدیت دنبال

 
می کنیم. 

معاون اول رییس جمهور در ادامه با اشاره به اینکه چندین روش براي اشتغالزایی در کشور وجود دارد، خاطرنشان کرد: یکی از این

 
روش ها احداث بنگاه هاي بزرگ اقتصادي و ایجاد جریان پیشران در روند تولید و توسعه کشور است. 

مخبر ایجاد بنگاه هاي متوسط و همچنین بنگاه هاي خرد و خانگی را از دیگر روش هاي ایجاد فرصت هاي شغلی برشمرد و گفت:

 
اشتغالزایی از طریق هر یک از این روش ها در اقصی نقاط کشور در دستور کار دولت قرار دارد. 

معاون اول رییس جمهور اشتغالزایی از طریق توسعه فعالیت هاي دانش بنیان را نیز از دیگر روش هاي در دست اقدام توسط دولت
عنوان کرد و گفت: توسعه فعالیت هاي دانش بنیان یکی از مزیت هاي کشور است و نیرو هاي جوان، نخبه و خلاق که سرمایه اصلی

 
این حوزه هستند، در تمام کشور و در تمام استان ها فعالیت دارند. 

وي با تأکید بر اینکه دولت براي اشتغالزایی از روش هاي مختلف، برنامه ریزي کرده و براي هر یک از روش ها متصدي و مسئول
تعیین شده است، اظهار داشت: در تمامی دستگاه هاي اجرایی براي تحقق وعده هاي اشتغالزایی اتاق فکر ایجاد شده و کار ها به
صورت مستمر دنبال می شود، ضمن اینکه محوریت اصلی در این برنامه ها مردم هستند چرا که بدون اتکا به مردم هیچ کاري را نمی

 
توانیم انجام دهیم به همین دلیل دولت بسترسازي لازم را براي اجراي برنامه توسط مردم انجام داده است. 

وي با بیان اینکه تجربه جهانی اثبات کرده معمولاً دولت ها اداره کنندگان خوبی نیستند، افزود: دولت هایی در دنیا موفق بوده اند که
مردم را به صحنه آورده و اداره امور را به مردم واگذار کرده اند؛ در کشور خودمان نیز سابقه نشان می دهد حتی در مسایل امنیتی،

https://shoaresal.ir/fa/news/374833/%d9%85%d8%ae%d8%a8%d8%b1-%d8%af%d9%88%d9%84%d8%aa-%d8%a8%d8%b1%d9%86%d8%a7%d9%85%d9%87-%d8%a7%db%8c%d8%ac%d8%a7%d8%af-%db%8c%da%a9-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d9%88%d9%86-%d8%b4%d8%ba%d9%84-%d8%af%d8%b1-%d8%b3%d8%a7%d9%84-%d8%b1%d8%a7-%d8%a8%d8%a7-%d8%ac%d8%af%db%8c%d8%aa-%d9%be%db%8c%da%af%db%8c%d8%b1%db%8c-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%da%a9%d9%86%d8%af
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سیاسی، جنگ و بحران هایی نظیر سیل و زلزله هر گاه که مردم پاي کار آمده اند اهداف مورد نظر محقق شده است. 

معاون اول رییس جمهور با اشاره به فرمایش مقام معظم رهبري مبنی بر استفاده از مسیر میانبر جهت دستیابی به رشد اقتصادي
گفت: یکی از مسیر هاي میانبر همین احیاء واحد هاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل است چرا که با حمایت و کمک دولت و
صندوق کارآفرینی ظرف یکی دو ماه فعال شده اند و این در حالی است که اگر قرار بود هر یک از این واحد ها از ابتدا ایجاد شوند

 
براي هر کدام حداقل دو تا سه سال زمان نیاز داشتیم. 

مخبر با بیان اینکه با استفاده از روش احیاء واحد هاي تعطیل و نیمه تعطیل می توانیم بخش عظیمی از سرمایه هاي معطل شده
کشور را به صحنه بیاوریم، افزود: دستگاه هاي دولتی و خصوصی مکلف هستند در این زمینه به صحنه بیایند و بانک هاي عامل نیز

 
نمی توانند نسبت به این برنامه بی تفاوت باشند. 

معاون اول رییس جمهور با تأکید بر اینکه دولت باید تکیه گاهی باشد که مردم بتوانند ایده هاي خود را اجرایی کنند، تصریح کرد:
دولت باید بتواند کانونی ایجاد کند که افراد بیکار با امکانات مختصري که خود دارند، از طریق حمایت هاي دولت بتوانند صاحب کار و

 
اشتغال شوند. 

مخبر در ادامه با اشاره به وجود برخی مقررات دست و پاگیر که از سالیان گذشته وضع شده و باقی مانده اند، گفت: باید مقررات دست

 
و پاگیري که در گذشته وضع شده است و امروز ضرورتی براي وجود آن ها نیست را شناسایی و نسبت به رفع آن ها اقدام کنیم. 

وي بر ضرورت تسهیل محیط کسب و کار براي مردم تأکید کرد و اظهار داشت: گاهی ممکن است یک بنگاه دار برنامه ریزي هایی را
براي سرمایه گذاري انجام دهد، اما برخی تحولات و اتفاقات در عرصه بین الملل منجر به نوسانات قیمت شود و برنامه هاي اقتصادي

 
گره بخورد که لازم است براي اینگونه موارد مسیر هاي میانبر طراحی کنیم تا بتوانیم از سرمایه گذاران حمایت کنیم. 

وي از دست اندرکاران نهضت احیاء واحد هاي اقتصادي تعطیل و نیمه تعطیل قدردانی کرد و گفت: راه اندازي این واحد ها اثرات

 
فراوانی در توسعه کشور، اشتغالزایی، رضایتمندي و آرامش مردم ایفا می کند. 

در این مراسم که وزیر صنعت، معدن و تجارت، معاون اجرایی رییس جمهور و نماینده معاون اول رییس جمهور در راه اندازي و
عملیاتی کردن نهضت احیاء واحد هاي اقتصادي نیز حضور داشتند از طریق ویدئوکنفرانس با استان هاي اصفهان، تهران و قزوین

 
ارتباط زنده برقرار شد و مسئولین مربوطه این سه استان گزارشی از طرح ها و واحد هاي تولیدي احیاء شده ارائه کردند. 

شعار سال، با اندکی تلخیص واضافات برگرفته از خبرگزاري ایسنا، تاریخ انتشار: 19 اسفند 1400، کد خبر: 1400121915197،
www.isna.ir
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عناوین صفحه نخست مطبوعات 1400/12/22

www.ebtekarnews.com ابتکار - تهران، ایران 

 
- آیا دوران اقتصاد آزاد تمام می شود؟ 

 
- همه چیز علیه مهم ترین پاتوق  فرهنگی 

 
- عربستان نگران نیروگاه بوشهر شد! 

 
- پایان رانت با کالابرگ؟ 

 
- نه دل در غمزه شرق داشته باشیم و نه چشم بر کرشمه غرب 

 
- لزوم آمادگی نقش آفرینی به سود جبهه حق 

 
- تعدیل نیرو، نگرانی تازه جامعه کارگري 

 
- مناقشه اوکراین، سرآغاز تحول در معادلات جهانی 

 
- بمب و موشک اسرائیل را نجات نمی دهد 

 
- پیچ حساس توافق در ایستگاه پایانی 

- سخنگوي ستاد ملی مقابله با کرونا مطرح کرد

www.atrakdaily.ir اترك - بجنورد، ایران 

 
- نشت گاز سه عضو خانواده را به گام مرگ کشاند 

 
- 150 عنوان فیلم رشد در خراسان شمالی به نمایش درمی آید 

 
- 16مورد تصادف در معابر درون شهري بجنورد 

 
- کمیته امداد خراسان شمالی 7 میلیارد تومان وام کارگشایی پرداخت کرد 

 
- فوت دو نفر بر اثر گازگرفتگی در بجنورد 

 
- اجراي نظر کمیته تطبیق، بجنورد را در سال 98 تعطیل می کند 

- رونمایی از اولین نمونه گلیم فرش سفره کردي خراسان شمالی در شهرك صنعتی بیدك

www.akhbaresanat.ir اخبار صنعت - تهران، ایران 

 
- تخلف بانک ها در دریافت سود 

 
- اعمال تعرفه هاي جدید آب از سال آینده 

 
- بازگشایی دامنه نوسان از اوایل سال آینده 

 
- درباره «حسینیه شدن کاخ سفید»... 

 
- افزایش یا کاهش قیمت، سهم مردم در بازار خودرو سال آینده چیست؟ 

- دولت باید در صنعت خودرو سیاست گذار باشد نه مدیر

www.armanmeli.ir آرمان ملی - تهران، ایران 

 
- «گرانی» را به «حذف ارز ترجیحی» ترجیح ندهید 

 
- بحران معیشت، جوانان را به سمت انتقام می برَد 

 
- توقف مذاکرات با مذاکره مستقیم حل می شود؛ نه امتیاز به مسکو 

 
- انجام سفرهاي نوروزي با تزریق 2 دُز واکسن 

 
- اثر ادبی بدون رسالت اجتماعی، موثر نیست 

 
- اعتماد به قدرت هاي غیر ملی غلط است 

 
- گام دیگر براي پیوستن به شانگهاي 

 
- برائت شکدم و بی بی سی آري! اصلاح طلبان، نه 

- اعدام 81 نفر در عربستان در یک روز!

www.etemadnewspaper.ir اعتماد - تهران، ایران 

 
- مردم در صحنه باشند غم و هراسی نیست 

http://www.ebtekarnews.com/
http://www.atrakdaily.ir/
http://www.akhbaresanat.ir/
http://www.armanmeli.ir/
http://www.etemadnewspaper.ir/
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- تبعید روشنفکران به درون 

 
- یادداشت هاي امروز 

 
- فروش سهام سرخابی ها غیرقانونی است 

 
- چرا چشم انداز نداریم؟ 

 
- طرح فریب! 

 
- در فضیلت «نمی دانم»! 

 
- ایست به مذاکرات وین 

- اخراج و تعدیل کارگران در راه است

www.eghtesadesaramad.ir اقتصاد سرآمد - تهران، ایران 

 
- «اقتصاد» فاکتور مهم در تقویت قدرت ملی 

 
- پیشنهادِ «مزد شناور» براي تورم 50 درصدي سال آینده 

 
- چرا صنعت زدایی شکل می گیرد 

 
- منبع تامین مالی طرح نهضت ملی را اعلام کنید 

 
- بخش هاي وسیعی از ایران بیابان مطلق می شود 

- موضوعات باقی مانده در وین بسیار دشوار و پیچیده هستند

www.emtiazdaily.ir امتیاز - تهران، ایران 

 
- راه اندازي «مراکز طراوت» براي نگهداري معتادان متجاهرِ زن 

 
- حدود 13 هزار حکم مقابله با زمین خواري هنوز اجرا نشده است 

 
- چراغ قرمز بورس پشت درب مذاکرات 

 
- مزیت رقابتی ایران در جذب گردشگر با قیمت پایین است 
- طرح صیانت، موجی از مهاجرت نخبگان را به راه می اندازد

www.iran-newspaper.com ایران - تهران، ایران 

 
- صدرنشینی «موقعیت مهدي» 

 
- برنامه داریم کانون برق منطقه شویم 

 
- ویژه نامه سیاست روزنامه ایران براي نوروز 1401 

 
- نخبگان آماده نقش آفرینی درجبهه حق باشند 

 
- دست مفسدین و سودجویان را قطع کنید 

 
- دردسرهاي عظیم! 

 
- ارتش روسیه در یک قدمی کی یف 

 
- صـــدر در صــدر 

 
- وام مســـکن ارزان شــــد 

- رفع مشـــکلات تأمیــن دارو

www.iran-varzeshi.com ایران ورزشی - تهران ، ایران 

 
- آقاي مرادي، این اتفاق باید زودتر می افتاد 

 
- ویژه نامه سال 1400 ایران  ورزشی منتشر شد 

 
- کره جنوبی، دومین کشور در آمار مرگ کرونا 

 
- کره جنوبی در 30 دقیقه پایانی شکننده است 

- استقلال جاي تسویه حساب شخصی نیست آقاي مجیدي

www.tafahomnews.com تفاهم - تهران، ایران 

 
- دستمزد باعث افزایش تورم نمی شود 

- تدوین 100 برنامه براي جلوگیري از خاموشی ها 

http://www.eghtesadesaramad.ir/
http://www.emtiazdaily.ir/
http://www.iran-newspaper.com/
http://www.iran-varzeshi.com/
http://www.tafahomnews.com/
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- شکایات از کسب و کارهاي اینترنتی هوشمند شد 

 
- جریان تامین ارز کالاهاي اساسی با حذف ارز ترجیحی 

 
- بنگاه ها از تأمین دستمزدها نگرانند 

 
- طلا همچنان در خواب زمستانی!؟ 

 
- بهینه سازي مصرف انرژي حلقه مفقوده وزارت نفت 

- کاهش قیمت تمام شده خودرو شدنی است

www.tamashanewspaper.ir تماشا - شیراز، ایران 

 
- اهمیت مشارکت سازمان ها و نهادها در حل مسایل جوانان 

 
- رئیس سازمان صمت فارس مطرح کرد: اهمیت نهادینه کردن فرهنگ پاسخگویی در جامعه اسلامی 

- براي پیشرفت نیازمند ایجاد تحول در امور هستید

www.hemayat.net حمایت - تهران، ایران 

 
- نقره داغ کلاهبرداران 

 
- شناخت جبهه بند ي ها به سود جبهه حق است 

 
- تشدید نظارت ها در حوزه حقوق بیت المال در ایام تعطیلات نوروز 

 
- چرایی بی توجهی مالکان بناهاي ناایمن به هشدارها 

 
- درخواست هاي نامشخص و جدید از ایران! 

 
- رژیم صهیونیستی یهودیان اوکراین را جذب می کند 

 
- سیگنال هاي متناقض در بورس 

- جهاد تبیین در جنگ نرم

www.donya-e-eqtesad.com دنیاي اقتصاد - تهران، ایران 

 
- متغیرهاي پیدا و پنهان اقتصادي چه سمت و سویی دارند؟ 

 
- افق اقتصاد در سال آینده 

 
- تازه وارد بازار مسکن 

- تحریک منطقه علیه ایران

www.resalat-news.com رسالت - تهران، ایران 

 
- پیچیدگی هاي پیچ تاریخی امروز 

 
- حتی اگر برجام احیا نشود ایران از خواسته هاي قانونی خود دست نمی کشد 

 
- ظرفیت بالاي ترانزیت انرژي در تأمین کسري گاز کشور 

 
- سایه قدرت پهپادي ایران بر سر رژیم تل آویو 

 
- نظامی خالق نماد عشق 

 
- توپ در زمین آمریکاست 

 
- سرنوشت رودخانه  و دریا پس از آزادي 

- بند ناف غرب پاره شد

www.sayeh-news.com سایه - تهران، ایران 

 
- لزوم آمادگی نقش آفرینی به سود جبهه حق 

 
- تورم و دستمزد چگونه بر هم اثر می گذارند؟ 

 
- «100ثانیه» تا پایان جهان! 

 
- افزایش 57درصدي حقوق کارگري 

 
- افزایش تعداد خانوارهاي تک نفره زنان؛ چالش پیش روي ایران 1401 

 
- آیا جهان درآستانه «جنگ جهانی سوم» قرار دارد؟ 

http://www.tamashanewspaper.ir/
http://www.hemayat.net/
http://www.donya-e-eqtesad.com/
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- گل زنی در داربی، از گل قهرمانی شیرین تر است 

- ظرفیت هاي مازندران قادر به حل بسیاري از مشکلات کشور است

www.setaresobh.ir ستاره صبح - تهران، ایران 

 
- موقعیت طلایی ایران در صندوق برجام 

 
- سرنوشت برجام به خواسته روسیه از آمریکا گره خورده است 

 
- ایران گلیم برجام را از آتش اوکراین دور کند 

 
- پس لرزه توقف مذاکرات بربازار 

 
- احیاي برجام همچنان خواست مردم 

 
- آنچه در اوکراین می گذرد تجاوز به یک سرزمین آزاد است 

- امام پس از حمله شوروي، با همه توان از ملت افغانستان دفاع کرد

www.sharghdaily.ir شرق - تهران، ایران 

 
-   امام با همه توان از افغانستان در مقابل شوروي دفاع کردند 

 
- مذاکرات وین چرا به اینجا رسید؟ 

 
- دو مشکل روس ها به روایت تورگنیف 

 
- عدم برگزاري کلاس هاي حضوري تخلف است 

 
- لزوم آمادگی نقش آفرینی به سود جبهه حق 

 
- ژنرال هاي از دست رفته تزار 

- غیرعلنی هاي مجلس  مذاکرات را به کدام سمت خواهد برد؟

www.shahrvand-newspaper.ir شهروند - تهران، ایران 

 
- به پیچ کرونا نزدیک می شویم! 

 
- توافق برجام هنوز روي میز است 

 
- سفرهاي نوروزي به شرط تزریق 2 دوز واکسن 

 
- هدیه اي به نام لبخند 

 
- باید بیدار باشیم ولی نیستیم 

 
- هیچ جا خانه خود آدم نمی شود! 

 
- ماجراي 8 سرقت عجیب بیخ گوش پایتخت 

 
- حذف فیلم هاي تارکوفسکی روس از فهرست بهترین ها! 

 
- جنگ در پیش است و یک نفر در این میان می میرد! 

- اگر سود دریافت نکردیم، چه کنیم؟

www.asre-iranian.ir عصر ایرانیان - تهران، ایران 

 
- افزایش تولید خودروسازان در حد شعار باقی ماند 

 
- لزوم شناخت جبهه بندي ها و انتخاب موضع درست به سود جبهه حق 

 
- وقتی غربی ها جنایت علیه کودکان یمنی را نمی بینند 

 
- اجازه مداخله در امور ایران را نمی دهیم 

- بی اعتنایی وزارت نفت به موضوع بهینه سازي انرژي

www.asretosee.ir عصر توسعه - تهران، ایران 

 
- تجارت خارجی ایران به 100 میلیارد دلار می رسد 

 
- شرکت ها از سال آینده سود سهام را با «سجام» پرداخت می کنند 

 
- امکان سفرهاي نوروزي با تزریق 2 دز واکسن 

 
- افزایش سهم ایران از ترانزیت ارتباطات 

http://www.setaresobh.ir/
http://www.sharghdaily.ir/
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- اجازه مداخله در امور ایران را نمی دهیم 

- هرگز اجازه نخواهیم داد به ایران اتهام بزنند

www.kaenat.ir کائنات - تهران، ایران 

 
- جهاد تبیین وظیفه قطعی و فوري همه پژوهشگران حوزه حکومت اسلامی است 

 
- چهارشنبه سوري دردسر نسازید 

 
- اتحاد کشورهاي تحریم شده ایران، چین و روسیه 

 
- انجام سفرهاي نوروزي با تزریق 2 دز واکسن امکانپذیر شد 

 
- نامه رییس بازرسی ریاست جمهوري به رییس کل بانک مرکزي 

 
- سامانه رسیدگی به شکایات از کسب و کارهاي اینترنتی به دنبال پیشگیري از تخلفات است 

 
- ساعت طرح ترافیک 7:30 تا 17 در 1401 

- شروع فصل نوین حمایت از فیلم هاي هنري و تجربی در سازمان سینمایی

www.kermanemrooz.com کرمان امروز - کرمان، ایران 

 
- در این ایام مدیریت مصرف آب را جدي بگیریم! 

 
- برخی تحرکات باید تبدیل به الگوي رفتاري شود 

 
- استان کرمان باید در فدراسیون فوتبال صاحب کرسی باشد 

 
- احداث مدرسه اوتیسم مقدمه اي است براي بحث مناسب سازي فضاهاي شهري 

 
- تنیسور هاي شهر بابکی فاتح لیگ برتر بانوان ایران شدند 

 
- فروشنده سه بهله جوجه جغد در کرمان دستگیر شد 

 
- بیش از 200 باب مدرسه در استان براي اسکان نوروزي مهیا سازي شد 

 
- نشان عالی یونسکو به شهرام ناظري اعطا شد 

- افزایش 10 درصدي نرخ شیوع اختلالات روان با شیوع کرونا

www.kayhannews.ir کیهان - تهران، ایران 

 
- شناخت جبهه بندي ها و انتخاب موضع درست به سود جبهه حق است 

 
- دروغ مشترك غرب و جریان تحریف براي توجیه کارشکنی آمریکا در مذاکرات 

- پیامد اقدام علیه نیروهاي ایران و پیام ما 

 
- گزارش رویترز از رونقی که جنگ اوکراین به کارخانه هاي اسلحه  سازي آمریکا داد 

 
- تجارت خارجی ایران تا پایان سال به 100 میلیارد دلار می رسد 

- انجام سفرهاي نوروزي با تزریق2 دُز واکسن امکان پذیر است

www.hamshahrionline.ir همشهري - تهران، ایران 

 
- سفر زیرزمینی به تمام پایتخت 

 
- 2 سناریوي غرب در توقف مذاکرات 

- برنامه بورس براي خروج از بحران

www.vatanemrooz.ir وطن امروز - تهران، ایران 

 
- استقبال از اکران هاي مردمی 

 
- اوکراین بازیچه اسرائیل 

 
- دشمن علیه فوتبال 

 
- عزمی براي تغییر ریل اقتصاد 

 
- آموزش غیرحضوري تخلف است 

 
- جاي خالی پتروپالایشگاه 

- سرعت گیري تجارت با شانگهاي
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